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Verjemite, da bo začetek 
novega leta 2010 

prijetnejši, če bomo vanj 
vstopili skupaj

na silvestrovanju 
na prostem 

v četrtek, 31. decembra 2009, 
od 22. ure dalje, 

v Športnem parku Domžale – 
ob drsališču.

Z nami bo ansambel Veseli muzikanti, 
ob polnoči vam bo voščil župan Toni Dragar.

Za prvih 200 obiskovalcev 
smo pripravili presenečenje,

nazdravili si bomo s kuhanim vinom,
poskrbeli pa tudi za druga okrepčila.

Dobrodošli, 
da si skupaj zaželimo vse dobro v letu 2010.

Občina Domžale ter Zavod za šport in rekreacijo Domžale

Leto 2009 Območno združenje 
Rdečega križa Domžale ocenju-
je kot zelo uspešno na vseh po-
dročjih, posebej pa sta bili obe 
krvodajalski akciji, s katerima 
so plemeniti ljudje s svojo krvjo 
pomagali vsem, ki to življenjsko 
pomembno tekočino potrebujejo. 
Rdeči križ je vsem krvodajalcem 
neizmerno hvaležen in se prav 
vsem iskreno zahvaljuje za nji-
hovo pripravljenost, da z lastno 
krvjo rešujejo življenja. 

Hkrati pa, spoštovani občani in ob-
čanke, krvodajalci in krvodajalke, 
Območno združenje Rdečega kri-
ža Domžale vabi, da se tudi v letu 
2010 udeležite KRVODAJALSKE 
AKCIJE, ki bo v sredo, 20. januar-
ja, in v četrtek, 21. januarja 2010, 
od 7. do 13. ure, v DOMŽALSKEM 

OBČINA DOMŽALE
in

GODBA DOMŽALE 

vabita na

osrednjo občinsko slovesnost ob 
dnevu samostojnosti in enotnosti

ter

tradicionalni praznični koncert 
Godbe Domžale

v  soboto, 26. decembra 2009, ob 19. uri, 

v Hali komunalnega centra v Domžalah.

Slavnostni govornik: Toni DRAGAR, župan Občine Domžale

Sodelujejo:
Godba Domžale

Dirigent Damjan TOMAŽIN 

Basbaritonist Zoran POTOČAN
Povezovalec Jure SEŠEK

Iskrene čestitke ob dnevu samostojnosti in enotnosti. Vesel božič ter 
veliko sreče, zdravja in uspehov v letu 2010 vam želita

OBČINA DOMŽALE in GODBA DOMŽALE 

Prvi dobri mož prazničnega de-
cembra je svoje delo opravil z 
odliko. Ob pomoči društev, or-
ganizacij, pa tudi posameznikov, 
je obiskal otroke povsod po naši 
občini ter jih obdaroval ali le 

Kulturno društvo Miran Jarc Škocjan in Župnijska Karitas ob pomoči Občine Domžale

Prijetno miklavževanje v Domžalah
razveselil s svojim obiskom. V 
spremstvu seveda ni manjkalo 
parkljev, ki pa skoraj niso ime-
li dela, saj so vsi naši otroci zelo 
pridni. Povedati je še potrebno, 
da je skoraj vsa miklavževa-

nja sofi nancirala tudi Občina 
Domžale.

Tako tudi največje miklavževanje, 
ki je tradicionalno dobro obiska-
no v Hali komunalnega centra v 

Domžalah. Organizatorja, Kulturno 
društvo Miran Jarc Škocjan in Žu-
pnijska karitas, sta vsem otrokom, ki 
so do vrha napolnili halo, pričarala 
resnično praznično razpoloženje.

(Nadaljevanje na 5. strani)

Ekotrend inženiring d.o.o.
Škrjančevo 8, 1235 Radomlje

Telefon:   +386 1 7294 296
Faks:   +366 1 7294 297
e-mail: ekotrend@siol.net

Načrtovanje in montaža 
toplotnih črpalk

in solarne tehnike

 Naslednja številka glasi-
la Slamnik izide 

v petek, 22. januarja 2010. 
Rok za oddajo je četrtek, 
14. januarja 2010, do 12. 
ure. Prispevke oddate v 

Kulturnem domu Franca 
Bernika Domžale, na 

Ljubljanski c. 61 v Dom-
žalah – v času uradnih 

ur, v nabiralnik na stavbi 
ali na e-naslov: slamnik.
urednica@gmail.com.

Kri rešuje življenja

Krvodajalska akcija bo v Domžalah 
20. in 21. januarja 2010

Vsem občankam in občanom čestitamo 
ob dnevu samostojnosti in enotnosti, želimo 
prijetne božične praznike ter veliko sreče, 

zdravja in poguma ter skupnega dela 
v dobro občine vse dni leta 2010.

Župan Toni Dragar, Občinski svet Občine Domžale, 
Občinska uprava Občine Domžale, Uredništvo Slamnika

SPC Škerjanec vam želi srečno 2010!
www.spc-skerjanec.si

DOMU, Domžale, Ljubljanska ce-
sta 58.
Kri lahko darujete, če je od za-
dnjega darovanja preteklo več kot 
tri mesece (moški) ali štiri mesece 
(ženske).

Kri je najdragocenejše, kar lahko 
darujete človeku.
Iskrena hvala za vašo pripravljenost 
in veliko zdravja, sreče in zadovolj-
stva v letu 2010 Vam želi Območno 
združenje Rdečega križa Domžale 

Vabimo vas 
na tradicionalni  

39. novoletni 
koncert 

Simfoničnega 
orkestra 

Domžale-Kamnik
 

sreda, 23. december 2009,  
ob 20. uri, Dom kulture Kamnik

 

nedelja, 27. december  2009, 
ob 20. uri, hala Komunalnega centra 

Domžale
 

Solista: Urška Arlič Gololičič, 
sopran Aljaž Farasin, tenor

dirigent: Simon Krečič 
povezovalka: Marta Starbek Potočan

Predprodaja vstopnic: Dom kulture Kamnik 
Poslovalnica Kompas, Ljubljanska 82, Domžale

Dobrodošli!  Polepšajte si praznične dni in skupaj 
z nami vstopite v leto 2010, v katerem vam želimo 

vse dobro!
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SLAMNIK - december 2009

11. decembra 2009 je v krogu naj-
dražjih praznovala 101. rojstni 
dan naša občanka Marija Hribar, 
ki ima stalno bivališče v Zgornjih 
Jaršah, Krožna ulica. V pozni 
jeseni življenja je najprej živela 
pri hčerki Lojzki v Cerkljah, v 
zadnjih letih pa zanjo skrbi dru-
žina njene vnukinje Alenke Črnič 
v Štuli. 

Vsak dan gospa Marija, ki bi ji 
človek z lahkoto pripisal kar nekaj 
desetletij manj, jemlje kot dar in se 
vedno znova veseli obiskov svojih 
dveh hčera Lojzke in Mimi z druži-
nama, tudi sina Janeza Stojana, ki z 
družino živi v Nemčiji, posebej ve-
sela pa je praznovanj, ko se zberejo 
vsi skupaj.                    
Praznovanje 101. rojstnega dne je 
bila tudi priložnost, da je slavljenko 
– najstarejšo Domžalčanko prav na 
njen god obiskal župan Toni Dra-
gar ter ji ob šopku izročil v spomin 
glineni kipec slamnikarice Ladine 
Korbar ter ji zaželel srečno pot tudi 
v prihodnje. Gospa Marija je bila 
županovega obiska iskreno vesela, 
prijazno se je vključila v pogovor 
ter zapela kar nekaj pesmi, od ka-
terih nekatere pozna še iz osnovne 
šole. Pozabila ni niti na priljubljeno 
Slovenka sem. V njenem odličnem 
spominu so shranjene tudi Gregor-
čičeve in Prešernove pesmi, ki jih 
rada pove. Županov obisk je bil tudi 
priložnost za obujanje spominov, 
ki se jih je v življenju jubilantke, 
živahne in vesele, nabralo za celo 
knjigo, najpomembnejše datume in 
številke pa je gospa zapisala na list 
papirja – da se ne pozabi. 
Najzgodnejši so spomini na otroštvo 
v Zgornjem Tuhinju, kjer se je rodi-
la 11. decembra 1908, na napredni 
domačiji nasproti šole. Skrbna star-
ša sta skrbela za tri otroke. Najraje 
se spominja, kako so veliko peli, v 
glavnem narodne pesmi. Ljubezen 
do petja jo spremlja še danes, še živ 
pa je tudi spomin, kako je kot mlado 
dekle igrala v tamburaški skupini, 
pa tudi v dramski: v Županovi Mic-
ki, Razvalini življenja in Treh tičih. 
Leta 1937 je s poroko z Ignacijem 
Hribarjem dobila nov priimek in 
nov dom v Trnovčah. Ob začetku 
druge svetovne vojne je mož odšel 
v partizane, ob požigu zlatopolj-
skih vasi je k partizanom zbežala 
tudi s hčerkama, ki ju je zaradi ne-
mogočih razmer oddala v varstvo 
sorodnikom. 18. oktobra 1942 so 

Gasilska zveza Domžale je pred 
koncem leta 2009 pripravila 
srečanje članov upravnega od-

V imenu 
Občine Domžale 
se iskreno 
zahvaljujem 
Gašperju Dimcu, 
Domžale, in Radu 
Pižmu, Mala Loka,  
za podarjeni smreki in jima 
želim vso srečo v letu 2010! 

Toni Dragar, župan 

Gasilska zveza Domžale ob koncu leta 2009

Pred novimi nalogami

Slamnik je glasilo Občine Domžale, 
izhaja v nakladi 12 000 izvodov 
in ga prejemajo vsa gospodinjstva 
brezplačno.

•  Odgovorna urednica TINA DROLC 
•  Pomočnica odgovorne urednice 

MATEJA  A. KEGEL , 
 tel.: 040 423 325

 e-naslov: slamnik.urednica@gmail.com
•  Člani uredništva 
 JANEZ STIBRIČ, ROMANA 

KARNER, JANEZ ERŽEN, TINA 
ZAJC, MARIJA PUKL, VERA 
VOJSKA in DOMINIK JANEZ 
HERLE 

•  Tehnični urednik 
 JANEZ DEMŠAR 
• Lektorica 
 NATAŠA JERIČ 
•  Uredništvo glasila SLAMNIK je na 

Ljubljanski cesti 61 v Domžalah
•  Uredništvo 
 HELENA URŠIČ tel.:722 5050, 

fax. 722 5055, 
 slamnik@kd-domzale.si 
•  URADNE URE: od ponedeljka 

do petka od 9. do 13. ure, ob 
sredah tudi od 14. do 16. ure.

Priprava za tisk: IR image d.o.o., 
Medvedova 25, 1241 Kamnik. 
Tisk: Set d.d., 
Vevška c. 52, 1260 Ljubljana – Polje.

PRIPRAVA PRISPEVKOV 
Prispevke v digitalni obliki je potrebno 
oddati v DOC zapisih, digitalne 
fotografi je pa ločeno v JPG formatu 
(brez stiskanja) najmanj 200 dpi. To 
je posebej pomembno zaradi kvalitete 
tiska fotografi j. Prispevki, natisnjeni 
na papirju, morajo biti zaradi 
optičnega prepoznavanja besedil 
printani v ARIAL ali TIMES NEW 
ROMAN pokončnih fontih velikosti 
12 (do max 16) pt.

Iskrene čestitke ob 101. rojstnem dnevu 

Gospa Marija Hribar
jo Nemci kot partizanko ujeli. Ni-
koli ni in ne bo pozabila mučenja v 
gradu Brdo, Kamniku in Begunjah. 
To so bili dnevi lakote, mučenja in 
neprestanega trpljenja, ki se je od 
marca 1943 nadaljevalo v interna-
ciji v Nemčiji. Veselje zaradi konca 
vojne se je združilo z veselo novi-
co, da je živ tudi mož Ignac. Ker so 
vmes požgali tudi Zgornji Tuhinj, 
so ostali brez doma. Kasneje, v letu 
1950, se je družina preselila v sta-
novanje tovarne Induplati, kjer sta 
se zaposlila z možem. A le za malo 
časa, saj je bilo stanovanje name-
njeno »gospodom«, mama Marija 
pa se je morala s tremi otroki, rodil 
se je še sin Janez Stojan, preseliti v 
staro kmečko hišo v Preserjah, brez 
osnovnih pogojev za življenje. Želja 
da ustvari topel dom za otroke, se ji 
je uresničila, saj si je skupaj z otroki 
prigarala in pristradala nov dom v 
Zgornjih Jaršah v Krožni ulici. Še 
danes se spominja, kako je sama na-
pravljala šoder in mivko, šivala vse 
noči, da bo le dom za otroke. Ti so 
bili pridni in delovni, še danes so, 
ne pozabi povedati. Preostali čas  je 
porabila za urejanje vrta. Tudi po 
upokojitvi si je vedno našla delo. 
Žal ji zaradi vsega garanja v življe-
nju noge ne služijo najbolje, pa je 
presrečna, ko jo domači velikokrat 
z vozičkom odpeljejo na svoje do-
move ali izlete, tudi na volišče gre 
vedno. 
Prepeva še danes rada in se veseli 
srečanj z domačimi. Živi skoraj v 
galerijskih prostorih, saj tako pri 
hčerki Lojzki v Cerkljah kakor pri 
vnukinji Alenki ne manjka umetni-
ških del, umetniško žilico ima veči-
na njene družine. Sto let, kot jih ji 
je napovedal zdravnik, se je že ure-
sničilo, in zagotovo bo stoprvemu 
sledilo še kakšno prijetno leto, v ka-
terem bo, tako kot sedaj, pogledala 
kakšno oddajo, tudi za branje časo-
pisa bo ostalo kaj časa, predvsem pa 
za pogovor, tudi z varuhinjo Ano. 
Hvala, vam, gospa Marija, in vsem 
vašim, za prijetno dopoldne, ki sva 
ga z vami preživela z županom, tudi 
v želji, da bi dočakala tako visoko 
starost ... samo, če bova kot vi – ve-
sela vsakega obiska in prijazne be-
sede, stiska roke, pogovora, pesmi, 
iskrenega smeha, življenja, ki se ga 
veselite vsak dan posebej.  Čestita-
mo in nasvidenje 11. decembra 2010 
– ob vašem 102. rojstnem dnevu.

Vera Vojska 

bora, poveljstva, nadzornega 
odbora in arbitraže ter v gasil-
skem domu na Homcu na krat-

ko povzela aktivnosti, opra-
vljene v letu 2009. Predsednik 
zveza, Rajko Novak, je ugodno 
ocenil vse opravljene aktivnosti, 
posebej poudaril, da je za Ga-
silsko zvezo Domžale izjemno 
delovno leto, ki se je prepleta-
lo s slovesnostmi ob jubilejih 
in novih pridobitvah nekaterih 

prostovoljnih gasilskih društev, 
ugodno je ocenil sodelovanje 
gasilcev na občinski reševalni 
vaji ter se posebej zahvalil Ob-
čini Domžale ter njenemu župa-
nu Toniju Dragarju za pomoč 
pri realizaciji vseh opravljenih 
nalog.

Ob tem so županu Toniju Dragar-
ju, ki je tudi sam gasilec in član 
Prostovoljnega gasilskega društva 
Ihan, pripravili prijetno presene-
čenje. V letu 2010 namreč gasil-
sko zvezo in društva čaka vrsta 
praznovanj: okrogli obletnici, obe 
čez sto, praznujeta Prostovoljno 
gasilsko društvo Domžale – mesto 
in Prostovoljno gasilsko društvo 
Dob, nadaljevalo se bo aktivno 
sodelovanje med PGD Domžale 
mesto in PGD Koprivnica, ki sta 
pred kratkim podpisala listino o 
sodelovanju, pa še vrsta drugih 
aktivnosti bi lahko našteli. Zato 
so se odločili in županu »na re-
verz« izročili slovesno uniformo. 
Presenečenje je povsem uspelo in 
župan je ostal skoraj brez besed, 
saj mu uniforma »dobro stoji« in 
ga boste v njem zanesljivo lahko 

videli na kateri od naštetih slove-
snosti. 

Ob tej priložnosti se vodstvo Ga-
silske zveze Domžale ter vsa pro-
stovoljna gasilska društva v občini 
za vso pomoč in razumevanje za-
hvaljujejo vsem občanom in ob-
čankam. Na pomoč!

Vera 

Pestra življenjska pot je značil-
na za gospo Karmen Žuljan, ki 
je 15. decembra 2009 prazno-
vala 100. rojstni dan v prije-
tnem domu v Miklošičevi ulici 
2c. Kljub visoki starosti živi 
sama in ob obujanju spominov 
na prehojeno življenjsko pot 
ter obiskih sorodnikov  uživa v 
visoki starosti in prijetni jeseni 
življenja. 

Kot Karmen Ipavic se je rodila v 
Gorici, v številni družini, katere 
korenine, tako očeta kot mame, so 
izvirale iz Furlanije. Mama je bila 
sprva šivilja, nato se je povsem 
posvetila vzgoji številne družine, 

Prvih sto let naše občanke

Iskrene čestitke, gospa Karmen Žuljan

oče je bil pek. Med prvo svetovno 
vojno so morali bežati v Sevnico, 
kjer je Karmen preživela dobri 
dve leti. Čeprav težko, pravi, da 
je bilo otroštvo zelo lepo in se ga 
rada spominja. Po koncu vojne so 
se preselili v porušeno Gorico, 
od koder je jubilantka s starejši-
ma bratom in sestro za boljšim 
kosom kruha odšla v Egipt. Spo-
znala je sina zelo zavedne tržaške 
slovenske družine iz vasice Ri-
cmanje pri Trstu, se poročila in 
do konca druge svetovne vojne 
ostala v Egiptu, kjer sta se jima 
rodili hčerki Jolanda in Lucija.
Po koncu druge svetovne voj-
ne so se vrnili v Sloveniji in si 

sprva dom ustvarili v Šentvidu, 
kjer sta hčerki obiskovali gim-
nazijo. Kasneje so se preselili v 
Šiško. Mama Karmen je skrbela 
za družino.  S trmo, ki je tudi pri 
sto letih ni zapustila, se je trudi-
la, da bi preživela družino, saj po 
vojni ni bilo lahko. »Včasih je 
morala celo malo čarati,« se spo-
minja hči Lucija, poročena Rajg, 
ki živi na Viru. O mami pove, da 
je bila strašno samosvoja, izre-
dno pridna, ko se je razdajala za 
družino, saj je bilo po letu 1945 
v državi vse prej kot blagosta-
nje. Oče je kmalu po upokojitvi 
umrl. Do pred nekaj leti je mama 
živela v Ljubljani, že štiri leta pa 
je v Domžalah. Ima tri vnuke in 
5 pravnukov in je še vedno zelo 
živahna gospa. Sama skrbi zase, 
nakupuje v trgovini, gre do bli-
žnjega parka, tudi zdravstveni 
dom ni daleč, rada ima ljudi in 
pogovore z njimi, veseli se vsa-
kega obiska najbližjih. Lepo se 
razume z vsemi stanovalci, naj-
več pa je vredno, ker je še vedno 
dobrega zdravja, polna živahnosti 
in odločnosti, kakršna je značilna 
za Italijanke. Še ne daleč nazaj se 
je kar peš napotila do hčerke na 
Viru.
Ob njenem stotem rojstnem dne-
vu se je zbrala vsa družina, tudi 
vnukinja iz Južne Afrike s svojo 
družino se je pridružila čestitkam 
in voščilom ter najboljšim željam 
gospe Karmen Žuljan ob njenem 
stotem rojstnem dnevu. 
Slavljenko je obiskal tudi župan 
Toni Dragar. Ob šopku in glineni 
fi guri slamnikarici je bilo v dari-
lu tudi nekaj knjig o občini, saj 
jubilantka rada bere. Župan ji je 
čestital ob visokem jubileju ter ji 
zaželel še naprej veliko trdnega 
zdravja, tudi sreče in zadovolj-
stva, predvsem pa veselja v kro-
gu domačih. Slavljenka je bila 
obiska župana zelo vesela in ga 
je povabila, da jo obišče tudi ob 
prihodnjem rojstnem dnevu. Zelo 
rada se namreč pogovarja in ima 
vrsto pohval, tako za Domžale 
kot prebivalce stanovanjskega 
bloka, ki so zelo prijazni in ji 
radi pomagajo. Pohvali tudi lepo 
vzgojene otroke in poudari, da 
se v bloku res lepo počuti. »Sem 
pa korenina, tudi moja starša sta 
bila, in rada živim, še posebej, 
ker mi zdravje omogoča, da vse 
postorim sama,« nam je povedala 
živahna jubilantka. Čestitkam se 
pridružuje tudi uredništvo Sla-
mnika.

Vera Vojska 

      OBIŠèITE

  “ ZIMSKO VAS” 

  26.Decembra 

       od 15h

       NAPREJ

Prav za vas bomo 26.decembra postavili zimsko vas, kjer vas bodo v soboto in nedeljo od 15.ure 
dalje zabavali žonglerji, lutkovne skupine,pevci,glasbeniki....
S stojnic pa bo prijetno dišalo po domaèem pecivu, domaèi potici,kuhanem vinu in ostalih 
dobrotah.Izbirali boste lahko med drobnimi novoletnimi in humanitarnimi izdelki.

POKROVITELJ OBÈINA DOMŽALE

Dragi bralci, 
drage bralke,

pred vami je zadnja letošnja 
številka glasila Slamnik. Pra-
znično obarvana. V tokratni 
številki smo namenili prostor 
številnim društvom, zavodom 
in organizacijam, da vam, 
dragi bralci in bralke, vošči-
jo ob novem letu. Župan tudi 
letos ob koncu leta z vami deli 
doseženo v minulih dvanajstih 
mesecih, prav tako pa nismo 
pozabili pogledati, kako je 
bilo na miklavževanju, in po-
kukati v »koše in malhe« vseh 
treh dobrih mož, ki nas obi-
ščejo v decembru. In še ena 
stvar, na katero bi vas rada 
posebej opozorila. Letošnja 
zimska vas ponovno odpira 
vrata v medprazničnih dneh 
v športnem parku v Domža-
lah. Polepšajte si trenutke z 
obiskom.
 
V tokratni številki smo za vas 
pripravili še kar nekaj zani-
mivih pogovorov, prispevkov, 
razmišljanj, a da vam vsega 
ne izdamo že v uvodnih bese-
dah, vas vabim, da prelistate 
zadnje letošnje glasilo Sla-
mnik. 

In kaj povedati ob zaključ-
ku leta in ob prehodu v novo 
leto? Predvsem to, da pustimo 
za seboj slabe trenutke, poza-
bimo na neizpolnjene želje in 
nedosežene cilje. Pred nami 
je novo leto, čas, ko bomo 
vse, kar nismo dosegli v 2009, 
prenesli v 2010. Ja, neizpol-
njene želje, nedosežene cilje 
in pozitivna pričakovanja 
lahko prenesemo naprej in 
sledimo izpolnitvi pozitivnih 
strani našega življenja. 

Želim vam, da v letu 2010 
izpolnite predvsem svoja pri-
čakovanja, saj bodo, če bodo 
izpolnjena ta, izpolnjena tudi 
pričakovanja drugih. Tistih, 
ki vam želijo sreče, veselja, 
zdravja in radosti. To vam v 
novem letu želimo tudi v ure-
dništvu glasila Slamnik! 

Srečno! 

Mateja A. Kegel
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Občinsko združenje borcev za 
vrednote narodnoosvobodilnega boja 

Občine Domžale
vabi na

spominsko slovesnost 
ob 65. obletnici tragedije 
aktivistov OF v Rudniku

v soboto, 9. januarja 2010, ob 10. uri,
pri spomeniku padlim v Rudniku pri Radomljah.

Dobrodošli!

Ljudje smo že od nekdaj naklo-
njeni svetlikajočim se in poka-
jočim zadevam. Decembrsko 
vzdušje si popestrimo z lučkami, 
okraski, novoletno vzdušje pri-
čaramo na tisoč in en način. Vse 
to, brez konkretnih posledic, 
če odštejemo porabljen denar 
in povečano porabo električ-
ne energije. A kaj, ko se tukaj 
niti ne ustavimo, pač pa se gre 
še korak naprej. Za novo leto, 
pa tudi dneve pred in po silve-
strovem, mora pokati. A vse do 
trenutka, ko močno poči v vaši 
neposredni bližini, ko pok ne le 
slišite, ampak tudi začutite … 

Poki so vsako leto glasnejši in po-
gostejši, najpogostejši uporabniki 
pa so na žalost otroci. Nemalokrat 
se jim pridružijo tudi odrasli, pa 
ne pri zaščiti pred uporabo piro-
tehničnih sredstev, pač pa v želji 
tudi sami doživeti občutek poka. 
Poškodbe ob neprimerni uporabi 
pirotehničnih izdelkov so znane, 
pa vendarle vedno znova prihaja 
do novih zlorab na tem področju. 
Redko kdo se v decembrskem 
vzdušju in dobrem počutju vpra-
ša, kakšne so lahko posledice 
nepravilne uporabe pirotehničnih 
izdelkov. Žal vse preveč hude, da 
bi jih lahko odmislili. 

Aktivnosti policije 
Predstavniki policije, carine, In-
špektorata Republike Slovenije za 
notranje zadeve in tržnega inšpek-
torata so minuli konec tedna pred-

SDS 

Roman 
Kurmanšek
 Kako bi se za naše bralce na krat-
ko predstavili?
Rojen sem v Dobu pri Domžalah, ži-
vim na Gorjuši. Sem oče treh otrok, 
imam tudi že tri vnuke in vnukinjo. 
Vedno sem imel občutek za male-
ga človeka, zato sem se leta 1992 
včlanil v takratno Socialdemokrat-
sko stranko. Od 1995-2002 sem bil 
predsednik SDS Domžale, od 1998-
2002 pa tudi domžalski podžupan. 
Zaupani so mi bili projekti ločenega 
zbiranja odpadkov, ureditev tržnega 
prostora in plinifi kacija. Pri loče-
nem zbiranju odpadkov smo med 
prvimi v državi postavili ekološke 
otoke, ureditev tržnega prostora je 
pripomogla k ureditvi centra Dom-
žal, izvedba plinifi kacije daje mo-
žnost občanom priključitve na plin. 
V občinskem svetu vodim Odbor za 
kom. dejavnosti in infrastrukturo, 
sem tudi član Odbora za gospodar-
stvo. V prostem času hodim v hribe 
in na morje, se rekreiram (tek, ko-
lesarjenje, smučanje, drsanje), v za-
dnjih letih se ukvarjam tudi z jogo.

Katero področje iz vašega volil-
nega programa bi še posebej iz-
postavili?
Področij je bilo več, vse je vodilo k 
boljšemu in kvalitetnejšemu bivanju 
občanov. V SDS se zavedamo, da je 
občina »servis« za občane. Zagota-
vljati mora prostore za gradnjo, re-
kreacijo, šole, vrtce, domove za sta-
rejše, neprofi tna stanovanja, igrišča, 
kolesarske steze in pločnike, oskrbo 
s pitno vodo, odvoz komunalnih 
odpadkov itd. Obrtnikom in podje-
tnikom mora omogočiti izvajanje 
dejavnosti in pomagati začetnikom. 
Na ta način bi pridobili nova delov-
na mesta, občini bi se povrnil ugled. 
Ker mi je področje gospodarske in-
frastrukture bližje, sem kot predse-
dnik odbora skupaj s člani dal tem 
vsebinam večji poudarek.
Kaj ste na teh področjih s svojim 
delovanjem v občinskem svetu 
dosegli?

N.Si

Sonja Heine
Kako bi se za naše bralce na kratko 
predstavili?
Rodila sem se lata 1959, kot zadnji od 
šestih otrok v obrtniški družini. Oče je 
bil kovač in v tistem času je bil to is-
kan poklic. Osnovno šolo sem obisko-
vala v Domžalah, gimnazijo končala 
v Ljubljani in z vpisom na fakulteto 
pridobila naziv univerzitetni diplomi-
rani ekonomist. Vse svoje življenje že 
bivam v Domžalah, tako da sem po 
srcu in duši Domžalčanka in bi težko 
zamenjala svoje življenjsko okolje. 
V svoji delovni praksi večino časa 
delam na fi nančnem področju, kjer 
se srečujem z zanimivimi programi 
gospodarstva, pa tudi z analiziranjem  
poslovanja podjetij. Sem tudi članica 
več nadzornih svetov.

Katero področje iz vašega volilnega 
programa bi posebej izpostavili?
Glede na to, da delujem kot opozicij-
ski svetnik, lahko rečem, da vedno 
podprem  projekte, ki so dobri za ob-
čane Domžal, ne glede na to, kdo jih 
predlaga. Vsekakor sem zadovoljna z 
reševanjem problematike vrtcev, če-
prav mislim, da je bilo v preteklosti 
premalo pozornosti posvečene tem 
problemom. V prihodnje nas čaka 
tudi reševanje šolske problematike, 
pa tudi ponudba določenih dejavnosti, 
kjer bi se srečevali otroci in njihovi 
straši. Vemo namreč, da se ljudje naj-
lažje vključijo v okolje preko raznih 
dejavnosti in na vse to bi morali biti 
pozorni, če želimo, da se bodo ljudje, 
ki so se preselili v Domžale, to mesto 
tudi začutili in se bodo obnašali kot 
Domžalčani, ne pa da jim je to spal-
no zatočišče. Seveda pa bi morali več 
storiti tudi na področju gospodarstva, 
saj so Domžale v preteklosti slovele 
kot močna gospodarska občina z raz-
vito obrtjo. Žal se temu ni posvečalo 
dovolj pozornosti in nismo več prija-
zna občina za obrt in drobno gospo-
darstvo.

Kaj ste na tem področju s svojim 
delovanjem v Občinskem svetu do-
segli?
Kot predsednica Odbora za fi nance 

Predstavljamo svetnike Občinskega sveta Občine Domžale

Za varne praznike brez petard

Bodi zvezda, 
ne meči petard 

stavili aktivnosti in prizadevanja, 
da bi bilo med božično-novoletni-
mi prazniki čim manj kršitev in te-
lesnih poškodb zaradi neprevidne, 
nepremišljene in objestne uporabe 
pirotehničnih izdelkov. Kljub na-
črtovanim aktivnostim policije 
in drugih državnih organov pa 
se pri uporabi pirotehničnih iz-
delkov, predvsem petard, vsako 
leto telesno poškoduje še vedno 
veliko ljudi. Policisti ob tem, kot 
so zapisali, obravnavajo različna 
kazniva dejanja zaradi povzro-
čene škode na stvareh. Letos so 
tako že začeli poostreno nadzirati 
prodajo, nedovoljeno uporabo in 
uvoz pirotehnike, polega tega pa 
so v okviru že dobro sprejetega 
in prepoznavnega projekta Bodi 
zvezda, ne meči petard skupaj 
z Inštitutom za varovanje zdrav-
ja RS in Ministrstvom za šolstvo 
tudi letos pripravili različne pre-
ventivne aktivnosti. 

Zakon in petarde
Leta 2008 je bil sprejet Zakon o 
eksplozivnih in pirotehničnih iz-
delkih, ki je na področju uporabe 
pirotehničnih izdelkov konkretno 
posegel v področje uporabe, pred-
vsem petard, ki so med drugim 
tudi najbolj moteč pirotehnični 
izdelek. Zakon namreč prepove-
duje prodajo, posest in uporabo 
ognjenetnih izdelkov kategorije 2 
in 3, kateri glavni učinek je pok. 
Tukaj pa gre predvsem za petar-
de najrazličnejših oblik in moči. 
Ta prepoved je lani že vplivala 

na zmanjšanje števila prekrškov 
in poškodb, pričakujejo pa boljše 
rezultate, v primerjavi s prejšnjim 
letom, tudi v letošnji sezoni. Če se 
dotaknemo še nakupa pirotehnič-
nih izdelkov prve kategorije, teh 
ni dovoljeno prodajati fi zičnim 
osebam mlajšim od 14 let, med-
tem ko izdelkov 2 kategorije ne 
smejo prodajati mlajšim od 16 let. 
Izdelki kategorije P1, T1, baterije 
ter kombinacije kategorije 3 do 
1000 gramov neto mase in fon-
tane kategorije 3 do 750 gramov 
neto mase eksplozivnih snovi, se 

ne smejo prodajati osebam, mlaj-
šim od 18 let. 
Omejena pa je tudi časovna upora-
ba pirotehničnih sredstev. Prodaja 
pirotehničnih izdelkov kategorije 
1, katerih glavni učinek je pok, 
je dovoljena le v času od 19. do 
31. decembra, uporaba pa od 26. 
decembra do 2. januarja. A pozor, 
izdelkov ni dovoljeno uporabljati 
v strnjenih stanovanjskih naseljih, 
zaprtih prostorih, v bližini bol-
nišnic, v prevoznih sredstvih za 
potniški promet in na površinah, 
kjer potekajo javni shodi in javne 

in premoženje ter članica Odbora za 
gospodarstvo si prizadevam, da bi  v 
občini spet zavel duh, ki bi bil prija-
zen do podjetništva.
Prav zaradi naštetega smo v obeh 
odborih veliko časa posvečali prav 
izgradnji industrijsko-obrtniške cone, 
kjer bi  lahko združili znanje, nove iz-
delke, delovna mesta in večji družbeni 
produkt v Občini Domžale. Pri izgra-
dnji novega doma za starostnike sem 
zagovarjala umestitev v urbano oko-
lje, s čimer sem bila deležna velike 
podpore tudi koalicijskih svetnikov. 
Prav tako so moja vprašanja izzvala 
poglobljeno razmišljanje o gospodar-
skih temah, socialni politiki in drugih 
področjih.

Ali je vaše delovanje in delovanje 
Občinskega sveta takšno kot ste 
pričakovali?
Delovanje Občinskega sveta sem si 
predstavljala bolj aktivno. Zdi se, da 
je veliko praznega teka. To sicer ni 
vedno slabo, saj se v raznih pogovo-
rih izve tudi kakšna informacija, ki 
sicer ni  na dosegu roke, poleg tega 
pa spoznaš tudi kakšne zgodovinske 
danosti. Vsekakor bi bila bolj zado-
voljna, če bi nekateri projekti bili hi-
treje končani in bolj domišljeni, kar bi 
vsem občanom prineslo zadovoljstvo 
in večjo pripadnost.

Kakšna je vaša odločitev za priho-
dnost, boste ponovno kandidirali?
S svojim znanjem bi lahko še veliko 
pripomogla k razvoju Občine Domža-
le. Sicer pa – nikoli ne reci nikoli.

Dominik Herle

Kot svetniška skupina SDS smo 
dajali predloge pri sprejemanju pro-
računa, žal smo bili največkrat pre-
glasovani s strani vladajoče večine. 
Dobre predloge smo vedno podprli, 
ne glede na to, iz katerih vrst so pri-
šli. Za uspeh štejem pristop občine 
k skupnemu reševanju odlaganja 
komunalnih odpadkov, po letu 2013 
se bo odpadke odvažalo v Ljubljano. 
S tem se bo znižala cena odvoza in 
razbremenilo okolje.

Ali je vaše delovaje in delovanje 
Občinskega sveta takšno, kot ste 
pričakovali?
Pričakoval sem nadaljevanje začetih 
zgodb iz prejšnjih mandatov. Težko 
si predstavljam, da občina še vedno 
nima razvojne strategije. Nič se ni 
zgodilo na področju ureditve centra 
Domžal, skupnega avtobusno-že-
lezniškega postajališča in ureditve 
SPB-ja. Urejanje prostora se dogaja 
parcialno, brez ustreznega koncepta. 
Župan žal nima podpore v lastnih 
vrstah, vladajoča koalicija deluje 
razglašeno.    

Kakšna je vaša odločitev za priho-
dnost, boste ponovno kandidirali?
Na prihodnjih lokalnih volitvah se 
bo volilna geometrija spremenila in 
bo naklonjena pomladnim strankam. 
To pomeni večino v občinskem sve-
tu in župana. O kandidaturi bom še 
premislil. Ob zaključku leta pa vsem 
pa voščim miren božič, prijetno pra-
znovanje Dneva samostojnosti in 
enotnosti ter veliko zdravja in uspe-
hov v letu 2010.

J.S.

prireditve. Prepovedana je tudi 
predelava pirotehničnih izdelkov 
zaradi povečanja učinka, poraba 
drugih predmetov, lastna izdelava 
pirotehničnih izdelkov ter jasno 
preprodaja. 
Prodaja, posest in uporaba ognje-
metnih izdelkov kategorije 2 in 3, 
katerih glavni učinek je pok, je 
od leta 2008 prepovedana. Poli-
cisti bodo dosledno ukrepali pro-
ti vsem, ki bodo kršili določbe o 
uporabi pirotehničnih izdelkov. 
Za navedene kršitve posamezni-
ka je predvidena globa od 400 do 

1200 evrov. 
Kljub vsem prizadevanjem po-
licije se moramo zavedati, da je 
neprimerna uporaba pirotehničnih 
izdelkov skupni problem, zato 
se tudi mi pridružujemo pozivu 
vseh, staršev, skrbnikov, učiteljev 
in vzgojiteljev, da z opozarjanjem 
na nevarnosti in možne posledice 
uporabe pirotehničnih sredstev 
ter seveda z lasnim zgledom pri-
pomoremo k preprečevanju in 
zmanjšanju posledic. 

Mateja A. Kegel 

V Domžalah imamo novo priložnost za rekreacijo in 
uresničitev znanega reka

Zdrav duh 
v zdravem telesu

Občina Domžale in Krajevna skupnost Slavka Šlandra Domžale 
vas namreč vabita na slovesno odprtje 

Fitnesa na prostem
ob Kamniški Bistrici – ob koncu Gostičeve ulice

v sredo, 23. decembra 2009, ob 12. uri.

Polepšajte si delček prazničnega decembra in naredite nekaj samo zase. 
Pridite in preizkusite nove fi tnes naprave! Poklepetajte in se okrepčajte 

s toplim čajem in piškoti! 

Dobrodošli!

Župan Občine Domžale
Toni DRAGAR

Predsednik Sveta KS Slavka Šlandra Domžale
dr. Franc HABE 
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LEKARNA VIR
Čufarjeva 23, 1230 Domžale
Tel.: 01/724 45 82

Mir naj spremlja te praznike, 
v letu 2010 pa naj se lesketajo dragulji:
zdravje, sreča in ljubezen!

Leto 2009 je bilo v Občini Dom-
žale zanimivo, vrstili so se športni 
dosežki – od šahovskih, plesnih in 
atletskih do kulturnih, saj je v le-
tošnjem letu v Kulturnem domu 
Franca Bernika Domžale svoja 
vrata odprl Mestni kino Domžale. 
Zgrajen je bil vrtec Češmin, posta-
vljen temeljni kamen za vrtec Gaj, 
sanirana je bila Kamniška cesta, 
zgrajenega je bilo več km vodo-
voda, nadaljevalo se je s celostno 
obnovo pokopališča v Domžalah, 
ob Zeleni osi Kamniške Bistrice je 
bil postavljen fi tnes na prostem. 
OŠ Domžale je dobila dve novi 
učilnici, priprava hrane za učence 
se izvaja v kuhinji vrtca Češmin, 
obstoječa kuhinja pa je bila spre-
menjena v razdelilnico. Sanirana 
je bila telovadnica ob OŠ Rodica, 
preplastenih je bilo več kilometrov 
makadamskih cest, izvedenih več 
ukrepov za varno pot v šolo … O 
projektih v letu 2009 smo se pogo-
varjali z županom Občine Domža-
le, Tonijem Dragarjem. Zanimali 
pa so nas tudi načrtovani projekti v 
letu 2010 in ali namerava ponovno 
kandidirati za župana. 

Kako se je po vašem začelo leto 
2009?
Na silvestrovanju na prostem, v druž-
bi občank in občanov. V letu 2009 
je Občina Domžale (zanjo Zavod za 
šport in rekreacijo Domžale) prevze-
la organizacijo silvestrovanja. V lan-
skem letu je bilo prvič v Športnem 
parku Domžale, kar ste (so) občani in 
občanke dobro sprejeli.  
Seveda pa je bil, bolj kot silvestro-
vanje na prostem, začetek leta v zna-
menju svetovne gospodarske krize. V 
Občini Domžale smo tako v začetku 
leta 2009 še okrepili fi nančna sredstva 
za izvajanje programov za socialno 
ogrožene občane, ki jih vodimo sku-
paj s Centrom za socialno delo Dom-
žale, Rdečim križem, Karitasom in 
Centrom za mlade Domžale. V te pro-
grame so vključene številne aktivno-
sti, od osnovnega zavarovanja do za-
gotavljanja oblačil, šolskih potrebščin 
… V zadnjem letu smo, prav zaradi 
krize, vse aktivnosti zavodov združili 
v predstavitveni brošuri, SOS brošuri. 
S tem smo želeli vse občane in občan-
ke opozoriti, da občina ima programe 
za socialno šibkejše, in jim obrazlo-
žiti, kako priti do osnovnih sredstev 
za preživetje. Prav v lokalnem okolju 
je potrebno imeti posluh za socialno 
ogrožene, jim ponuditi možnost ter 
priložnost, da si zagotovijo boljši sta-
tus. Tako smo subvencionirali poseben 
izobraževalni program za brezposelne 
osebe – že pred zaključkom programa 
sta imela dva udeleženca zaposlitev, 
drugi pa so potrdili, da jim pridoblje-
no znanje ponuja večje možnosti na 
trgu delovne sile. V letu 2009 smo 
povečali tudi proračunska sredstva za 
socialne štipendije, saj si želimo, kot 
sem omenil že prej, da bi imeli mladi 
kljub krizi možnost nadaljnje izobraz-
be in bi si s tem zagotovili boljše ži-
vljenjske pogoje. 

Leto 2009 je, poleg gospodarske 
krize v Sloveniji, prav gotovo za-
znamovalo pomanjkanje prostora 

v vrtcih, zaradi izgube delovnih 
mest pa tudi zapiranje vrtcev. Kako 
bi ocenili upravljanje predšolskega 
varstva v Občini Domžale?
V Občini Domžale se lahko pohvali-
mo z naravnim prirastom in priselje-
vanjem najpogosteje mladih družin, 
zato imamo intenzivno povpraše-
vanje po prostih mestih v vrtcih. V 
letu 2009 smo v januarju realizirali 
preureditev učilnic v OŠ Dragomelj 
in vrtcu Dragomelj ter tako še doda-
tno sprejeli 52 otrok. V septembru je 
novozgrajeni vrtec Češmin, katerega 
kamen je bil postavljen v oktobru 
2008, sprejel skoraj 150 novih otrok. 
V oktobru smo v tednu otroka posta-
vili temeljni kamne za gradnjo novega 
vrtca Gaj v Preserjah pri Radomljah, 
ki pridno raste, in pričakujemo, da bo 
malčke sprejel septembra 2010. Ana-
liza, opravljena v letu 2007, ki smo 
jo osvežili s podatki rojstev v zadnjih 
dveh letih, pa kaže, da tudi skoraj 350 
novih mest ne bo dovolj za sprejem 
vseh otrok, zato se pogajamo za na-
kup zemljišča na območju KS Krtina 
in KS Dob, ki v tem trenutku še ni-
mata svojega vrtca. Pričakujemo, da 
bi temeljni kamen lahko postavili v 
začetku šolskega leta 2010/11, saj je 
potrebno doreči način gradnje in pri-
dobiti vsa potrebna dovoljenja. 

V letu 2009 pa je občina začela 
tudi s sistematičnim obnavljanjem 
osnovnih šol. Realizirala je prvi 
dve večji vzdrževalni deli, obnovo 
telovadnice v OŠ Rodica in preno-
vo kuhinje v OŠ Domžale v razde-
lilnico hrane, medtem ko hrano za 
OŠ Domžale pripravljajo v kuhinji 
vrtca Češmin, ki je v neposredni 
bližini. Ali to pomeni, da ne boste 
gradili nove osnovne šole? Kot 
vemo, se bodo številčnejše genera-
cije otrok v naslednjih letih selile v 
osnovne šole in bo potrebno zagoto-
viti več prostora tudi v šolah. 
V letu 2008 smo v skupaj z ravnatelji 
osnovnih šol pripravili pregled vzdr-
ževalnih del v šolah in določili prio-
ritetno izvajanje fi nančno zahtevnih 
obnovitvenih del. Lahko rečem, da so 
mi v veliko pomoč znanje in delovne 
izkušnje podžupanje Andreje Pogač-
nik Jarc, ki je dogovore med ravnate-
lji tudi koordinirala. Začeli smo s pre-
novo telovadnice ob OŠ Rodica, kjer 
je bilo potrebno izvesti protipotresno 
sanacijo, zamenjati električno nape-
ljavo … in telovadnica je danes prak-
tično kot nova. Nujna pa so bila tudi 
obnovitvena dela kuhinje v OŠ Dom-
žale. Pri načrtovanju vrtca Češmin je 
bil dosežen dogovor o pridruženi ku-
hinji OŠ Domžale v vrtcu Češmin in 
v poletnih mesecih je sledila prenova 
kuhinje v šoli v razdelilnico hrane.  V 
OŠ Domžale smo zaradi prostorske 
stiske tudi preuredili hišniško stano-
vanje v dve novi učilnici. 
Seveda bo čim prej potrebno sprejeti 
tudi odločitev o reševanju prostorskih 
potreb, ko se bodo sedaj številne vr-
tčevske generacije preselile v osnov-
ne šole. V opravljeni raziskavi v letu 
2007 je bil oblikovan predlog po spre-
membi šolskih okolišev in gradnji 
nove šole na območju Vira, vendar 
strokovnjaki s tega področja rešitvi 
niso naklonjeni. Ne glede na odloči-

vseh organov na enem mestu. To bi 
bilo veliko lažje za naše občanke in 
občane. Pobudo je prenesla in upam, 
da se bomo v njenem mandatu lahko 
pogovarjali o konkretnih rešitvah. V 
mesecu novembru pa nas je obiskal 
še dr. Patrick Vlačič, minister za 
promet. Občina Domžale je zaradi 
svoje lege, bližine Ljubljane, postala 
pomembna za tranzicijski promet, ki 
pa samo občino vedno ponovno deli. 
V pogovorih smo ga opozorili, da bo 
občina reševala svoj promet in da je 
pripravljena prevzeti del tranzicij-
skega prometa, vendar pa bo morala 
država ponuditi tudi kakšno alterna-
tivo udobnega in prijaznega javnega 
prometa. Strinjal se je s predlogom in 
upam, da bo pri tem uspešen. 

Občina Domžale ima izdelan sistem 
štipendiranja, ki se za naslednje 
šolsko leto zaključuje v decembru. 
Ali je prišlo v letu 2009 do kakšnih 
sprememb?
Poročilo o štipendiranju vsako leto 
obravnava Občinski svet Občine 
Domžale. V letu 2009 smo povečali 
fi nančna sredstva za t.i. socialne šti-
pendije, saj želimo, da tudi socialno 
šibki nadaljujejo šolanje na univerzi 
in tako sebi omogočijo boljše življe-
nje. V preteklosti je bilo teh preho-
dov manj, sedaj pa na Oddelku  za 
družbene dejavnosti ugotavljajo, da 
se kaže interes tudi za izobraževanje 
na univerzi ter da so bili posamezniki 
pri tem zelo uspešni. 
Seveda pa ne smemo pozabiti tudi 
drugih štipendistov, najbolj sem po-
nosen na tiste, ki  svoje dosežke na 
svetovni ravni potrdijo tudi z nad-
povprečnimi rezultati na izbrani šoli 
oziroma univerzi.
V občini je kar nekaj mladih športni-
kov, ki so nadpovprečni na različnih 
področjih, npr. Luka Lenič v šahu, 
Maja Sonc v plesu, Teja Gregorin v 
biatlonu in drugi … 

Ali ima Občina Domžale kakšne 
posebne vzpodbude za te športni-
ke?
Tega žal ne morem reči, je pa Obči-
na Domžale občina, ki je športu zelo 
naklonjena. S tem ne mislim samo na 
občino kot upravo, ampak na občino 
kot celoto. Svoje znanje in navduše-
nje na mlajše biatlonce je prenesel 
Boštjan Lekan. Prav tako so drugi 
svoje nadarjenosti oblikovali znotraj 
posameznih skupin, ki na svojem 
področju delujejo nadpovprečno. Ne 
nazadnje ne smemo pozabiti Atlet-
skega kluba Domžale. Veliko mladih 
pa se zaradi dobre organizacije mlaj-
ših selekcij odloča tudi za nogomet in 
košarko. Mladi, ki so športno aktivni, 
se bodo tako lažje izognili zasvoje-
nosti z internetom, računalnikom, 
nezdravim življenjem … Seveda pa 
bi vse te aktivnosti radi ponudili tudi 
aktivni populaciji, ki imajo na voljo 
športne površine v telovadnicah ali 
športnih parkih v občini, ter najsta-
rejšim, ki jih k aktivnem življenju 
spodbujajo v Univerzi Lipa. 

Občina podpira tudi posebne 
programe za osveščanje mladih o 
zdravem načinu življenja. 
Seveda, to sta programa Z glavo na 
zabavo Fundacije Nula nula in Ve-
ter v laseh Športne unije Slovenije. 
S tem želimo mlade spodbuditi k 
zdravemu načinu življenja, gibanju, 
zdravi prehrani … Prepričan sem, 
da so prav mladi prihodnost za našo 
občino. Naša naloga je, da bo njihova 
mladost lepa, prijetna, polna možno-
sti in priložnosti, njihova naloga pa, 
da jih izkoristijo. Njihove dosežke 
lahko opazujemo na področju športa, 
kulture, fotografi je itd., zato menim, 
da ima naša občina lepo prihodnost.  

Ko govorimo o občini in njeni pri-
hodnosti, kako bi ocenili sodelo-
vanje s svetniki Občinskega sveta 
Občine Domžale?
Seje Občinskega sveta so lahko zelo 
naporne, očitki včasih tudi neuteme-
ljeni. Vendar pa so vse najpomemb-
nejše odločitve za prihodnost občine 
sprejete s konsenzom, ponavadi kar 
soglasno. Ena izmed njih je pristop 
Občine Domžale k projektu RCE-
RO Ljubljana. S tem bo občina za-
gotovila ravnanje z odpadki za bolj  
sprejemljivo ceno, za enako ceno za 
vse prebivalce regije in predelavo 
vseh sproduciranih smeti v regiji za 
naslednjih 30 let. Po mojem mnenju 
je to največji projekt, o katerem so se 
lokalne skupnosti dogovorile in ga 
bodo speljale same po sistemu, da 
smo vsi zmagovalci. Več o samem 
sistemu in pogajanjih je bilo zapisno 
v prejšnji številki Slamnika. 

Občina je v letu 2009 nadaljevala 
z ločenim zbiranjem bioloških od-
padkov iz gospodinjstev in uvedla 

Intervju z županom Tonijem Dragarjem

Občina Domžale v letu 2009
tudi ločeno zbiranje embalaže ter 
druge ukrepe za zniževanje stro-
škov na področju ravnanja z od-
padki.
Pritiski ob uvajanju projekta za lo-
čeno zbiranje bioloških odpadkov so 
bili zelo različni. Na eni strani so bili 
nasprotniki projekta, ki so svoje ideje 
utemeljevali z dvigom cen, medtem 
ko so zagovorniki ob prvi predstavi-
tvi ideje zahtevali takojšen začetek. 
Kmalu po prvih, neverjetnih rezulta-
tih, smo začeli prejemati tudi klice o 
ločenem zbiranju embalaže. Obliko-
vali so se različni predlogi, ki smo jih 
skupaj, strokovna služba v občinski 
upravi, JKP Prodnik, svetniki in sve-
tnice ter svetovalni telesi župana in 
občinskega sveta, pregledali in poda-
li dokončne predloge. Po moji oceni 
smo spodbudili vse, ki pridno ločuje-
jo, in z nižjo ceno ravnanja z odpadki 
pritegnili tudi druge. Čeprav nekateri 
nasprotujejo tem rešitvam, pa bodo 
danes sprejete odločitve, ki zahtevajo 
spremembo vedenja, in ustvarjeni re-
zultati v prihodnosti pokazali, da smo 
okoljsko odgovorna občina. 

Ko govorimo o odnosu do okolja, 
ne moremo mimo goste pozidave 
v centru Domžal in centrih dru-
gih večjih naselij v občini, kar je 
v nasprotju z družbenimi trendi, 
vračanjem k naravi ter samozado-
stnostjo nekega okolja … 
Na oddelku za prostor Občine Dom-
žale so bile v nov prostorski akt vne-
sene tudi t.i. zelene površine, ki so 
v prihodnosti predvidene za urejene 
parke. Tako smo že v letu 2007 za-
čeli z urejanjem Parka Češmin, ki je 
zaradi fi nančne zahtevnosti večleten 
projekt. Prvi rezultati so že vidni.
Tudi na področju zagotavljanja zele-
nih površin v urbanih naseljih občina 
ostaja okoljsko odgovorna. Z ohra-
njanjem in urejanjem zelenih površin 
jim ponujamo pljuča, našim občanom 
in občankam pa čistejši zrak. 

Tudi na območju Zelene osi Ka-
mniška Bistrica je prišlo v letu 
2009 do sprememb.
V sodelovanju s KS Slavka Šlan-
dra smo postavili fi tnes na prostem, 
na Podrečju je bil postavljen nov 
most za pešce in kolesarje, zgrajeno 
otroško igrišče v športnem parku za 
Tentenom. V letu 2010 pa načrtuje-
mo nove vsebine v predelih zelene 
osi, predvsem v območjih, kjer je 
poseljenost večja. S pripravljenimi 
vsebinami,  ureditvijo učnih poti, ple-
zalnega vrtca … bomo kandidirali za 
fi nančna sredstva Evropske unije. 

Najin intervju se približuje koncu. 
Bi radi izpostavili še kaj?
Seveda. V letu 2009 smo spremenili 
sistem organiziranja Civilne zašči-
te v Občini Domžale in to se je kot 
zelo uspešno pokazalo tudi na vaji 
Domžale 2009, ki je bila izvedena v 
podjetju Helios. V letu 2009 so bile 
vzpostavljene Varne točke, z delo-
vanjem je začela Lokalna akcijska 
skupina (LAS), odprti so bili novi 
prostori Območne obrtno-podjetni-
ške zbornice Domžale, zamenjanih 
je bilo več  vodovodnih salonitnih 
cevi, zgrajen je bil nov vodovod, na-
daljevalo se je z gradnjo kanalizaci-
je, pločnikov, cest, parkirišč … Vse 
projekte smo vodili skladno z našimi 
fi nančnimi zmožnostmi. Pri tem že-
lim posebej izpostaviti mostova na 
Pšati, od katerih se je en podrl in je 
trenutno neprevozen. Občina stremi 
k celoviti obnovi z zadovoljitvijo po-
treb, v tem primeru prometnih potreb 
na tem področju. Tu zagotovo ni do-
volj obnova prejšnjega mostu, ampak 
je potrebno zgraditi nov most (hkrati 
bomo gradili tudi drug most, saj sta 
bila zgrajena istočasno in je najver-
jetneje tudi nosilnost drugega mostu 
vprašljiva), kar pa zahteva določena 
dovoljenja. Sedaj jih imamo, izbrati 
moramo še izvajalca in pričakujem, 
da bomo spomladi začeli z gradnjo 
obeh mostov – most na Podrečju je 
bil zgrajen v dveh mesecih.
Seveda pa se vsega, kar smo opravi-
li za dobro občanov, ne da povedati 
v tako kratkem intervjuju. Javnost 
smo, jo in jo še bomo, seznanjali z 
vsemi novostmi, investicijami, dogo-
vori, težavami in problemi tudi v letu 
2010, tako kot do sedaj. 

Bralce pa verjetno zanima tudi 
vaša odločitev –  ali boste ponov-
no kandidirali za župana Občine 
Domžale?
Da.  

Tudi v prihajajočem letu vam želim 
veliko uspeha. Hvala za pogovor. 
Hvala tudi glasilu Slamnik in še en-
krat srečno vsem. 

Tina Drolc

tev jo bo potrebno sprejeti čim prej, 
da ne bomo prisiljeni gasiti požara 
kot v primeru predšolske vzgoje. 

Občina Domžale se, kot lahko vi-
dimo, zaveda potreb najmlajših in 
osnovnošolcev, še naprej pa uspe-
šno sodelujete tudi s starejšo gene-
racijo v občini. Univerza Lipa nas 
razveseljuje s številnimi programi. 
Kako pa napreduje projekt gra-
dnje novega doma starejših obča-
nov, Center Bistrica?
Gradnja Centra Bistrica je po mojem 
mnenju izredno pomembna, saj so 
naši občani razporejeni po številnih 
občinah po vsej Sloveniji. Prav zanje 
je ta dom, v domačem okolju, v ne-
posredni bližini njihove ožje družine, 
izredno pomemben. Trudimo se, da bi 
ga kar najhitreje realizirali. Tako smo 
odprli razpravo o lokaciji centra, ki so 
ga na ministrstvu in v strokovnih kro-
gih opredelili kot izredno primerno, 
saj je v neposredni bližini centra me-
sta, knjižnice in zelenih površin. Gle-
de na strukturo doma, kar nekaj sta-
novanj bo oskrbovanih in namenjenih 
še aktivnim starostnikom ter dnevne-
mu centru z različnimi vsebinami, so 
jo ocenili kot izredno primerno. Sedaj 
tečejo pogovori z ministrstvom, Viso-
ka šola za oblikovanje pa pripravlja 
predloge za notranjo opremo. Priča-
kujemo, da bo investitor pridobil vsa 
potrebna dovoljenja do začetka grad-
bene sezone v letu 2010 in takoj začel 
z gradnjo. 
Veliko je bilo zapisanih informacij 
o mlajših in starejših. Kakšen pro-
gram pa občina izvaja za aktivno 
prebivalstvo?
Tako kot vsako leto smo jim ponujali 
številne aktivnosti v okviru društev, 
ki so v Občini Domžale še posebej 
aktivna in raznovrstna. 
Občina je v letu 2009 nadaljevala tudi 
z aktivnostmi na področju nove stra-
tegije občine in v letu 2010 bo prav 
gotovo naša prednostna naloga njena 
realizacija. Pri pregledu podatkov 
smo ugotovili, da je bila rast števila 
delovnih mest glede na rast števila 
prebivalcev prepočasna. V strategiji 
smo oblikovali orodja, ki bodo vzpo-
stavila pogoje za oblikovanje novih 
delovnih mest in t.i. samozadostnosti 
posameznih področij. Več o temeljnih 
izhodiščih in pričakovanih rezultatih 
strategije pa po sprejetju smernic na 
Občinskem svetu Občine Domžale. 

Kako boste vse te investicije izve-
dli, saj se za občinske proračune v 
prihodnosti napoveduje zmanjše-
vanje?
Res je, vendar je Občina Domžale že 
v preteklem mandatu, kot tudi v mo-
jem, uspešno sodelovala z zasebnimi 
investitorji. Prav tako smo v leto-
šnjem letu uspešno pridobili evropska 
in državna sredstva, za katera priča-
kujemo, da jih bo v naslednjem letu 
še več. Še naprej se bom držal svo-
jega načela, kjer je volja, tam je pot. 
Skupaj s svojimi sodelavci, svetniki 
in drugimi občani se bom potrudil, da 
bomo še naprej uspešni tudi pri prido-
bivanju potrebnih fi nančnih sredstev. 

Občina je tudi v tem letu uspela za-
gotoviti sredstva v državnem pro-
računu za izgradnjo državnih pro-
jektov, eden pomembnejših je prav 
gotovo obnova Kamniške ceste.
Včasih je težko doseči dokončen do-
govor. Za sanacijo Kamniške ceste 
smo bili dogovorjeni že v mandatu 
pretekle vlade, nato pa je bilo potreb-
no z nastopom nove vlade vse pogo-
vore in naše utemeljitve za nujnost 
izvedbe sanacije ponoviti. Posebej 
zahtevno je, ker smo čakali na prvi 
sestanek več mesecev. Kasneje smo 
na operativni ravni sanacijo hitro iz-
peljali. Potrebnega je bilo mnogo tru-
da, časa in pogajalskih sposobnosti, 
da smo investicijo ustrezno zaklju-
čili. Hvala sodelavcem na DRSC-
ju, manj hvala pa tistim, ki si lastijo 
zasluge in so bili samo sopotniki in 
»nagajalni« del pomoči.
Obnovljenih oziroma preplastenih pa 
je bilo tudi več makadamskih cest, 
saj je preplastitev teh cest bistveno 
cenejša kot njihovo vzdrževanje, npr. 
Cesta na tromeji, Cesta na Goropeče 
… 

V letošnjem letu je občina nadalje-
vala tudi s sanacijo pokopališča.
Projekt obnove pokopališča Domža-
le je fazni projekt, ki smo ga razdelili 
v tri leta. V sklopu projekta celostne 
ureditve pokopališča v Domžalah 
smo v letu 2008 uredili parkirišča in 
dovozno pot. V letu 2009 smo zaklju-
čili z obnovo dveh mrliških vežic, 
medtem je tretja služila svojemu na-
menu. V letu 2010 predvidevamo na-
daljevanje celostne obnove pokopali-
šča, s širitvijo tretje mrliške vežice s 
servisnim delom in čajno kuhinjo ter 
postavitev poslovilnega odra in nad-
strešnic za zaščito pred padavinami 
in soncem. Sledila bo hortikulturna 
ureditev, ki bo celotno območje okoli 
poslovilnega objekta spremenila v 
parkovno ureditev. 
V poslovilne objekte pa smo vlagali 
tudi v drugih delih občine. Tako smo 
v letošnjem letu zaključili z gradbe-
nimi deli mrliških vežic v Krtini, ki 
bosta zaključeni s proračunskimi 
sredstvi v letu 2010.  Pridobili smo 
tudi stavbno pravico za gradnjo mrli-
ških vežic v Pšati, sicer tudi za sose-
dnja območja.

V času sedanje vlade je Občino 
Domžale obiskalo več ministrov, 
tudi predsednik države. So prinesli 
nadaljnje dogovore oziroma –  kaj 
so njihovi obiski prinesli občini?
V letošnjem letu nas je februarja 
najprej obiskal predsednik države 
dr. Danilo Türk. Obiskal je različne 
objekte in organizacije, predvsem 
s področja podjetništva,  kulture, 
sociale in zdravstva, ter nas v naših 
prizadevanjih za napredno reševanje 
omenjenih področij tudi podprl. Nato 
nas je spomladi obiskala Irma Pavli-
nič Krebs, ministrica za javno upra-
vo, in sicer z namenom oblikovanja 
skupnega upravnega središča. Sedaj 
so državni organi razseljeni po Dom-
žalah, prav tako občinska uprava, 
zato smo podali pobudo za združitev 
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S prijetno otroško igrico z ekološko vsebi-
no so opozorili starše, da tudi oni skrbijo 
za naravo. Otroci so bili nad zgovornim 
Miklavžem in čudovitim spremstvom nav-
dušeni, čeprav so se malce bali rožljanja 
parkeljnov in se malce bolj stisnili k star-
šem. Z Miklavžem, če je le imel čas, so 
tudi na kratko pokramljali in se razveselili 
tudi darila, ki so ga bili deležni vsi pred-
šolski otroci iz naše občine, ki so jih starši 
pripeljali na največje miklavževanje v naši 
občini. K prijetnemu prazničnemu razpo-
loženju je prispevalo že okrašeno središče 
mesta. Glavni pokrovitelj miklavževanja 
je bila Občina Domžale. 

Sicer pa gledališki skupini Kulturnega 
društva Miran Jarc Škocjan, ki se prav 
vsako leto potrudi, da otrokom pričara 
praznično vzdušje, dela v začetku decem-
bra ni manjkalo. Njihov Miklavž je ob več 

Tudi letos je na Rovah otroke obi-
skal in obdaril prvi decembrski do-
bri mož, sveti Miklavž. V spremstvu 
snežnobelih angelov in rdeče-črnih 
parkeljnov je razveselil vse, ki so si 
njegov prihod ogledali.  

Tudi letos smo bili priča poučni igrici, 
ki je otroke učila o onesnaževanju goz-
da in odmetavanju odpadkov vanj. Igrici 
je sledila parkeljska pesem in nagovor 
največjega med parklejni, Luciferja, naj 
jim otroci sledijo in jim pomagajo delati 
slaba dela. Otroci so hitro uvideli, da to 

V soboto, 5. decembra, se nas je v 
Domu krajanov v Žejah zbralo kar 
lepo število ljudi, ki smo pričakali sv. 
Miklavža v spremstvu peklenščkov in 
angelčkov. Tokrat je bilo tradicionalno 
miklavževanje že 18. leto zapored.

Člani ŠRD Konfi n-Sv. Trojica so v ta 
namen pripravili novodobno igrico za 
otroke Kraljična na zrnu graha, za katero 
je priredbo napisala Sabina Ravnikar, v 
njej pa so nastopili: Julija Vita Glas, Eva 
Ravnikar, Jure Kraševic, David Ivartnik 
in najmlajši Luka Zore.
Priprave so potekale že cel mesec poprej, 
saj se je bilo potrebno odločiti, katero 
igrico bomo izbrali, kdo vse bo nastopal, 
kje bomo trenirali in tako naprej.
Vsi nastopajoči so se zelo poistovetili z 
vlogami, ki so jih igrali. Veliko je bilo 

Decembra naj bi se naše denarni-
ce na široko odprle. Decembra, ko 
pridejo v vas vsi trije dobri možje, 
se otrokom – majhnim in velikim – 
zasvetijo očke. In decembra se mar-
sikateremu staršu orosi oko, ko ne 
more izpolniti majhnih in velikih že-
lja svojih malčkov. December kljub 
prazničnemu vzdušju ni najbolj pri-
jazen mesec, saj se takrat razlike v 
družbi še bolj izpostavijo. Otroške 
želje so izgubljene v pomenu dobrih 
mož, otroci se decembra veselijo, 
kako se ga ne bi, saj skoraj vsak te-
den hodi po hišah kateri izmed do-
brih mož. Starši pa tiho in v sebi raz-
mišljajo, kako bi vso stvar fi nančno 
kar najbolje izpeljali, da le ne bi po-
vozili tistega magičnega verovanja, 
ki ga gojijo otroci. A tokrat ne toliko 
o praznjenju naših denarnic, izgu-
bljenih upih in neizpolnjenih željah, 
kot o tem, kdo so trije možje, ki nas 
obiščejo vsak zadnji mesec v letu. 

Miklavž 
Miklavž je letos že za nami. Pred pri-
bližno 60 leti so pri nas poznali le ene-
ga dobrega moža – Miklavža. Otroci 
v tistih časih niso bili v pričakovanju 
nič kaj drugačni od današnjih. Skoraj. 
Takrat so namreč otroci na Miklavže-
vo jutro našli pehar suhega sadja in 
kakšno sladko dobroto, ki je nastala 
pod spretnimi prsti njihovih mater. Ti-
sti iz premožnejših družin so dobili še 
pletene rokavice, nogavice ali čevlje. 
Za vse otroke pa je bilo to najboljše 
darilo v letu! Sveti Nikolaj iz Mire 
ali po domače Sveti Miklavž velja za 
zaščitnika mornarjev in ribičev, ver-
jetno zato, ker se je njegova družina 
ukvarjala s pomorstvom oziroma z 
ribištvom. Cerkve svetega Nikolaja 
pogosto najdemo ob pomembnih po-
morskih in rečnih plovnih poteh. Pra-
vijo, da je bil Nikolaj sin premožnih 
staršev, vendar je vse podedovano 
bogastvo razdal ubogim, zato se ga 
od nekdaj drži sloves radodarnega 

Kulturno društvo Miran Jarc Škocjan in Župnijska 
Karitas ob pomoči Občine Domžale

Prijetno miklavževanje v Domžalah

prireditvah v občini obiskal tudi številne 
otroke v bližnji Ljubljani in še kaj bi se 
našlo. Povsod so s svojimi kostumi in na-
stopi očarali otroke in njihove starše. Ve-
sele, zadovoljne in hvaležne otroške oči 
pa so bile  zanje največja nagrada.

Z miklavževanjem se je zaključilo pra-
znično leto Kulturnega društva Miran Jarc 
Škocjan, v katerem so praznovali 60-le-
tnico svojega uspešnega dela. Tako s po-
letnim kulturnim festivalom kot drugimi 
prireditvami so vsem nam polepšali leto 
2009, ki tudi zaradi njihovega delovanja 
mnogim ostaja v lepem spominu. Naj bo 
vsem članom in članicam društva tudi leto 
2010 naklonjeno – na vseh področjih. 

Vera 

 Naslednja številka glasila Slamnik izide 
v petek, 22. januarja 2010. Rok za oddajo 
je četrtek, 14. januarja 2010, do 12. ure. 

Prispevke oddate v Kulturnem domu Franca 
Bernika Domžale, na Ljubljanski c. 61 

v Domžalah – v času uradnih ur, 
v nabiralnik na stavbi ali na e-naslov: 

slamnik.urednica@gmail.com.

Vesel ali »zaskrbljen« mesec december 

Kaj prinašajo trije 
decembrski možje?

svetnika. V številnih deželah, zlasti v 
osrednji Evropi, je sveti Miklavž tisti, 
ki obdaruje (pridne) otroke. To se zgo-
di v noči s 5. na 6. december, takrat 
namreč Miklavž goduje.

Božiček 
Božiček je mitološka osebnost, ki ob-
daruje otroke v noči pred božičem (s 
24. na 25. december). Lik Božička se 
je razvil v Združenih državah Ameri-
ke. Nizozemski priseljenci so v Ame-
riki praznovali svetega Miklavža na 
podoben način, kot ga poznamo tudi 
pri nas. Temu praznovanju so se pri-
ključila nekatera druga izročila, zlasti 
iz Skandinavije. Nastal je novodobni 
mit, ki je bil najverjetneje prvič ob-
javljen v letu 1823 pod naslovom the 
Night before Christmas (Noč pred bo-
žičem). V letu 1931 je risar Haddon 
Sundblom v reklamni akciji fi rme Co-
ca-Cola prvič narisal Božička v rdečih 
oblačilih z belo obrobo. Ta podoba je 
kmalu postala svetovna. Mit o Božičku 
se je razširil iz Amerike tudi v druge 
dežele sveta, zlasti preko ameriških fi l-
mov in glasbe. V Sloveniji pred letom 
1945 Božiček sploh ni bil znan. 

Dedek Mraz
Dedek, ki je k nam prišel iz Rusije po 
drugi svetovni vojni, kot socialistična 
različica Božička, vendar smo ga Slo-
venci kar hitro sprejeli! Kot zanimivost 
so ga najprej na začetku nekateri ho-
teli poimenovati oča Triglav! Njegova 
navada je, da darila pusti pod okra-
šeno novoletno jelko. Poredne otroke 
opozori na njihove vragolije in če so 
bili zares zelo, zelo poredni, lahko 
ostanejo tudi praznih rok! Prepoznali 
ga boste po sivi kučmi, toplem kožuhu 
in beli bradi ter seveda po značilnem 
košu, v katerem nosi darila!

Kateri pa je vaš najljubši? 

Mateja A. Kegel 

Miklavž tudi v Žejah 
smeha in zabave ob nepravilnih vstopih 
in izhodih z odra pri vajah. Vendar je bil 
trud poplačan. To so trenutki, ki so nepo-
novljivi in ki se jih vedno radi spominja-
mo, še posebno otroci. 
Prišel je težko pričakovani dan, sobota. 
Že eno uro pred pričetkom smo se zbrali 
v dvorani, da smo pripravili vse potrebno. 
Otroci, tako najmlajši kot malo večji, so 
prihajali v dvorano ob spremstvu staršev 
in na njihovih obrazkih se je odražalo 
pričakovanje. Zvedavo so pogledovali na 
vse strani, vendar je bila kmalu njihova 
pozornost usmerjena samo še na oder, 
kjer se je začelo dogajati … Tudi scena v 
dvorani je bila fantastična. Grad in soba-
ne, v katerih se je vse dogajalo. Oblačila 
igralcev so bila veličastna. Poskrbljeno je 
bilo tudi za zvočne in svetlobne efekte. 

Igralci so po odigrani predstavi poželi 
zares velik aplavz. Nato je v dvorani ne-
kajkrat pomežiknilo, postalo je tiho, sko-
raj skrivnostno. Iz daljave se je zaslišalo 
cingljanje zvončkov in razlegala se je 
prijetna glasba, ki je postajala vedno gla-
snejša. Čez vrata je v vsem svojem sijaju 
stopil sv. Miklavž s svojim spremstvom. 
Obdaroval je vse predšolske otroke, ne-
kaj sladkarij pa je imel tudi za vse ostale. 
Ob slovesu so angelčki s sladkarijami in 
mandarinami, ki so jih nosili v košarah, 
pogostili vse obiskovalce v dvorani. 
Miklavžev večer v Žejah so fi nančno 
podprli poslanec v DZ Robert Hrovat 
in Občina Domžale, za kar se jim člani 
društva iskreno zahvaljujemo. Obenem 
pa tudi zahvala PGD Žeje-Sv. Trojica, 
ki nam vsako leto odstopijo ogrevano 
dvorano in s tem omogočijo prijetno mi-
klavževanje.

Marija Ravnikar

Sveti Miklavž  
obiskal 
rovske otroke 

ni prava pot, da jih ta ne bo popeljala 
do želja in ciljev, zato so raje in bolj 
veselo pričakali angele. Ob spremstvu 
angelov s svečkami pa je prišel tudi tež-
ko pričakovani sveti Miklavž. Otroke 
je lepo nagovoril, jih podučil, naj bodo 
pridni, ubogljivi, naj hodijo v cerkev in 
pomagajo staršem. Vse pridne otroke, 
do sedmega leta starosti, je sveti Mi-
klavž obdaril, otroci pa so mu obljubili, 
da bodo tudi prihodnje leto pridni. Vsi 
smo se strinjali, naj prihodnje leto sveti 
Miklavž ponovno pride v naše kraje in 
nam polepša hladne decembrske dni.  
Za obdaritev otrok je tudi tokrat poskr-
bel Svet Krajevne skupnosti Rova. KS 
Rova se zahvaljuje tudi gostilni Pirc, 
ki nam vsako leto omogoča uporabo 
prostora, ter Kulturnemu društvu Miran 
Jarc Škocjan, da pripravi igrico in pri-
hod svetega Miklavža. 

Tadej Šinkovec

Metal-profi l d.o.o., Jarška cesta 30, Domžale, 
T: 01/7214-105,  www.metal-profi l.si

D R S N A  *  S A M O N O S N A  V R ATA  * 
O G R A J N I  S I ST E M I  *  Z A P O R N I C E 

S RE NO
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Zaradi Zakona o varstvu oseb-
nih podatkov smo že v preteklih 
letih od republiških institucij 
težko pridobili imena in priim-
ke zlatih maturantov in matu-
rantk s stalnim prebivališčem 
v Občini Domžale. Z željo, da 
župan vendarle na sprejem po-
vabi vse zlate maturante in ma-
turantke, smo posebno pova-
bilo objavili v Slamniku in na 
spletnih straneh. Z velikim ve-
seljem smo 14. decembra 2009 
na sprejemu pozdravili zlate 
maturante in maturantke.

Ob začetku je župan Toni Dragar 
čestital mladim za njihovo uspe-

Želimo vam sreče 
in zdravja v letu 2010!

Dežurni lekarni od 01.01.2009 do 31.12.2009:  LEKARNA KAMNIK sobota, nedelja in prazniki 
od 17.00 do 20.00, LEKARNA DOMŽALE nedelja in prazniki od 09.00 do 12.00 

 

www.mestnelekarne.si  

Županov sprejem 

Iskrene čestitke zlatim maturantom in 
maturantkam generacije 2008/2009

šno maturo ter jim tudi v priho-
dnje zaželel, da so kar najbolj 
uspešni na svojih življenjskih in 
delovnih poteh, hkrati pa jih je 
povabil, da skušajo čim bolj so-
delovati v občini ter morda v njej 
najti tudi nove izzive na svojih 
delovnih poteh. Na kratko jim je 
predstavil dosedanji razvoj obči-
ne, jih posebej opozoril, da so za 
mlade v občini na področju pod-
jetništva velike priložnosti, kakor 
tudi, da se občina trudi, da bi mla-
dim ponudila priložnosti tudi na 
področju prostočasnih aktivnosti. 
O možnostih in priložnostih za 
mlade sta zlatim maturantom in 
maturantkam govorila tudi pod-

županja Andreja Pogačnik Jarc 
in podžupan Vinko Juhart, vsi 
trije pa so jim zaželeli tudi ve-
liko sreče in uspehov v novem 
letu 2009. Na kratko predsta-
vljamo zlate maturante in matu-
rantke iz Občine Domžale: Pe-
ter Panjan iz Domžal je bil dijak 
Gimnazije Bežigrad, sedaj pa je 
študent Fakultete za strojništvo. 
Jure Tumpej z Vira je obiskoval 
Osnovno šolo Rodica, po njej je 
bil dijak Gimnazije Bežigrad, 
sedaj pa študira na Medicinski 
fakulteti in je še vedno priza-
deven tabornik. Špela Anžin, 
Domžalčanka, nekdanja učenka 
OŠ Venclja Perka, je obiskovala 

Škofi jsko klasično gimnazijo v 
Ljubljani, 10 let igrala prečno 
fl avto, danes pa študira španšči-
no in primerjalno književnost 
na Filozofski fakulteti. Alenka 
Kavka iz Šentpavla je prav tako 
nekdanja učenka OŠ Venclja 
Perka, tudi ona je obiskovala 
Škofi jsko klasično gimnazijo 
v Ljubljani, kjer je tudi člani-
ca pevskega zbora in se rada 
spominja njihovega uspešnega 
gostovanja po skandinavskih 
državah. Danes študira na Me-
dicinski fakulteti in je zavze-
ta skavtinja. Lara Kozarski s 
Homca je obiskovala Osnovno 
šolo Preserje pri Radomljah, 

nato pa po Gimnaziji Bežigrad 
postala študentka na Fakulteti 
za matematiko in fi ziko, kjer 
študira pedagoško matematiko. 
Je zavzeta športnica in odlič-
na šahistka. Andrej Emanuel 
Cotman  iz Zgornjih Jarš je po 
končani OŠ Rodica obiskoval 
Škofi jsko klasično gimnazijo 
in se vpisal na Fakulteto za far-
macijo. Je pravi umetnik, poje 
kar v nekaj pevskih zborih, 
igra v različnih instrumentalnih 
skupinah in se uči solo petja. 
Žiga Kos je iz Ihana. Obisko-
val je OŠ Domžale, po njej pa 
Gimnazijo Bežigrad. Je študent 
Fakultete za matematiko in fi zi-
ko, kjer študira fi ziko. Klemen 
Jerman iz Radomelj je po kon-
čani Osnovni šoli Preserje pri 
Radomljah obiskoval Srednje-
šolski center Rudolfa Maistra v 
Kamniku – naravoslovna usme-
ritev. Danes je vpisan na Fakul-
teto za farmacijo in se ukvarja 
s športom. Je nogometni vratar 
pri Nogometnem klubu Dob. 

Gregor Cerar iz Male Loke je 
nekdanji učenec Osnovne šole 
Venclja Perka. Dokončal je Sre-
dnjo elektro šolo – Vegovo gi-
mnazijo in danes študira na Fa-
kulteti za elektrotehnikoZaradi 
učnih obveznosti se sprejema 
nista udeležili Nina Prepeluh s 
Pšate, ki po Gimnaziji Vič štu-
dira na Medicinski fakulteti v 
Mariboru in jo bralci Slamnika 
že poznate kot uspešno tekmo-
valko v taekwondoju, kjer se 
je udeležila vrste mednarodnih 
turnirjev in evropskega prven-
stva, ter Lea Rupert iz Domžal, 
edina zlata maturantka na Sre-
dnji šoli v Domžalah, ki študira 
na Medicinski fakulteti. Vsem 
zlatim maturantom in maturant-
kam iskrene čestitke in veliko 
uspeha na življenjskih poteh.

Vera Vojska   

Vodnikova 3A, 1230 Domžale
Tel.: 059 091 772, e-mail: peter.kecelj@siol.net

NAROČANJE
od ponedeljka od petka od 10h do 14h in od 16h do 19h

Želimo vam srečen božič 
in zdravo novo leto 2010!



SLAMNIK - december 2009
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Čestitamo in 
želimo veliko topline
v božičnih praznikih 
ter srečnih, veselih, 
zadovoljnih in uspešnih 
dni v letu 2010!

Prostovoljno gasilsko 
društvo Stob-Depala vas 
se ob iztekajočem se letu 
iskreno zahvaljuje krajanom 
Stoba, Depale vasi in 
okolice za izkazano podporo 
skozi celo leto.
Hkrati pa vam naši gasilci ob tej priložnosti vo-
ščijo vesele božične praznike in srečno, zdravo 
ter brez požarno leto 2010.

Leto se poslavlja,
z željo, da boljše prihaja,
z uresničitvijo želja,
ki nikoli jih ne zmanjka.

Občanom in občankam 
Občine Domžale želimo 
vse lepo v letu 2010, 
še posebej zdravja in 
osebnega zadovoljstva.

Prijetno praznovanje 
božičnih in novoletnih 
praznikov

Vam želijo

Krajevna skupnost Ihan 
Prostovoljno gasilsko društvo Ihan

Kulturno društvo Ihan
Turistično društvo Ihan

Nogometno društvo Ihan
Smučarski klub Ihan
Balinarski klub Ihan 

ZB KO Ihan

Hvala vsem, ki ste nam 
pomagali, da bi nas čim 
manjkrat potrebovali. 

Da bi leto novo uspešno bilo, bo PGD ŠTUDA 
na Vas računalo.
Vesele božične praznike in srečno novo leto 
2010!

Gasilci PGD Študa

Vsem privržencem smučarskih skokov in 
vsem svojim simpatizerjem voščimo člani 
kluba obilo sreče, zdravja in osebnega 
zadovoljstva.

Svojim zvestim pokroviteljem, sponzorjem 
in donatorjem, brez katerih ne bi dosegali 
takih rezultatov, želimo obilo poslovnih 
uspehov.

Vsem skupaj pa vesele in blagoslovljene 
božične praznike, ter srečno, zdravo in 
veselo novo leto 2010.

Naše srce naj bo kot ocean.
Vanj se steka nešteto rek, a 
nikoli ne poplavlja.
 
Veliko sreče, veselja, ljubezni, jasnosti duha in 
srca vam v letu 2010 želi Društvo joga v vsak-
danjem življenju Domžale.

Na pragu novega leta
naj vam čas nakloni
spoznati prave ljudi,
storiti prave reči,
ubrati prave poti
ter sebi in drugim
najti le dobre sledi.

Vesele božične praznike ter
 srečno in zdravo novo leto 2010

vsem krajankam in krajanom vošči

Svet  Krajevne skupnosti Rova
Milan Šinkovec, predsednik Sveta KS Rova

Krajevne skupnosti mesta Domžale želijo 
vsem krajanom in krajankam ter poslovnim 
partnerjem vesele božične in novoletne 
praznike, polne radosti in topline ter 
uspehov in zdravja v novem leto 2010. 

Predsednica Sveta KS Simona Jenka Domžale, Veronika Banko
Predsednik Sveta KS Slavka Šlandra Domžale, dr. Franc Habe – Feri

Predsednik Sveta KS Venclja Perka Domžale, Janez Ulčar 

Leto se končuje,
sreča srečo kuje, 
prejmi jo tudi ti, 
naj te spremlja leto dni.
Vsem občanom in 
občankam, še posebej 
krvodajalcem in 
krvodajalkam, voščimo 
prijetne praznike, želimo 
veliko sreče, zdravja in 
zadovoljstva v letu 2010 
ter se vsem zahvaljujemo 
za opravljanje plemenitega 
poslanstva ter pomoč. 

Območno združenje Rdečega križa 
Domžale 
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V dnevih, ko 
se poslavljamo 
od starega in s 
pričakovanjem 
zremo v novo 
leto, se tudi mi 
pridružujemo 
dobrim željam. 
Želimo Vam 
vesele praznične 
dni, v novem letu 
2010 pa obilo 
zdravja, sreče, 
zadovoljstva in 
miru.

Mladinski svet Domžale

Veliko prijetnih praznikov, sreče, 
zdravja, ljubezni in skupne skrbi za 
vse naše otroke v letu 2010

Zveza prijateljev mladine Domžale

Vsem prebivalcem Občine Domžale želimo lepo podoživete 
božične praznike, v novem letu 2010 pa zdravja, zadovoljstva 
in pozitivnega gledanja v svet. Poslušajmo in pojmo slovensko 
ljudsko pesem, osrečevala nas bo. Iskreno se zahvaljujemo 
vsem, ki ste bili v letu 2009 z nami in nam pomagali. 
Hvala in srečno!

Ljudske pevke Kulturnega društva Domžale

Vesel božič in veliko sreče, zdravja in 
veselja v letu 2010. Ne pozabite, vaše 
zdravje bo boljše, če se boste krepčali z 
našim medom.

Čebelarsko društvo Domžale 

Srečno, zdravo in 
zadovoljno leto 
2010, prijetne 
praznike in veliko 
sodelovanja v 
novem letu 

Krajevna skupnost Radomlje 

Z željo, da se nam tudi v letu 
2010 čim večkrat pridružite, vsem 
našim članom in članicam, pa tudi 
bralcem Slamnika, pa v novem letu 
želimo predvsem veliko zdravja, 
sreče in  zadovoljstva ter vesele 
božične praznike. 

Društvo upokojencev Naš dom Dob

Zahvaljujemo se vam 
za vaš trud in prispevek 
k urejenim in lepim 
Radomljam. Z željo, da 
skupaj delamo tudi v 
letu 2010, vam želimo 
prijazne vse praznike ter 
srečno novo leto.

Turistično društvo Radomlje

Leto, ki zapira vrata, je bilo prijetno, 
ker smo skupaj uresničevali naš 
program. Hvala vam in naj vam leto 
2010 prinese veliko zdravja, sreče in 
zadovoljstva ter prijetnih srečanj – 
tudi z nami. 

Krajevna organizacija borcev 
za vrednote NOB Dob-Krtina

Srečen je, kdor zna živeti z 
majhnimi željami.

Želimo vam, da 
vam leto 2010 
prinese veliko 
zdravja, sreče in 
poguma, prijetnih 
praznikov in 
izpolnitev vseh 
majhnih in velikih 
želja.

Društvo izgnancev Domžale

Naj bo posebej za vse bralce 
Slamnika leto 2010 srečno, zdravo, 
pogumno in borbeno, veselo pa 
praznujte tudi vse praznike.

Klub borilnih veščin Domžale 

Leto, ki zapira vrata, je bilo prijetno, ker 
smo skupaj uresničevali naš program. 
Hvala vam in naj vam leto 2010 prinese 
veliko zdravja, sreče in zadovoljstva ter 
prijetnih srečanj – tudi z nami. 

Krajevna organizacija borcev za vrednote NOB Dob-Krtina

Mladi, ne obupajte, starejši vam 
bodo pomagali! 

Starejši, ne obupajte, mladi so 
tukaj zato, da vam nudijo oporo! 
Medgeneracijska solidarnost je 
za nas še kako pomembna in 
želimo si, da bi je bilo tudi v letu 
2010 toliko, da bo naše življenje 
vsaj na nekaterih točkah lepše 
in predvsem prijaznejše. 

Srečno v letu 
2010! 

D. P. N. T. I. – Društvo za promo-
viranje nedovoljenega trgovanja 

z idejami

Tudi zaradi vašega sodelovanja 
in pomoči smo bili v letu 2009 
uspešni. Hvala vam! Vsem članom 
in članicam, občankam in občanom 
želimo v letu 2010 veliko zdravja, 
osebne sreče, prijetnih praznikov 
in srečanj s spomini, ki nikoli ne 
zbledijo. Prijetno praznovanje!

Združenje borcev za vrednote NOB Občine Domžale

Vsem svojim članicam in članom, 
občankam in občanom želimo vesele 
božične praznike ter  srečno, zdravo 
in uspešno novo leto 2010.

Športno društvo Homec

Vsem svojim članicam in članom ter 
krajanom Homca, Nožic in Preserij 
želimo vesele božične praznike ter srečno, 
zdravo in uspešno novo leto 2010.

ProstovoljnoGasilsko društvo Homec

Leto se končuje, sreča srečo kuje,
prejmi jo tudi ti, naj te spremlja leto dni.

Ne samo sreče, temveč tudi 
zdravja in veliko prijetnih 
prazničnih dni v letu 2010 

Turistično-rekreativno društvo Turnše-Češenik

Vse dobro v letu 2010 vam 
voščimo ter vam želimo, da vas 
na vseh poteh spremljata sreča 
in zdravje, življenje pa lepšajo 
prazniki.

Medobčinsko društvo paraplegikov ljubljanske 
pokrajine

Vesele božične praznike ter veliko sreče, 
zdravja in veselja v letu 2010 vam želi

 
Balinarski športni klub Budničar Količevo 

Vsem, ki so sodelovali pri 36. izvedbi 
36. tradicionalnega srečanja slovenskih 
lovskih pevskih zborov in rogistov – 
Domžale 2009, iskrena hvala. Vesel božič 
in srečno, zdravo in veselo leto 2010!

 
Kulturno društvo Domžalski rogisti 

Ribiška družina Bistrica 
Domžale želi vsem svojim 
članom in ljubiteljem narave 
uspešno ribiško sezono in 
prijetno počutje ob naših vodah.

Vsem svojim članom ter 
občanom in občankam Občine 
Domžale želimo vesel božič, 
srečno in uspešno ter zdravo 
novo leto 2010, vsem pa iskrena 
hvala za pomoč in podporo. 

Športno društvo Zlato polje 

vanja
009 
članom

občano
dravja,
znikov 
oli ne
nje!

ne Domžale

m 
om 
, 

Vabimo vas, da si tudi 
v letu 2010 popestrite 
svoje življenjske poti 
z obiskom v našem 
poletnem gledališču. 
Veseli vas bomo.

Za nami je praznično leto naše 60-letnice. 
Hvala vsem za čestitke, dobre želje in pomoč. 

Pred nami je novo leto 2010. 
Želimo vam vesel božič in zdravja, 
sreče, miru in prijetnih trenutkov. 

Kulturno društvo Miran Jarc Škocjan

Pozdravi in voščilo iz Švice

Radi se spominjamo vseh naših srečanj, slovenske pesmi, 
domžalskega gostoljubja. Veseli smo, da smo in ostajamo prijatelji.

Vesel božič, veliko zdravja, sreče 
in vsega dobrega vsem občanom in 
občankam Občine Domžale, vodstvu pa 
še naprej uspešno vodenje občine, 

Vaši prijatelji iz Slovenskega društva Slovenija Rüti iz Švice 

Čej so tiste stezice ... 
Hvala vsem, ki ste bili v letu, ko smo praznovale prvih 
30 let uspešnega dela, z nami. Želimo vam vesel božič, 
zdravo, srečno in veselo novo leto, tudi z našo pesmijo ... 

Ženski pevski zbor Stane Habe DU Domžale 
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V letu 2009 Liberalna demokra-
cija Slovenija praznuje prvih 15 
let uspešnega dela. Na Bledu je 
bil namreč v letu 1994 združitveni 
kongres štirih strank (Liberalno 
demokratske stranke, Demokrat-
ske stranke, Socialistične stranke 
Slovenije in stranke Zeleni – Eko-
loško socialna stranka. 

V novem letu 2010 
želimo vsem zdravja in 
osebnega zadovoljstva!

To leto naj bo leto 
medsebojne pomoči, 

iskanja vsega lepega, kar 
osrečuje nas  in nam dra-
ge. Veselimo se življenja, 
ki nam je dano. Sejmo 

srečo okoli sebe.

Občinski odbor  DeSUS

Vesele vse decembrske 
praznike, čestitke ob dnevu

samostojnosti in enotnosti ter 
veliko sreče, zdravja in 

uspehov, pa tudi poguma,
v letu 2010 vam želi

Občinski odbor LDS Domžale
Tudi v novem letu vam že-

limo, da bo vaš korak odme-
ven, vaša beseda pogumna, 
vaše življenje pa iskrivo, 
ustvarjalno in polno toplih 
trenutkov. 

OO SD Domžale 

V Mladem forumu Socialnih 
demokratov svoj pogled na svet 
oblikujemo na vrednotah svo-
bode sleherne posameznice in 
posameznika, solidarnosti kot 
temelja družbene integracije, 
enakopravnosti vseh ljudi, še po-
sebej enakopravnosti med spo-
loma, strpnosti do drugačnosti, 
internacionalizma in pravice do 
varnosti v vseh njenih oblikah. 
V tej luči bi ob današnjem dnevu 
radi opozorili na vse tiste člove-
kove pravice, ki so kljub vsako-
dnevnim prizadevanjem naše in 
številnih drugih organizacij, še 
vedno sistematično kršene.

V Mladem forumu SD se zaveda-
mo družbene realnosti  in se ves 
čas svojega delovanja zavzema-
mo za človekove pravice in ena-
ke možnosti vseh posameznikov 
in posameznic, še posebej otrok, 
zato pozivamo vse družbene sku-
pine, da predlog Družinskega za-
konika, s katerim se celovito ureja 
družinsko pravo, predvsem zaradi 
novosti, ki jih prinaša na podro-
čju varstva koristi in pravic otrok, 
podprejo v celoti. Zavedati se mo-
ramo, da bodo v primeru nespre-
jetja zgoraj omenjenega predloga 
grobo kršene osnovne človekove 
pravice, na kar pa v Republiki 
Sloveniji ne bi in ne smemo pri-

Svet stranke je obravnaval po-
membna vprašanja in se do ne-
katerih opredelil, s čimer vas v 
nadaljevanju seznanjamo.

Ob obisku poslanske skupine SDS 
v Kamniško-zasavski regiji se je ve-
lik del dogodkov odvijal prav v Ob-
čini Domžale. Predsednik SDS, Ja-
nez Janša, vodja poslanske skupine 
SDS, Jože Tanko, in poslanec SDS 
iz Domžal, Robert Hrovat, so se na 
novinarski konferenci strinjali, da 
bi izvedeni projekt regionalizacije 
v Sloveniji zagotovo predstavljal 
pomembno razvojno spodbudo, še 
posebej v tej regiji ter Občini Dom-
žale.

Janez Janša je med drugim dejal, da 
so se v zadnjih dveh letih zadeve, ko 
je SDS, tedaj še kot vladna stranka, 
obiskala to območje, precej spreme-
nile. Če so se tukajšnji podjetniki ob 
zadnjem obisku vlade pred dvema 
letoma srečevali s pomanjkanjem 
delovne sile, predvsem v predelo-
valni dejavnosti, imajo danes težave 
s povečano brezposelnostjo. Janez 
Janša je izpostavil tudi to, da je še 
posebej za kamniško-domžalski del 
regije še pred nekaj leti bila značil-
na velika dinamika nastajanja novih, 
malih, podjetij, sedaj pa je ta dinami-
ka bistveno manjša, mali podjetniki 
pa se borijo za preživetje.
Vodja poslanske skupine SDS, Jože 
Tanko, je opozoril, da na se področju 
javne porabe sedanja vlada ni odpo-
vedala ničemur. Vedno bolj kaže tudi 
odsotnost pokrajin. Sedanja vlada na 
tem področju v času od prevzema 
oblasti ni predlagala ničesar, da bi 
se vzpostavil pokrajinski sistem. V 
prejšnjem mandatu je bilo za to že 
vse pripravljeno, manjkala je le še 
pika na i. Sedanje koalicijske stranke 
pa očitno niti ne vedo, koliko pokra-
jin bi predlagali, imajo pa tudi druge 
dileme, zaradi katerih pokrajin ni kaj 
kmalu za pričakovati. 
Poslanec SDS iz domžalskega okoli-
ša, Robert Hrovat, je poudaril, da je 
bil namen obiska poslanske skupine 
SDS seznanitev s problematiko, ki 
tare ta del lokalnega prebivalstva. 

LDS Domžale 

Pogled 
v našo 
zgodovino

srečanja in prireditve, povezovali 
smo se v okviru regije, predvsem pa 
bili vedno zelo uspešni na lokalnih 
volitvah, kjer se je vselej pokazalo, 
da  nam volivci in volivke zaupajo. 
Tako smo na lokalnih volitvah no-
vembra 1998  dobili 29,3 odstotka 
glasov, na lokalnih volitvah v letu 
2002 pa LDS za občinski svet dobi 
30,9 odstotka glasov. Cveta Zalokar 
Oražem kot županja, članica LDS je 
takrat dobila 61,50 odstotkov glasov, 
podžupana postaneta Vinko Juhart in 
Toni Dragar. 
V letu 2004 slovesno praznujemo 
prvih deset let uspešnega dela in se 
zavzamemo ZA VELIKE REČI V 
KRATKEM ČASU, ob vstopu v 
Evropsko unijo pa  sklenemo, da bo 
LDS naredila vse, da bo šla Slovenija 
naprej ne nazaj in, da se bo pogumno 
odpirala v svet.
Občinski odbor od leta 2005 vodi 
Toni Dragar, pod čigar vodstvom 
DOMŽALE, MESTO ŠPORTA IN 
ZMAGOVITE LDS ta na lokalnih 
volitvah pobere  28,13 odstotka gla-
sov, župan Toni Dragar, LDS, pa je  
v drugem krogu  bil izvoljen z 62,13 
odstotkov. 
Danes je, sicer številčno manjša, sve-
tniška skupina aktivna v Občinskem 
svetu Občine Domžale, Občinski 
odbor, ki ga vodi Anton Preskar, se-
kretarka pa je Darka Bitenc, pa se po-
spešeno pripravlja na lokalne volitve 
2010 in se bo maksimalno potrudil, 
da tudi v prihodnje LDS aktivno 
sodeluje v delu in življenju Občine 
Domžale.  
O slovesnosti ob 15. letnici našega 
občinskega odbora pa v prihodnji 
številki.

LDS Domžale 

Občinski odbor LDS Domžale se 
je oblikoval 9. junija 1994 na zboru 
članstva občinskih odborov Sociali-
stične stranke Slovenije in Liberalno 
demokratske stranke. Ustanovnega 
zbora sta se med drugih udeležila  
predsednik LDS dr. Janez Drnovšek 
in podpredsednik sveta stranke Borut 
Šuklje. Za predsednika LDS Domža-
le je bil izvoljen mag. Milan Pirman, 
za podpredsednika Anton Preskar, 
sekretar pa je postal Martin Grošelj.  
Občinski odbor LDS je s svojim 
programom: POVRATEK V KLUB 
NAJBOLJŠIH aktivno sodeloval v 
pripravah na lokalne volitve v letu 
1994, na katerih je za LDS na voli-
tvah v Občinski svet glasovalo  20,3 
odstotka volivcev, kar je pomenilo 7 
mandatov. 
Sledilo je prizadevno delo tako sve-
tnikov kot članov LDS, ki smo sku-
šali s konkretnimi predlogi čim bolj 
vplivati na prijetno življenje in razvoj 
v naši občini. Rezultati so se kazali 
tudi v dobrih rezultatih pri volitvah v 
Državni zbor RS.
Življenje članov in članic Občinske-
ga odbora LDS so lepšala številna 

Svet  stranke  DeSUS o 
aktualnih vprašanjih

razprava o ukinitvi podeljevanja po-
sebnih pokojnin.
Stranka DeSUS podpira prizade-
vanje sindikatov za izboljšanje ži-
vljenjskih razmer med delavci, še 
posebej tistimi z nizkimi prejemki. 
Stranka podpira prizadevanja za 
dvig minimalne plače, ki bi ga de-
lavci morali doseči čim prej. 
Stranka DeSUS soglaša, da se iz-
vede razprava o dodatni oz. višji 
obremenitvi visokih prejemkov 
zaposlenih (n.pr. nad 75.000 €) in 
podpira ustrezne rešitve.
Stranka DeSUS podpira prizade-
vanja sindikatov  in predlog, da se 
sprejme zakonsko določilo o tem, 
da delavci obvezno sodelujejo pri 
delitvi dobička v gospodarskih 
družbah.

Mija Pukl

Poslanska skupina SDS 
obiskala našo občino

Domžale so bile nekoč najbogatejša 
občina, čas je za ponovno pot nav-
zgor. Tudi zato so se poslanci name-
nili obiskati podjetnike in obrtnike, 
ki so gonilna sila razvoja, in kjer so 
poslanci na sestankih dobili kar ne-
kaj dobrih iztočnic in zanimivih ugo-
tovitev. Po besedah Roberta Hrovata 
tudi podjetništvo v Domžalah potre-
buje nov zagon, saj tisti podjetniki in 
obrtniki, ki so že prerasli svoje male 
delavnice, praktično nimajo možno-
sti razvoja, zato bo na tem področju 
potrebno nadgraditi sedanje stanje. 
Po tiskovni konferenci ter delovnem 
sestanku predsednikov občinskih od-
borov SDS s te regije je sledila javna 
tribuna z naslovom Odgovorno soci-
alno-tržno gospodarstvo, ki je pote-
kala v popolnoma polni veliki dvora-
na KD Franca Bernika Domžale, na 
kateri so sodelovali Janez Janša, dr. 
Romana Jordan Cizelj, Jože Tanko, 
mag. Andrej Vizjak, Zvone Černač 

Na tiskovni konferenci so sodelovali (z leve proti desni): Robert Hrovat, Janez 
Janša in Jože Tanko.

Ob prihajajočem najlepšem 
času v letu, ko se spominjamo 
preteklega leta in ko nestr-
pno pričakujemo novo, svežo 
prihodnost, Vam želimo pred-
vsem sreče, zdravja, uspeha. 
Prav tako naj se v letu 2010 
uresničijo vaše sanje, ude-
janjijo želje ter izpolnijo vsa 
vaša pričakovanja.

Urška Kabaj Pleterski,
predsednica Ženskega 
odbora SDS Domžale

in Zofi ja Mazej Kukovič. Obisk po-
slanske skupine SDS se je zaključil 
z nogometno tekmo med ekipo po-
slancev SDS ter ekipo predstavnikov 
občinskih odborov SDS Kamniško-
zasavske regije. Zmagali so poslanci 
z rezultatom 6:4.
IO SDS Domžale pa je na svoji prvi 
seji po obisku poslanske skupine 
SDS v okviru točke Lokalne volitve 
že imenoval županskega kandidata, 
ki bo kot kandidat SDS Domžale 
kandidiral za župana. Vodstvo SDS 
Domžale je prepričano v zmago tako 
na županskih volitvah kot tudi na vo-
litvah v domžalski Občinski svet.  

Janez Stibrič, 
tajnik in tiskovni 

predstavnik 
SDS Domžale

www.domzale.
sds.si

Ob svetovnem dnevu 
človekovih pravic

stati! Potrebno se je zavedati, da 
se s človekovimi pravicami vsi 
srečujemo vsak dan in se nam vse 
prevečkrat zdijo samoumevne. Za 
človekove pravice se moramo za-
vzemati tudi takrat, ko so kratene 
drugim. Zato ob tej priložnosti v 
Mladem forumu SD glasno opo-
zarjamo tudi na slab socialni polo-
žaj študentov, na nujnost odprave 
krivic izbrisanim ter na dosledno 
izvajanje Strategije vzgoje in iz-
obraževanja Romov iz leta 2004, 
ki predvideva ukrepe za popolno 
integracijo romskih otrok v izo-
braževalni sistem. 
Za ohranjanje in ubranitev človeko-
vih pravic niso dovolj le črke na pa-
pirju, temveč so potrebna pogumna 
dejanja. Postanimo pogumni in naj 
postane skrb za človekove pravice 
nekaj vsakdanjega; naj postane na-
čin življenja vseh nas!

Mladi forum SD

Tovariši in tovarišice! 
Vsak dan sproti se borimo po 
svojih najboljših močeh za 
boljši jutri. Jutri prihaja, če 
je boljši, ve vsak zase. A če-
tudi je boljši od včeraj, nikar 
ne odnehajte, ne ustavite se 
in ne odstopajte od svojih ci-
ljev in svojih želja. Vztrajajte 
in se pogumno zazrite v svojo 
prihodnost. 

Srečno! 

Mladi forum SD Domžale

Vesel božič in srečno 
novo leto 2010

Mladi forum SD Domžale 
vas vabi, da se nam pridružite na stojnici, ki jo bomo imeli 

v Zimski vasi v Športnem parku v Domžalah 26. in 27. decem-
bra od 15. ure dalje. 

Naša stojnica bo tista, ki bo imela veliko čudovitih punčk iz 
cunj, tistih punčk, ki smo jih naredili sami in ki jih lahko kupite 
vi! Celoten izkupiček bo namenjen socialno ogroženim otrokom 

iz naše občine. 

Vabljeni, da nas obiščete in z dobrodelnim prispevkom tudi vi 
pomagate po svojih močeh, da bomo nekaj otrokom polepšali 

letošnje praznike. 

Svet stranke DeSUS pričakuje od 
poslancev DeSUS-a, da ob ponov-
nem glasovanju o nezdružljivosti 
županske in poslanske funkcije 
nezdružljivost podprejo ter na ta na-
čin sledijo usmeritvam v Programu 
stranke DeSUS, ki ga je sprejel 7. 
kongres stranke.
Svet stranke DeSUS se, skladno s 
sprejetim programov stranke, za-
vzema za proporcionalni sistem 
volitev poslancev v DZ RS. Od 
svojih predstavnikov v vladi priča-
kuje, da bodo vlado seznanili s sta-
lišči stranke DeSUS do predlaganih 
sprememb volilne zakonodaje, od 
poslancev DeSUS-a pa pričakuje, 
da bodo sledili usmeritvam stran-
kinega programa in sprememb, s 
ciljem ukinitve volilnih okrajev, ne 
bodo podprli.
Stranka DeSUS je proti objavlje-
nem namenu podelitve izjemnih 
pokojnin in predlaga, da se sproži 

SDS Domžale bralkam in 
bralcem Slamnika želi miren 
božič, prijetno praznovanje 
dneva samostojnosti in eno-
tnosti ter veliko zdravja, sreče 
in uspehov v letu 2010.
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Leto, ki ga zaključujemo, je 
nekaterim prineslo veliko do-
brega, nekaterim pa tudi veliko 
slabega. Ne glede na to se vsak 
od nas trudi po svojih močeh 
preživeti kar najbolje. Izteka-
joče se leto si bomo nedvomno 
zapomnili po gospodarski re-
cesiji, proti kateri smo se borili 
vsak na svoj način, po svojih 

Drage soobčanke, spoštovani soobčani, leto, ki ga počasi zaključujemo, je 
bilo polno preizkušenj, bilo je zelo dinamično in ne najbolj enostavno. Zato 
vam toliko bolj iz srca želimo, da te praznične dni, ki so pred vami, preživi-
te skupaj s svojo družino in tistimi, ki jih imate najraje. Posvetite jim svoj 
čas, še zlasti otrokom in starejšim, ki vas toliko bolj potrebujejo. Namenite 
kanček svojega časa tudi tistim, za katere veste, da so osamljeni in  sami. 
Podarite jim nasmeh in prijazno besedo. Želimo vam blagoslovljene božične 
praznike ter iskreno voščimo ob dnevu samostojnosti in enotnosti.
V letu 2010 Vam želimo zdravja, dobre volje in sreče, mir v srcih in obilo 
prijetnih trenutkov v krogu družine.

Občinski odbor Slovenske ljudske stranke 
ter svetnika Katarina Karlovšek in Rok Ravnikar

Veste, ko se svetnice in svetniki vsak 
mesec sestanemo na seji Občinskega 
sveta, se načeloma posvetimo obravna-
vi točk dnevnega reda, to je tisti, ura-
dni del, veliko zanimivih debat in reči 
pa se zgodi tudi v času pavze, izven 
sejne dvorane. Pa sem na zadnji seji 
ujela zanimiv razgovor med direktor-
jem občinske uprave, g. Ješelnikom, in 
svetnico. Debata je tekla o problema-
tiki ureditve okolice in splošne ureje-
nosti kompleksa SPB-1. No, in močno 
razočarana sem slišala, kako razmišlja 
o tej problematiki direktor Ješelnik. 
Izrazil je stališče, da njegov vrt obstaja 
že veliko dlje, kot okolica te soseske, 
torej je on prej na vrsti, da mu nekdo 

V soboto, 28. novembra 2009, smo 
se predstavniki Nove Slovenije 
zbrali na 3. kongresu stranke, ki 
je potekal v Mariboru pod geslom 
Blizu ljudem. Občinski odbor N.Si 
Domžale sta zastopala Peregrin 
Stegnar in Janez Limbek, Mlado 
Slovenijo pa Marko Limbek in 
Dominik Herle.
 
Delegate in delegatke je v uvodnem 
nagovoru pozdravil domačin, pred-
sednik MO N.Si Maribor, mag. 
Zdravko Luketič. Po njegovem na-
govoru smo si lahko prisotni ogle-
dali edinstven prizor. Na kongresni 
oder sta namreč skupaj prišla najsta-
rejša članica Nove Slovenije, stara 

V Slovenski ljudski stranki pozi-
vamo vladno koalicijo, da uma-
kne sporni predlog Družinskega 
zakonika iz nadaljnje obravnave, 
saj posega v temelje naše družbe 
in ruši pomen zakonske zveze, ki 
je v zasnovanju družine. Edino 
na ta način se lahko izognemo na-
daljnjemu zaostrovanju razprav v 
javnosti, pridobimo čas za dodaten 
premislek, ustrezne spremembe in 
dopolnitve ter preprečimo tudi ne-
potrebne stroške referenduma.

Otrok postaja sredstvo, Družinski 
zakonik pa namesto otrokovih pravic 
ureja medsebojna razmerja odraslih. 
Poudarjamo, da otrokovih pravic 
nikakor ne smemo zapostavljati na 
račun nekaterih pravic posameznih 
skupin, zato otrok nikoli ne sme biti 
samo objekt odločanja. Predlagatelji 
Družinskega zakonika se sklicuje-
jo na to, da želijo izboljšati polo-
žaj otrok v družinskih skupnostih, 
vendar se njihovi predlogi nanašajo 
predvsem na položaj odraslih oz. 
njihove »pravice« do otrok.
Verjamemo, da imajo istospolni 
pari, ki živijo v skupnosti, določene 
težave pri premoženjskopravnih za-
devah, dedovanju, socialni varnosti 
itd. Vendar pa mora država slednje 
reševati sistematično, ne pa poeno-
stavljati zadev in jih izenačevati z 
družinsko skupnostjo.
Zavračanje spornih določil predloga 
novega Družinskega zakonika s stra-
ni SLS nikakor ne more in ne želi biti 
diskriminacija, temveč zgolj nujen 

Sedanja vladna koalicija je oblju-
bljala minimalno plačo v višini 
1000 evrov, zdaj jim je preveč že  
600 evrov. Napovedani delavski 
protesti, ki so se nedavno tudi od-
vili, so bili tako le vprašanje časa. 
V situaciji, v kateri se je znašla 
država in vsi njeni državljani, 
bi bil molk in neodzivnost sindi-
katov, upokojencev in študentov, 
zaskrbljujoč. Kot poslanec SDS 
vsekakor podpiram prizadevanja, 
da se zaposlenim, ki namesto pla-
če prejemajo miloščino, zagotovi 
pošteno plačilo za pošteno delo, 
upokojencem dostojne pokojnine, 
mladim pa možnost študija in čim 
hitrejše zaposlitve. 

Apel protestnikov ni namenjen 
povečanju socialnih pravic, saj je 
jasno, da je Slovenija bila in bo so-
cialna država – namenjen je ohra-
nitvi dostojanstva ljudi, ki trdo in 
pošteno delajo, za to pa ne prejmejo 
več kot zgolj miloščino. Sedanja 
vlada je zagotovila dovolj denarja, 
da bo pokrila vse socialne pravi-
ce, ničesar pa ni naredila za to, da 
zaposleni za svoje delo dobijo tudi 
človeka vredno plačilo. Za to je na-
mreč potrebno bistveno več, kot le 
povečanje proračunskega primanj-
kljaja. Cena dela je padla pod vsako 
dostojno raven. Kako pomembno je 
ohranjati dostojanstvo zaposlenih, 
smo se zavedali že v prejšnji vladi 
pod vodstvom Janeza Janše, zato 
smo takrat minimalno plačo poleg 
redne uskladitve še dodatno poviša-
li, s posebnimi davčnimi olajšavami 
pa tudi v celoti razbremenili plačila 
davkov. 
Napovedi sedanje (Pahorjeve) vla-
de o dvigu upokojitvene starosti so 
tako razburile javnost, da se ta ne 
ukvarja več z nobeno drugo vsebino 
iz napovedane modernizacije po-
kojninskega sistema. Pa bi se mora-
la, ker gre za pomembna vprašanja, 
ki bodo lahko sedanje in bodoče 

Spoštovane bralke in 
bralci Slamnika!

Voščimo vam družinskega 
miru in blagoslova za božič.

V novem letu 2010 naj bo 
vsak vsakemu pomočnik in 
naj dobro vedno zmaguje.

Iskrene čestitke za dan sa-
mostojnosti in enotnosti!

Občinski odbor N.Si Domžale

močeh. Priznati si moramo, 
da je nekatere prizadela bolj, 
nekatere pa manj. Ponovno se 
je pokazalo, da smo Slovenci 
eden izmed najbolj sposobnih 
narodov v Evropi, ko je govo-
ra o posameznikih in njihovih 
znanjih. Upam si trditi, da v 
svetu ni skoraj nobene svetovne 
korporacije, v kateri ne bi bilo 

vloženega vsaj nekaj slovenske-
ga znanja. 

Pa vendar: ko je govora o skupnih 
dejanjih, v katerih bi morali prese-
či posamezne ideološke predsod-
ke, nam to nikakor ne uspe, tudi 
na občinskem nivoju, žal, ne.
Drage soobčanke in soobčani,naj 
prihajajoče leto 2010 mine v miru 
in medsebojnem razumevanju, 
naj vam služi zdravje, da bomo 
lahko s skupnimi močmi ustvar-
jali lepše in boljše Domžale, na-
predne in uspešne. Želim vam ve-
sele božične praznike ter ponosno 
praznovanje dneva samostojnosti 
in enotnosti. 

Peter Verbič – Lista za Domžale

Za pravico otrok 
do obeh staršev gre!

kritičen opomin proti rušitvi temelj-
nih vrednot človeške družbe. Zato 
bomo v Slovenski ljudski stranki 
uporabili vse možne politične vzvo-
de, da preprečimo sprejem otroku in 
družini škodljivega zakonika.
Čeprav družinske razmere niso ve-
dno idealne, pa sklicevanje na pri-
mere, kjer so družine nepopolne, 
enostarševske ali rejniške, ni smi-
selno, saj to ne spreminja temeljnih 
dejstev o pojmovanju družinske 

Tretji kongres Nove Slovenije – Blizu ljudem
101 leto, ter najmlajši član Nove 
Slovenije, 15-letni fant, ki jo je spre-
mljal na oder, kjer sta imela krajši 
intervju.
Prav gotova sta bili na tokratnem 
kongresu najbolj zanimivi predsta-
vitvi ter razpravi o predlogu novega 
statuta stranke ter o predlogu temelj-
nega programa stranke. Oba predlo-
ga sta bila sprejeta. Predsednica Lju-
dmila Novak je v svojem nagovoru 
poudarila, da v slovenskem politič-
nem prostoru ni ravnotežja, saj pre-
vladuje en politični oz. ideološki pol. 
Po njeno je za uravnoteženje za slo-
venski politični prostor potrebna vsaj 
še ena močna desna stranka, ki bi se 
deklarativno označevala za krščan-

sko-demokratsko. Vrednote krščan-
ske demokracije so v teh težkih časih 
še toliko bolj pomembne, je poveda-
la predsednica. Tako je spomnila na 

vlogo krščansko-demokratskih po-
litikov v evropskem prostoru, prav 
tako pa je bila zelo pomembna vloga 
krščansko-demokratskih politikov 
pri nastajanju slovenske države.
Nekdanji predsednik Andrej Bajuk 
je glede odnosov s Hrvaško dejal, 
da nas ne vežejo odločitve partijskih 
veljakov ampak le interesi državlja-
nov in ustava. Tako je spomnil, da 
je vlada, ki jo je vodil leta 2000, tik 
pred predajo poslov odreagirala na 
enostransko potezo hrvaških oblasti, 
ki so izdale odlok o zamenjavi hišnih 
številk na levem bregu Dragonje.
Za popotnico smo na kongresu med 
drugimi resolucijami sprejeli politič-
no resolucijo in v njej poudarili, da 
je N.Si blizu ljudem in deluje v ja-
snem razmerju do drugega človeka, 
zato ker je to jasno krščansko-demo-
kratsko izhodišče.

 mag. Dominik Janez Herle, 
tiskovni predstavnik 

OO N.Si Domžale

skupnosti in ne opravičuje takšne 
poenostavitve, kakršno so si zami-
slili predlagatelji. Brez dvoma je 
najbolj naravno okolje za odraščanje 
otroka v klasični družinski skupnosti 
z očetom in materjo, v kateri otrok 
najbolj naravno pridobiva življenj-
sko pomembne vrednote, izkušnje 
in znanja. Tega dejstva ne moremo 
kar vnaprej zanemariti. Čeprav se 
življenje lahko obrne drugače in za 
marsikoga omenjeni pogoji žal niso 
izpolnjeni, pa nikakor ni pošteno, da 
bi otroku pravico do takšnega življe-
nja odvzeli že v samih začetkih nje-
govega razvoja.

Rok Ravnikar

Ni mi všeč razmišljanje direktorja 
Občinske uprave

Njegovega vrta ne moremo 
enačiti s sosesko SPB

uredi okolico na občinske stroške, kot 
soseska SPB-1, kajti po njegovem pre-
pričanju sta njegov vrt in okolica sose-
ske in sama soseska kompleksa SPB-1 
popolnoma isti zadevi, z isto težo,  in se 
v vseh pogledih tudi obravnavata kot 
enakovredni zadevi.

Sama se s to trditvijo ne morem strinjati, 
menim, da je okolica kompleksa SPB-1 
pomemben segment mesta Domžale, 
vpliva na celoten izgled mesta, v končni 
fazi je v kompleksu veliko javnih insti-
tucij (sodišče, DURS, Geodetska uprava, 
Zavod za zaposlovanje, različni državni 
organi, drugi uradi in številne trgovine, 
banke in druge storitvene dejavnosti). 
Lahko in moramo govoriti o soseski, 
ki ima močan javni interes, ki zajema 
dobršen del največjega mesta v Občini 
Domžale, v katerem skoncentrirano živi 
tudi dobršni del Domžalčank in Domžal-
čanov.
Ta miselnost direktorja Ješelnika govori 
o tem, da ni pričakovati bistvenih spre-
memb, ne na področju tega vprašanja, 
urejenosti kompleksa SPB-1, ne na po-
dročju drugih dolgoletnih težav, ki se 
kažejo v občini. Naša občine potrebuje 
odprte ljudi, z vizijo in ciljno naravnano-
stjo, brez zavrte zategnjenosti ter z veliko 
korajže.

Katarina Karlovšek
Občinska svetnica

katarina@rta.si

Sedanja vlada obljubljala plačo v višini 
1000 evrov – delavci čakajo ...

upokojence udarila precej bolj kot 
zvišanje upokojitvene starosti. Pot 
do zvišanja upokojitvene starosti pa 
mora biti predvsem pot socialnega 
dialoga, upoštevanja razlik med za-
poslenimi ter ustreznih spodbud, ki 
bodo naravnane tako, da se bodo za-
posleni in delodajalci sami odločali 
za podaljšanje aktivnosti.
Osebno menim, da je dvig minimal-
ne plače nujen, saj razmerja med 
socialno pomočjo, nadomestili za 
brezposelnost, minimalno plačo, 
osnovnimi plačami in pokojninami 
še nikoli niso bila tako izkrivljena, 
kot so sedaj. Dvig minimalne plače 
pa je hkrati tudi priložnost za ure-
sničitev vladnih napovedi o pre-
strukturiranju delovnih mest. Nena-

zadnje naj opozorim, da sta trenutno 
ključna problema predvsem ustvar-
janje novih delovnih mest ter nara-
ščanje brezposelnosti. Prav tako je 
pokojninska reforma izziv, ki bo po-
kazal, ali je sedanja vlada sposobna 
poiskati ustrezne rešitve v okviru 
socialnega dialoga v dobro vseh dr-
žavljanov in državljank.

Robert Hrovat, poslanec SDS v 
Državnem zboru RS

www.roberthrovat.sds.si

Bralkam in bralcem Slamnika 
želim miren božič, prijetno pra-
znovanje dneva samostojnosti 
in enotnosti ter veliko zdravja, 
sreče in uspehov v letu 2010.

Želim vam  

veselo praznovanje  

26. decembra,  

dneva samostojnosti in enotnosti. 

Boži ni prazniki  

naj bodo prežeti z doma nostjo, 

novo leto 2010  

pa naj vam prinese veliko 

zdravja, sre e in uspehov. 

Dr. Romana Jordan Cizelj, 
poslanka SDS v Evropskem parlamentu 

Spoštovane občanke in 
spoštovani občani

 Naslednja številka glasila Slamnik izide 
v petek, 22. januarja 2010. Rok za oddajo je četrtek, 

14. januar 2010, do 12. ure. Prispevke oddate v Kulturnem 
domu Franca Bernika Domžale, na Ljubljanski c. 61 v 

Domžalah – v času uradnih ur, v nabiralnik na stavbi ali na 
e-naslov: slamnik.urednica@gmail.com.
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Helios Domžale in Ministrstvo za 
okolje in prostor tudi v letu 2009 
nadaljujeta z obnovo vodnjakov,  
ki bodo obnovljeni v okviru He-
liosovega sklada za ohranjanje 
čistih slovenskih voda v obdobju 
2009/2010. Med dobitniki sredstev 
iz omenjenega sklada sicer ni Ob-
čine Domžale, smo pa bili deležni 
omenjenih sredstev v prejšnjih 
letih. 

Sončen novembrski vikend smo 
domžalski GG-ji (6.–9. razred) 
in njihovi vodniki preživeli po ta-
borniško. 21. in 22. november sta 
bila na koledarju rezervirana za 
Dogodivščino. 

Po vožnji z avtobusom do Logatca 
smo komaj čakali, da pridemo do 
koče, se namestimo in se malo od-
počijemo, vendar pa nas je do tja ča-

Mladinski svet Domžale je v mese-
cu novembru gostil seminar, ki ga 
je po celi Sloveniji izvajal Mladin-
ski svet Slovenije, z naslovom Ak-
tivni – Reaktivni – Kreativni. Na 
seminarju, kjer so se zbrali mladi 
iz različnih organizacij in društev 
v našem mestu ter okoliških vaseh 
in naseljih, smo ugotavljali, da so 
naše potrebe podobne potrebam 
drugih mladih v naši in drugih 
lokalnih skupnostih. Pogovarja-
li smo se o tem, kaj pomeni biti 
evropski državljan in ali izkori-
ščamo možnosti, ki nam jih evrop-
sko državljanstvo prinaša. 

Vprašanje, kdo nas posluša, da bi 
lahko dejavno sodelovali pri odlo-
čitvah, se poraja velikokrat, pa ne 
samo med mladimi, ampak med vse-
mi državljani. Vendar pa smo mladi 
še vedno tista rizična skupina, na 
katero se včasih enostavno »zamah-
ne z roko«, ko poskušamo kaj pove-
dati ali izpostaviti. Pogovarjali smo 
se tudi o tem, da je lahko biti kre-
ativen, če imaš denar … pa vendar 
mladi poznajo različne načine, kako 
svojo kreativnost izpostaviti tudi v 
situacijah, ko nimajo denarja. Če-
prav je slednja pot marsikdaj zelo, 

V petek, 18. decembra 2009, od 17. do 19. ure, bo v 
Centru za mlade Domžale veselo rajanje.

V ponedeljek, 21. decembra, bo v Centru za mlade 
potekala medgeneracijska kreativna delavnica z 
naslovom Copati za praznične dni. 
Delavnico bosta vodili Lidija in Mateja. 
Izdelali boste copate, ki jih boste aranžirali po svoji iz-
biri. Obvezne so predhodne prijave do zasedbe mest.

V ponedeljek, 21. decembra, ob 19. uri – predavanje 
v okviru Programa za odgovorno starševstvo z na-
slovom Avtoriteta. Predava Lili Jazbec, prof. 

V petek, 27. novembra 2009, 
smo se mentorji mladine GZ 
Domžale zbrali v gasilskem 
domu v Ihanu, kjer smo imeli le-
tos že tretje srečanje mentorjev 
gasilske mladine. Organizator 
srečanja je Komisija za mladino 
Gasilske zveze Domžale.

V uvodnem nagovoru sta nas naj-
prej pozdravila Sašo Rojc, pred-
sednik Komisije za mladino GZ 
Domžale, in Rajko Novak, pred-
sednik GZ Domžale, ki sta oba 
poudarila, da so tovrstna sreča-
nja zaželena in dobrodošla, saj se 
mentorji srečamo v drugačnem, ne 
tako zelo tekmovalnem vzdušju, 
katerih namen je druženje, med-
sebojno spoznavanje in izmenja-
vanje izkušenj. Prisrčno dobrodo-
šlico so nam zaželeli tudi domači 
gasilci. Po okrepčilu je sledilo za-
bavno tekmovanje v treh športnih 
igrah, ki jih je tudi letos domiselno 
pripravil Tone Ažman. 
Da je bilo tekmovanje kar naj-
bolj podobno mladinskemu, smo 
se mentorji razdeliti v trojke po 
društvih. Kot se za prave mentor-
je mladine spodobi, smo morali 
pokazati znanje v vezanju voz-
lov, zbijali smo tarčo (tokrat ne 
z vodo), preko lestve smo morali 
znositi 6 kosov gasilske opreme 
in med stožci voditi košarkaško 
žogo. Meril se je čas (najbolj-
ša je bila ekipa, ki je vse naštete 
stvari opravila čim hitreje), kot na 
pravem tekmovanju pa smo bili 
pozorni tudi na kazenske točke 
(nepravilno premagane ovire, ne-
pravilno vezan vozel ipd.). Med 
tekmovanjem seveda ni manjkalo 
smeha in dobre volje, pravo tek-
movalno vzdušje smo ustvarili z 
glasnim navijanjem in spodbuja-
njem sotekmovalcev.
Med vsemi ekipami se je najbolje 
izkazala ekipa Rov, trojka članov 
MK GZ Domžale je zasedla drugo 
mesto, tretji so bili predstavniki iz 
Jarš. Ostala razvrstitev je bila sle-
deča: Radomlje, Študa, Vir, Žeje-
Sv. Trojica, Dob in Ihan.
Po tekmovanju je sledilo prijetno 
druženje, na katerem smo člani 
MK razdelili literaturo, ki smo jo 
letos nabavili za vsa društva GZ 
Domžale. Vsako društvo je dobi-
lo: 
3 delovne zvezke: Ivo Krušec: 

Osnove varstva pred požarom – 
delovni zvezek;

2 knjigi: Ivo Krušec: Osnove var-
stva pred požarom;

1 priročnik: GZS: Priročnik za 
delo z mladino (dopolnjena iz-
daja 2006).

Mladinski svet Domžale 

Aktivni – Reaktivni – 
Kreativni v Domžalah

zelo težka. In ne nazadnje – kdo je 
mladostnik z manj priložnostmi in 
kaj storiti v situaciji, ko to postane-
mo mi? Ugotovitev, da smo vsi mi, 
vsak po svoje, mladostniki z manj 
priložnostmi, je zagotovo na mestu, 
še posebej, če poznamo defi nicijo, 
kaj pomeni biti mladostnik z manj 
priložnostmi. Kot take pa lahko še 
posebej izpostavimo mlade, ki živi-
jo v naših krajevnih skupnosti izven 
centra Domžal, saj to že zaradi ge-
ografskega položaja svojega doma 
zagotovo so v situacijah, ko vse 
koncentriramo na center.  Na tokra-
tnem seminarju smo zagotovo poka-
zali, da mladi poznamo rešitve, da 
vemo kaj hočemo in kaj nam »od-
rasli« lahko dajo, da bo naša mla-
dost lahko kreativna in predvsem 
koristna. Na seminarju sem nam je 
pridružila tudi podžupanja občine 
Domžale, Andreja Pogačnik Jarc, ki 
je z mladimi delila svoje dolgoletne 
izkušnje dela z mladimi in predvsem 
podala odgovore na vprašanja, ki so 
jih mladi imeli. Prav tako je z zani-
manjem prisluhnila idejam, ki so jih 
mladi predstavili in jih spodbudila k 
njihovi realizaciji. 

Mateja A. Kegel 

Heliosov sklad za 
ohranjanje čistih 
slovenskih voda 

Obnovljeni 
novi in novi 
vodnjaki 

Na letošnjem javnem razpisu so bile 
izbrane občine Logatec, Slovenske 
Konjice, Rogaševci, Kozje, Črno-
melj in Žužemberk in tako so bile 
v novih prostorih Občine Logatec v 
začetku decembra podpisane pogod-
be, hkrati pa sta bila ob pestrem kul-
turnem programu, ki so ga pripravili 

učenci OŠ 8. talcev, slovesno odprta 
kar dva obnovljena vodnjaka: Tollaz-
zijeva štirna in litoželezni vodnjak.
Oba vodnjaka predstavljata novi tu-
ristični točki, ki bosta z večjim obi-
skom povečali zavedanje o bogastvu 
naravne in kulturne dediščine ter 
vrednoto ohranjanja virov čiste pitne 
vode. Z ureditvijo želijo tudi pove-
čati obisk tradicionalnih prireditev, 
ki se odvijajo pri Tollazzijevi štirni.
Vodnjaka sta bila obnovljena s fi -
nančno pomočjo Občine Logatec, 
pristopa Leader Ministrstva za kme-
tijstvo, gozdarstvo in prehrano in 
Heliosovega sklada za ohranjanje 
čistih slovenskih voda. V okviru 
Heliosovega sklada, ki sta ga že leta 
1998 ustanovila Helios in Ministr-
stvo za okolje in prostor, sta to že 
61. in 62. obnovljeni vodni vir v 55 
slovenskih občinah. Heliosov sklad 
se fi nancira iz deleža sredstev od 
prodaje njihovih okolju prijaznih 
izdelkov.
 

Vera 

Srečanje mentorjev 
gasilske mladine 2009

Bistvo srečanj mentorjev mladine 
je v druženju, spoznavanju, izme-
njavi izkušenj in idej, saj delo z 
mladino zahteva veliko časa, po-
zornosti, predvsem pa pravih pri-
jemov. Zagotovo se vsi mentorji 
strinjamo, da je otroke težje moti-
virati za gasilstvo in jih privabiti v 
gasilske vrste, kot pa jih potem, ko 
so že v naših vrstah, naučiti pravil-
no zvezati vozel. 

S tega stališča si člani MK želimo, 
da bi ta srečanja postala tradici-
onalna, da bi nas bilo vsako leto 
več, da bi preko vas izvedeli, česa 
si otroci želijo, kaj delamo dobro 
in kaj vam ni najbolj všeč. Skupaj 
lahko dosežemo največ.
Za konec še iskrena želja: vsem 
otrokom in mentorjem želiva v pri-
hodnjem letu veliko lepih, igrivih 
in iskrivih skupnih trenutkov, veli-
ko gasilskega znanja, predvsem pa 
veliko tekmovalnih uspehov.
Z gasilskim pozdravom NA PO-
MOČ!

Lucija in Jani 
MK GZ Domžale

Dogodivščina

Miklavž v Trgovskem 
centru Breza

Srečno 2010
Tudi leto 2009 v Trgovskem cen-
tru Breza v Domžalah ni minilo 
le v privabljanju kupcev in pestri 
ponudbi, kjer lahko dobite skoraj 
vse, kar si poželi vaše srce. Vodstvo 
se je, skupaj s ponudniki različne-
ga blaga in storitev, vse leto trudilo, 
da kupcem popestri obisk centra.

Za vse praznične dni, pa še za ka-
kšnega zraven, so pripravili različne 
prireditve, kjer so uživali odrasli in 
otroci. Manjkalo ni presenečenj, glas-
be, pa tudi pokušin ne. Obiskovalce 
so navduševali tudi prikazi različnih 
običajev in navadno še ugodnejša 
ponudba.
Tako je bilo tudi pred letošnjim 6. 
decembrom, saj je Miklavž s sprem-
stvom obiskal Trgovski center Breza, 
ki ga je pričakal slovesno okrašen. 
Manjkalo ni niti jelk niti lučk, ki so 
naznanjale prihod prvega od treh do-
brih mož prazničnega decembra. Vsi 
otroci so bili poleg spodbudnih besed 
Miklavža deležni tudi sladkih prese-
nečenj, mame so se razveselile kave, 

res pa je tudi, da vsi skupaj niso imeli 
nič proti malce jeznim pogledom raz-
igranih parkeljnov, ki jih je Miklavž 
uspešno miril, saj so se v Brezi zbra-
li sami pridni otroci in starši. Tako 
bo tudi v letu 2010, v katerem vam 
želijo srečno in čim več prijetnih in 
ugodnih nakupov ter vas vabijo, da 
jih obiščete tudi ob posebnih priredi-
tvah, ki jih tudi v novem letu ne bo 
manjkalo.

Vera 

Napovednik dogodkov 
za december

V torek, 22.  decembra, in v sredo, 23. decembra, 
bo v Centru za mlade prednovoletni žur Mladi mla-
dim za zabavo, za mlade iz ustvarjalnih delavnic.

Vsak torek, od 15. do 20. ure, potekajo v Centru 
za mlade ustvarjalne delavnice za otroke in mlade. 
Vabljeni vsi otroci in mladi, ki jih zanima fotografi ja 
ter slikanje z različnimi materiali in tehnikami. 

Vsako sredo, od 19. do 21. ure, poteka v prostorih 
Centra za mlade tečaj risanja Uvajanje v osnove štu-
dijskega risanja, ki ga vodi akademski slikar Vojko 
Aleksič. 
Informacije in prijave po tel.: 040/704-491.  

Vsi dogodki bodo potekali v prostorih Centra za mla-
de (Domžalski dom), Ljubljanska c. 58, Domžale. 

Vljudno vabljeni!

kala še krajša orientacija. Ko pa le, 
z jeziki do tal,  pridemo do koče, ki 
stoji na idilični lokaciji sredi gozda 
in prekrasnim pogledom, nas vodni-
ki pričakajo le z vžigalicami, kotlič-
kom in sestavinami (ja, še na kuhal-
nico so pozabili). Se pravi, namesto 
tradicionalnega ''makaronfl ajša'', po 
katerem so se nam cedile sline, nas 
je čakal kup sestavin, s katerimi si 
nismo mogli nič pomagati in ostalo 
nam ni drugega, kot da jih skuhamo. 
In smo se lotili. Dvignjeno ognji-
šče, prižig ognja z eno vžigalico, 
kuhanje rižote, pred katero se lahko 
skrije marsikatera mama, pomivanje 
kotlička, polizanega do zadnje žlice 
in pospravljanje ognjišča. Na koncu 
je bilo vse tako kot prej, le mi smo 
imeli napolnjene želodčke in nasmeh 
na ustih. Za še boljše vzdušje so po-
skrbeli vodniki s strateško igro na te-
matiko Alica v čudežni deželi. Kako 
je bilo zabavno, ko smo se našemili 
v Alice in hodili od ene skrivne točke 
do druge. Po večerji (pečene hrenov-
ke in ''pice z ognjišča'') smo se zbrali 

še na sodišču. Sodnice in porote smo 
se kar malo bali, saj smo videli, kako 
slabo se godi jetniku, g. Zajcu, zato 
smo za oprostitev naredili vse. Neka-
teri smo bili obtoženi celo zločinov, 
ki jih sploh nismo naredili!
Naslednji dan po obvezni telovadi in 
zajtrku, smo se preizkusili v taborni-
škem minskem polju. Poleg spretne 
uporabe kompasov, metra in drugih 
pripomočkov smo morali pokazati 
še splošno taborniško znanje in špor-
tno vzdržljivost. Ker smo bili takooo 
pridni in smo kočo spravili v lepše 
stanje, kot smo jo dobili, so nam to-
krat vodniki skuhali kosilo. Čakal 
nas je le še zaključni zbor in obljuba, 
da bomo podobno srečanje še pono-
vili in že smo si oprtali nahrbtnike 
ter se odpravili na železniško posta-
jo. Ob enakomernem zvoku vlaka so 
se nam počasi zapirale oči in v misli 
so ostale le še dogodivščine tega vi-
kenda in načrti za naslednje pustolo-
vščine.

Petra Močnik

Zvečer so nam zadišale slastne pice.

Vsem strankam in poslovnim partnerjem 
se zahvaljujemo za sodelovanje v minulem 

letu in hkrati želimo prijetne praznike ter 
uspešno leto 2010!

Slovenska cesta 24, 1234 Mengeš
telefon: 01/72-30-986, 72-30-987, faks: 01/72-38-015

ZNOT 2009
ZNOT je okrajšava za zimsko noč-
no orientacijsko tekmovanje, ki ga 
vsak prvi vikend v decembru orga-
nizira RST Domžale in to že 12 let! 
Znan je po svojem dobrem maka-
ronfl ajšu, trojanskih krofi h za zajtrk 
in neverjetno dobrem vzdušju, ki 
ga ne skazi nikakršna tekmoval-
nost med ekipami. Udeležujejo se 
ga GGji, PPji in Grče, kar pomeni, 
da se vsakokrat nabere kar precej 
pisana druščina, ki ne omaga, ko 
pride s proge temveč prepeva in se 
ima fi no še dolgo v noč! Letos mo-
ramo pohvaliti GG ekipo iz RST-ja, 
ki je zasedla prvo mesto v njihovi 
kategoriji! Da pa si boste lažje pred-
stavljali ZNOT, naj vam povem, da 
se ga je letos udeležilo 378 tekmo-
valcev, celo noč je zmrzovalo 24 
kontrolorjev in 13 oseb je pomagalo 
pri ostalih opravilih. Postavili smo 
7 členov in podelili 10 pokalov. Po-
jedli smo 30 kg makaronov, zmazali 
60 l omake, da 400 krofov sploh ne 
omenjamo! Pa naj še kdo reče, da 
ZNOT ni fajn!

Urška Savič
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Mladinska knjiga in Cankarjeva za-
ložba ponujata paleto najboljšega 
branja za zimske dni.

Slikanica MIŠEK MIŠKO IN BELAMI-
ŠKA se bo otrokom izjemno priljubila, 
saj gre za umetnino, ki govori o vasi in 
mestu, kjer živijo bele miši in sive miši, 
vsaka na svojem bregu reke. Vse bi bilo 
v najlepšem redu, če si miška iz Mišjega 
Gradca in mišek iz Mišje vasi ne bi po-
stala všeč. To je zgodba o Romeu in Juliji 
iz mišjega sveta s srečnim koncem.
Lila Prap v slikanici DINOZAVRI na-
daljuje svoji literarno in ilustratorsko 
poetiko, ki je otroke navdušila že s serijo 
svojih slikanic.
PESMI ZA ŽENSKI GLAS IN ZVO-
NOVE je nova Lainščkova pesniška 
zbirka, ki bo bralce navdušila, kot jih  je 
pesniška zbirka Ne bodi kot drugi. Pro-
danih je bilo kar 5.000 izvodov, kar je za 
slovenske razmere poseben fenomen.
Monografi ja ZAKLADI SLOVENIJE z 
besedilom Matjaža Kmecla in čudoviti-
mi fotografi jami Joca Žnidaršiča prika-
zuje naravne in kulturne znamenitosti 
Slovenije. To je prenovljena knjiga, ki 
smo jo prvič listali pred tridesetimi leti. 
Čudovite fotografi je nas navdušujejo, 
navdihujejo in odpeljejo na potova-
nje med lepote, ki jih želimo  ohraniti. 
Monografi ja Alma M. Karlin DRŽA-
VLJANKA SVETA osvetljuje življenje 

Petek, 18. december 2009 
KDAJ: od 17. do 19. ure
KJE: Center za mlade Domžale
Vabijo vas na veselo rajanje v Centru za mlade!

Nedelja, 20. december 2009 
KDAJ: ob 19. uri
KJE: Kulturni dom Mengeš
Božično-novoletni koncert Kulturnega društva Svoboda Mengeš 
bo letos malce drugačen – nekaj za ušesa in nekaj za oči. Pevci 
MePZ Svoboda se bodo predstavili s tekmovalnim programom, 
ki so ga zapeli v začetku decembra na festivalu adventnih in bo-
žičnih pesmi v Bratislavi in dosegli bronasto medaljo. 16-članska 
zasedba Vox Camerata, nova pevska sekcija KUD Mengeš, v ka-
teri pojejo tudi pevci in pevke iz Domžal, bo najprej izvedla nekaj 
stare glasbe, nato pa bodo v razširjeni izvedbi zapeli štiri pesmi, 
s katerimi so letos tekmovali v TV oddaji Spet doma. Za vesel in 
sproščen večer bodo zaplesali člani otroške in odrasle folklorne 
skupine KUD Mengeš, orientalske plesalke, plesalci tanga, ba-
chata in salse. Vabljeni! 

Ponedeljek, 21. december 2009 
KDAJ: ob 16.15 in 17.15
KJE: Knjižnica Domžale
Vabimo vas na ustvarjalno delavnico izdelovanje novoletnih 
okraskov. Otroško ustvarjalno delavnico vodi Nives Podmiljšak. 
Zaželena je predhodna prijava. Mlajši otroci, od 4. do 8. leta, 
vabljeni ob 16.15, starejši otroci, od 9. do 15. leta, vabljeni ob 
17.15.

KDAJ: ob 17. uri
KJE: Center za mlade Domžale
Vabljeni na medgeneracijsko kreativno delavnico z naslovom Co-
pati za praznične dni. Delavnico bosta vodili Lidija in Mateja. Iz-
delali boste copate, ki jih boste aranžirali po svoji izbiri. Obvezne 
so predhodne prijave do zasedbe mest.

KDAJ: ob 19. uri 
KJE: Center za mlade Domžale 
Vabljeni na predavanje v okviru programa za odgovorno starševstvo z 
naslovom Avtoriteta. Predava Lili Jazbec, prof. 

Torek, 22. december 2009 
KDAJ: ob 9. uri
KJE: Knjižnica Domžale 
Predšolske otroke od 3. leta dalje in starše/skrbnike ter dedke/ba-
bice vseh starosti vabimo na IGRALNE URICE, ki bodo v torek, 
22. decembra  2009, ob 9. uri. Na igralnih uricah želimo predšol-
skim otrokom in staršem/skrbnikom, dedkom/babicam predstaviti 
zanimive in predvsem kakovostne didaktične igrače ter igralne 
knjige, ki so otrokom še posebej zanimive. Zaželena je predhodna 
prijava. Vabljeni!

KDAJ: ob 17. uri 
KJE: Knjižnica Domžale 
V torek, 22. decembra, in v sredo, 23. decembra, ob 17. uri, bo vse 

nadebudne male bralce v Knjižnici Domžale obiskal BOŽIČEK. 
Obdaril vas bo s čarobno pravljico. Pridružite se nam in odstrite 
zaveso prednovoletnih presenečenj. Prosimo, da si pravočasno za-
gotovite brezplačne vstopnice.

KJE: Center za mlade Domžale
V torek, 22.  decembra, in v sredo, 23. decembra, bo v Centru za 
mlade prednovoletni žur Mladi mladim za zabavo, za mlade iz 
ustvarjalnih delavnic.

Sobota, 26. december 2009 
KDAJ: ob 20. uri
KJE: Studenec
PGD Studenec vas vabi na novoletno zabavo pod šotorom z Okroglimi 
muzikanti. Zabava se začne ob 20. uri. Vabljeni! 

Torek, 29. december 2009 
KDAJ: ob 9. uri 
KJE: Knjižnica Domžale 
Predšolske otroke od 3. leta dalje in starše/skrbnike ter dedke/babice 
vseh starosti vabimo na IGRALNE URICE, ki bodo v torek, 22. de-
cembra 2009, ob 9. uri. Na igralnih uricah želimo predšolskim otro-
kom in staršem/skrbnikom, dedkom/babicam predstaviti zanimive in 
predvsem kakovostne didaktične igrače ter igralne knjige, ki so otro-
kom še posebej zanimive. Zaželena je predhodna prijava. Vabljeni!

Torek, 5. januar 2010 
KDAJ: od 15. do 20. ure
KJE: Center za mlade Domžale 
Vsak torek, od 15. do 20. ure, potekajo v Centru za mlade ustvarjalne 
delavnice za otroke in mlade. Vabljeni vsi otroci in mladi, ki jih zani-
ma fotografija ter slikanje z različnimi materiali in tehnikami. 

Sobota, 9. januar 2010 
KDAJ: ob 9. uri
KJE: Kulturni dom KS Vir
Gasilsko društvo Vir vabi na predstavitev uporabe aparata za pomoč 
pri zastoju srca – defibrilatorja. Hkrati bodo prikazane tudi tehnike 
prve pomoči ponesrečencem. Predstavitev se bo pričela ob 9. uri. Va-
bljeni! 

Sreda, 13. januar 2010 
KDAJ: od 19. do 21. ure
KJE: Center za mlade Domžale 
Vsako sredo, od 19. do 21. ure, poteka v prostorih Centra za mlade te-
čaj risanja Uvajanje v osnove študijskega risanja, ki ga vodi akadem-
ski slikar Vojko Aleksič. Informacije in prijave po tel.: 040/704-491  

Sreda, 20. januar 2010
KDAJ: od 7. do 13. ure 
KJE: Domžalski dom, Domžale, Ljubljanska c. 58. 
Rdeči križ Domžale vabi na krvodajalsko akcijo v sredo, 20., in 
četrtek, 21. januarja 2010, od 7. do 13. ure v Domžalskem domu, 
Domžale, Ljubljanska cesta 58. Kri lahko darujete, če je od za-
dnjega darovanja preteklo več kot tri mesece (moški) ali štiri me-
sece (ženske). Kri je najdragocenejše, kar lahko darujete človeku.

Naj ne mine dan brez knjige
in bogato literarno delo pisateljice, sve-
tovne popotnice, poliglotke in polihi-
storke, Knjiga zajema bogato slikovno 
gradivo – fotografi je, rokopise, risbe, 
razglednice in predmete, ki jih je Alma 
zbirala in prinesla s petih celin z željo, da 
bi bili nekoč zbrani v muzeju.
Pesnik in pisatelj Andrej Rozman Roza 
v izboru trinajstih dramskih besedil z 
naslovom BRVI ČEZ MORJE dokazuje, 
da je vsestranski ustvarjalec, ki največ 
svoje življenjske sile posveča gledališču. 
Ukvarja se z igranjem, režiranjem in vo-
denjem gledališke skupine
Španski pripovednik Javier Marías je 
dobitnik mnogih prestižnih nagrad, to-
krat stopa med naše bralce z drugim 
delom  trilogije TVOJ OBRAZ JUTRI 
z naslovom PLES IN SEN. Avtor na-
daljuje zgodbo, ki jo pripoveduje o sebi 
Jaime Deza, v Angliji zaposleni ločeni 
Španec, ki opravlja nenavadno delo: v 
»tihi« organizaciji, povezani z angleško 
tajno službo, tolmači znane in neznane 
ljudi, njihove zgodbe, njihove namene in 
morebitna prihodnja dejanja. Napeta pri-
poved zaobjema čas dveh noči in temelji 
na treh poglavitnih temah: strahu, času in 
nasilju, ki se navezujejo na današnji čas 
in na nas vse, beremo o knjigi. 
Mirana Likar Bajželj tokrat prvič stopa 
pred bralce s kratkimi zgodbami SOBO-
TNE ZGODBE. Doslej je objavljala le 
v revijah. Kitajec Ma Jian, ki živi v An-

gliji, v delu RDEČI PRAH, ki je izšlo 
v zbirki S poti, avtobiografsko opisuje 
svoje triletno popotovanje po Kitajski, 
na katerega se je odpravil, ko je prišel v 
nemilost pri oblasti. Na poti najde trplje-
nje in revščino prebivalcev podeželja, 
podvomi v budizem, tudi poskus nove 
ljubezenske združitve se mu izjalovi. A 
ko se na videz enak kot na začetku poti 
vrača v kraj, od koder se je pravzaprav 
podal na pot, v sebi nosi usodno spre-
membo: izkušnjo potovanja, beremo v 
spremnem besedilu.
Pri Cankarjevi založbi je v zbirki Najst 
izšel prvenec Grega Hribarja HOTEL 
SEM SAMO ... Roman je preplet dru-
žinske zgodbe, odraščanja v Kranju in 
iniciacijskega vstopa v rejverski svet. 
Junaki govorijo jezik kranjske mladine, 
v katerega urednik Zdravko Duša ni po-
segal.
Milan Đorđević v  zbirka krat-
kih zgodb OPICA govori o srb-
ski »obsedenosti z zgodovino«. 
HRAPEŠKO je roman makedonskega 
pisatelja Ermisa Lafazanovskega. Zgod-

Kako praznično bo 
v občini Domžale do 
konca leta 2009
Na kratko predstavljamo dogod-
ke in prireditve, ki vam bodo po-
lepšale praznični december.

20. december 2009 
KDAJ: ob 18. uri
KJE: Dom krajanov Žeje
VEČER ZA VAS – tradicionalni 
božično-novoletni koncert 
Organizator: Prostovoljno gasilsko 
društvo Žeje-Sveta Trojica 

in enotnosti
Organizatorja: Občina Domžale in 
Godba Domžale 

27. december 2009 
KDAJ: ob 20. uri
KJE: Hala komunalnega centra 
Domžale
39. tradicionalni novoletni koncert 
Simfoničnega orkestra Domžale-
Kamnik 
Organizator: Simfonični orkester 
Domžale-Kamnik

KDAJ: ob 17. uri
KJE: Železna jama Gorjuša 
Koncert mladih glasbenikov, članov 
Društva za raziskovanje jam Simon 
Robič Domžale
Organizator: Društvo za raziskova-
nje jam Simon Robič Domžale

31. december 2009
KDAJ: ob 23. uri
KJE: Gasilski dom Pšata
Pričakovanje novega leta 
Organizator: Krajevna skupnost 
Dragomelj-Pšata 

   ODRASLI

(IZ)BR@NO
iz Knjižnice Domžale

Jerneja Jezernik: ALMA M. KARLIN – državljanka sve-
ta, Mladinska knjiga, 2009 Ob 120. obletnici rojstva Alme 
M. Karlin (1889–1950) je izšla obsežna monografi ja, ki celo-
vito osvetljuje življenje in bogato literarno delo te drugačne, 
nenavadne in pogumne Slovenke, pisateljice, svetovne popo-
tnice, poliglotke ... V posameznih poglavjih je predstavljeno 
njeno nenavadno otroštvo, njena mladost, prva potovanja in 

raziskovanja po Evropi, svetovno popotovanje med letoma 1919 in 1928, nje-
na potopisna in literarna dela, njeno sodelovanje s prijateljico, slikarko Theo 
Schreiber Gammelin, njen pacifi stični boj proti nacizmu in partizansko obdobje 
ter njena teozofi ja. Alma M. Karlin se je v zgodovino zapisala kot prva ženska, 
ki je na začetku 20. stoletja prepotovala ves svet. Iz rodnega Celja je potovala 
v Peru, Panamo, pa vse do Japonske, Oceanije, Indije ... Pričujoča monografi ja 
slikovito predstavi tudi mnoge vidike njenega duhovno bogatega življenja in 
mnogo še neobjavljenega gradiva iz domačih in tujih arhivov. 

Mike George: KAKO POISKATI NOTRANJI MIR, Mla-
dinska knjiga, 2009 Mike George je avtor več knjig s po-
dročja duhovnosti in je v svetu znan tudi kot predavatelj, ki 
pogosto nastopa v medijih. Pri njegovem učenju je poudarek 
na duhovnem razvoju in vseživljenjskemu učenju. Kot pove 
že naslov, je knjiga priročnik za iskanje notranjega miru. Za 
razliko od običajnih priročnikov s tega področja pa ne nava-
ja primerov oseb in ne ponuja bližnjic. Predvsem temelji na 

modrosti Vzhoda, na veščinah kot so dihanje, joga, nenavezanost in odrekanje 
egu. Vsebina pa se ne navezuje na neko določeno religijo, elemente različnih 
uporablja le kot smernice in pri tem upošteva tudi spoznanja vedenjske terapije. 
Namen je pomoč pri sproščanju, izostritev zaznav in odpravljanje blokad, ki 
nam onemogočajo stik z našim bistvom. Opisane so različne vaje sproščanja, 
meditacije in vizualizacije, ki so skupaj s povsem stvarnimi nasveti lahko dobra 
navodila za doseganje notranjega miru. To je poleg ljubezni in sreče najpo-
membnejše, kar iščemo v življenju, čeprav  se tega ne zavedamo vedno.

Svetlana Aleksijevič: ČERNOBILSKA MOLITEV: 
KRONIKA PRIHODNOSTI, Modrijan, 2009 Černobilska 
molitev je knjiga polna monologov. Avtorica je zbrala pripo-
vedi očividcev in jih razvrstila v tri poglavja. To ni knjiga o 
Černobilu, temveč o svetu po Černobilu, zato tudi podnaslov 
kronika prihodnosti. Avtorica se v zbrane pripovedi ne vklju-
čuje, le postavi vprašanje in nato neprizadeto, dokumentarno 
zapisuje odgovore, vendar poleg verbalne tudi neverbalno 
komunikacijo; vsa čustva, ki jih pripovedovalci vključujejo. 

Njen namen ni znanstvena raziskava, njen namen je preprosto ovekovečiti tre-
nutek v zgodovini, rešiti ga pred pozabo. Pripovedovalci so si med seboj različ-
ni, moški in ženske, otroci, odrasli in starci, neuki kmetje, vaške učiteljice, iz-
obraženci in jedrski znanstveniki, likvidatorji (odstranjevalci posledic nesreče) 
in njihove žene, krajani, ki so se bili evakuirani in tisti, ki so se naskrivaj vrnili 
na svoje domove. Razmišljajo o marsičem, o ljubezni, o domovini, o bogu, o 
zgodovini in znanosti, o krivdi posameznika in krivdi politike, o ignoranci in 
junaštvu. Knjiga je pretresljivo branje. O černobilski nesreči leta 1986 smo vsi 
slišali, svarili so nas pred posledicami sevanja, vendar tako grozljive zgodbe, 
kot so pripovedi ljudi, ki so živeli in delali tam, še nisem brala … Brez zaščitnih 
sredstev, brez pravih informacij, brez strahu … Knjiga je bila napisana že leta 
1997, vendar je prvič v celoti izšla šele leta 2006 v Moskvi.

Kazumi Jumoto: NEPRIČAKOVAN KONEC POLETJA, 
Miš, 2009 Trije japonski dvanajstletniki, debelinko Jamašita, 
očalar Kavabe in preklasti Kijama so prijatelji, ki vedno tičijo 
skupaj. Ko enemu izmed njih umre babica, se jim začnejo po-
rajati vprašanja o smrti in umiranju. Želijo si odgovorov na ta 
vprašanja, zato sklenejo, da bodo opazovali starca iz soseščine, 
ki naj bi po njihovem mnenju kmalu umrl. Vsakdan oprezajo 
okoli njegove hiše in ga zasledujejo na njegovih kratkih izhodih. 

Nenadoma pa se začnejo stvari obračati nepričakovano, saj starec postaja čeda-
lje bolj živahen, dečki pa mu priskočijo na pomoč pri pospravljanju smeti okoli 
hiše, populijo plevel, mu zasejejo vrt z rožami … Starec pa jim pripoveduje o 
svojem življenju. Med njimi se splete pravo in tesno prijateljstvo. Zgodba o 
razumevanju in sprejemanju smrti je hkrati  zgodba o  prijateljstvu med različ-
nimi generacijami, pa  tudi zgodba o odraščanju in soočanju z vsakodnevnimi 
težavami s katerimi se srečujejo dečki.

Dušan Čater : POJDI Z MANO, Goga, 2008 Štirje najstni-
ki – Manc, Oto, Špurč in Mina se iz blokovskega naselja od-
pravijo na pustolovščino, da bi za fotografski natečaj naredili 
fotografi je na temo skrita Slovenija. Manc jih zvabi v hribe, 
na dedkovo domačijo. Trenutno mu je ta izlet velika tolažba, 
njegova prihodnost je negotova … Osumljen je namreč kraje 
mobilnega telefona, zato mu grozi izključitev iz šole. Izlet se 
nenačrtovano podaljša. Nesrečni dogodki: padanje skal, nasta-
vljanje pasti, cigaretni ogorek, grobovi s križi …, se na koncu 

sprevržejo v grozljivo nočno moro z občutkom, da jih nekdo ves čas opazuje. 
Roman je avanturistična srhljivka, ki v bralcu stopnjuje napetost od začetka do 
konca zgodbe.
 

Herge: FARAONOVE CIGARE, Učila, 2006 Tintin je 
mladi časnikar in neutrudni popotnik. Družbo mu dela zve-
sti psiček Švrk. Vedno znova se zapletata v težave. Tintin na 
dopustniškem križarjenju sreča profesorja Filemona, egipto-
loga, ki se odpravlja raziskovat grobnico faraona Ki Oska. 
Tintin se ne more upreti skušnjavi in se zaplete v novo pusto-
lovščino, povezano z mednarodno tolpo preprodajalcev ma-
mil, ki ga popelje tudi v Indijo. Tintinove dogodivščine nas 

razveseljujejo v obširni zbirki Tintin in njegove pustolovščine, kar razveseljuje 
ljubitelje stripa.

   OTROCI IN MLADINA
ba se začne v drugi polovici 19. stoletja, 
glavni junak pa je makedonski vrtnar, ki 
je postal svetovno slaven steklopihalec. 
Roman skozi metaforo zgodovinske pri-
povedi govori o današnjih časih, o druž-
benih razmerah in nenazadnje o ume-
tnosti kot možnosti združevanja ljudi.
Nemški pisatelj Bernhard Schlink je sve-
tovno slavo dosegel z romanom Bralec, 
v katerem je tematiziral vprašanje odgo-
vornosti. Za Schlinka so značilne napete 
zgodbe, nad katerimi visi skrivnost. Tako 
je tudi v romanu KONEC TEDNA.
ŽUPNIKOV ZVERINSKI SLUŽAB-
NIK je roman Arta Paasilinnaa, ki govori 
o protestantskem pridigarju v majhnem 
fi nskem mestu. Nezadovoljen z življe-
njem piše članke o Jezusu, zaradi katerih 
ga nadrejeni večkrat pokličejo na zago-
vor v Helsinke. Ko mu farani za petde-
seti rojstni dan podarijo medvedka, se 
njegovo življenje zavrti v drugo smer. 
Roman je poln grotesknih in humornih 
dogodivščin.

Tatjana Kokalj

25. december 2009
KDAJ: ob 16. uri
KJE: Župnijska cerkev Domžale
23. tradicionalni božični koncert 
Kulturnega društva Domžalski ko-
morni zbor Domžale
Organizator: KD Domžalski komor-
ni zbor Domžale

26. december 2009 
KJE: Kulturni dom Ihan
Tradicionalni božično-novoletni 
koncert 
Organizator: Kulturno društvo Ihan

KDAJ: ob 18. uri
KJE: prireditveni prostor PGD 
Studenec
Tradicionalna kulturno-zabavna 
prireditev ob zaključku leta
Organizator: Prostovoljno gasilsko 
društvo Studenec

KDAJ: ob 20. uri,
KJE: Hala komunalnega centra 
Domžale
Slovesnost ob dnevu samostojnosti 
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Muzejsko društvo Domžale je 
2. decembra 2009 v Knjižnici Domža-
le organiziralo predstavitev aktualne 
knjige Pred časom: Portret Staneta 
Kavčiča. Predstavila sta jo avtorja, 
zgodovinarja dr. Božo Repe in dr. Jože 
Prinčič. Knjigo je založba Modrijan 
izdala ob letošnji devetdesetletnici 
Kavčičevega rojstva. Namen knjige 
ni rehabilitacija življenja in dela Sta-
neta Kavčiča, temveč enega najuspe-
šnejših politikov v slovenski zgodovini 
postaviti na mesto, ki si ga zasluži. Ob 
portretu v knjigi je Stane Kavčičev 
Ljubljani dobil tudi spomenik, za kar 
so idejno zaslužni njegovi prijatelji – 
med njimi Niko Kavčič, Ivan Rudolf 
in Peter Božič, izvedbo pa je fi nancira-
la Mestna občina Ljubljana. 

Stane Kavčič – glavni protagonist sloven-
skega liberalizma, polpreteklega obdobja 
slovenske zgodovine od 1967 do 1972, v 
katerem je bil predsednik Slovenskega  
izvršnega sveta (vlade) in je (p)ostal ena 
ključnih političnih osebnosti v razvoju 
slovenske novejše zgodovine. V ospred-
je stopi po letu 1965, ko je bila sprejeta 
znamenita gospodarska reforma Borisa 
Kraigherja, ki je poskušala uvesti kon-
vertibilno valuto in »tržno vrednotenje 
družbenega dela«. Vlada Staneta Kavči-
ča je doživela verjetno najrazburljivejši 
mandat v povojni slovenski zgodovini 
– vsako leto se je poleg gospodarskih 
zagat zgodilo še kaj »šokantnega«: obisk 
emigranta dr. Cirila Žebota v Sloveniji v 
»mednarodnem letu (1967) turizma«, v 
času sovjetske intervencije na Češkoslo-
vaškem (1968) študentski nemiri v Lju-
bljani, »cestna afera« leta 1969, »akcija 
25 poslancev« leta 1971. Vse zgodbe so 
kasneje usodno botrovale Kavčičevemu 
izsiljenemu odstopu leta 1972, ki ga je 
podpisal na svoj 53. rojstni dan.    
Aktualnost Staneta Kavčiča, kot je pove-
dal dr. Repe, se danes kaže na več nivo-
jih. Ključni del slovenskega liberalizma 
je njegov Ekonomski koncept dolgo-
ročnega razvoja Slovenije, ki je nastal v 
triletnem sodelovanju večje skupine slo-
venskih ekonomistov na ljubljanskem In-
stitutu za ekonomske raziskave, pod vod-
stvom dr. Ermina Kržičnika, leta 1970, ki 

»Bil je velik Slovenec, a nikoli nacionalist!«

Predstavitev knjige - pred časom: portret Staneta 
Kavčiča, »očeta« nacionalne ekonomije

je bilo edino v Kavčičevem obdobju brez 
kake »afere«. Sistemsko je koncept uvr-
ščen v  t. i. okvir Kraigherjeve reforme, 
žal pa je bila interpretacija tega izvirnega 
razvojnega programa ves čas dokaj ne-
korektna, prikazana celo z lažnimi pou-
darki separatizma in nejugoslovanskih 
razvojnih rešitev. Zakaj je bil Kavčičev 
koncept tako originalen? Poudarjal je tr-
žni koncept gospodarstva, terciarizacijo 
slovenske ekonomije (razvoj bančništva 
in trgovine) in  raziskovalno dejavnost 
kot temeljni dejavnik napredka. Zaradi 
geoprometne lege Slovenije so bili pou-
darjeni transport, turizem in servisna de-
javnost, poudarki so bili na t. i. botique 
industriji, designu, inženiringu. Koncept 
dolgoročnega razvoja je sprejel policen-
trični razvoj, ki je pomenil razporeditev 
razvoja – ne le v Ljubljani in  Mariboru, 
pač pa razvoj v širšem prostoru in v več 
središčih. Prvič je bila v planske načrte 
zapisana integralna metoda, odprtost 
ekonomskih trgov v srednji in zahodni 
evropski prostor, s področja turizma pa 

je bila Slovenija predstavljena kot »vrt 
Evrope«. Ena od velikih idej programa 
je bil vzpon slovenske ekonomije, zato je 
bila predvidena tudi zmanjšana fi nančna 
pomoč manj razvitim delom Jugoslavije 
in zmanjšan prispevek federaciji, ven-
dar je bil poudarek slovenstva vedno v 
konceptu obstoječe Jugoslavije. Koncept 
dolgoročnega razvoja je dr. Kržičnik 

označil kot pogumen in kreativen poseg 
v našo prihodnost, Čeprav je bil zaradi 
nekaterih izhodišč politično problemati-
čen, mnogi Kavčiča upravičeno imenu-
jejo za »očeta nacionalne ekonomije.«            
Knjiga, ki smo jo predstavili v Domža-
lah, je bila napisana v počastitev Kav-
čičeve obletnice rojstva in vsebuje prvi 
celovit opis Kavčičeve afi rmacije med 
leti 1950 in 1967, ko je imel za sabo že 
nekaj pomembnih funkcij in je od blizu 
spoznaval slovensko gospodarstvo. Jože 
Prinčič je predstavil Staneta Kavčiča 
kot politika velikega formata, človeka s 
karizmo, ki je imel na svoji strani jav-
no mnenje (po prvi javni anketi iz leta 
1968 je bil Stane Kavčič med Slovenci 
bolj popularen kot Kardelj, to  pa je ob 
odstopu botrovalo, da so mu očitali po-
pulizem). Med drugim je bil zaslužen, 
da so istega leta na TV Slovenija začeli 
predvajati dnevnik v slovenskem jeziku, 
bil je pragmatičen slovenski politik, ki se 
je Titu upal reči NE, ko je zavrnil mesto 
predsednika zvezne vlade.  
Udeleženci predstavitve v Domžalah 
smo si ogledali še odlomek iz dokumen-
tarnega  fi lma Moč in nemoč slovenske-
ga liberalizma, avtorice dr. Ljerke Bizilj, 
predstavitev pa je bila zanimiva še z 
enega vidika. V goste smo namreč po-
vabili nekatere aktivne člane Kavčičeve 
gospodarske ekipe in nekatere njegove 
sodelavce iz neposredne okolice Dom-
žal. V razpravi po predstavitvi knjige so 
tako sodelovali: ekonomist dr. Bogomir 
Kovač, član uredniškega odbora prvega 
Kavčičevega dnevnika, Mojca Drčar 
Murko, nekdanja evro poslanka, v času 
Kavčičeve vlade članica CK ZKS, Ivan 
Zupan, član republiškega IS za energe-
tiko, Milovan Zidar, nekdanji minister 
za kmetijstvo, Andrej Cetinski, nekdanji 
generalni direktor slovenskih železarn, 
Franci Gerbec, strokovni sodelavec v 
odboru za gospodarstvo Kavčičeve vla-
de, in Ivan Rudolf, dolgoletni Kavčičev 
sodelavec pri reviji Teorija in praksa ter 
šef njegovega kabineta. Nekaj poudar-
kov razpravljavcev: 
Dr. Bogomir Kovač (v daljši razpravi): 
»Kavčič je imel ekonomski koncept dr-
žave,  pod njegovim okriljem smo dobili 
do danes najboljši strateški razvojni načrt 
Slovenije, bil pa je hkrati tudi učinkovit 
politični menedžer, zato  je njegova vlada 
spodbudila projekte, ki predstavljajo te-
melj sedanje gospodarske podobe države. 
Te trojne kombinacije nihče od devetih 
kasnejših prvih ministrov v Sloveniji ni 
uresničil tako dobro kot Kavčič ...«
dr. Mojca Drčar Murko (v daljši razpra-
vi se je spominjala seje republiškega IS, 
30. oktobra 1972, ko je Stane Kavčič 
predsedniku republiške skupščine podal 
odstopno izjavo, in Kavčičevega komen-
tarja njej osebno ob tem: »Kad se gine, 
nek se gine, junački!«): »Moj predlog 
za Kavčičevo visoko državno odlikova-
nje, ki sem ga napisala na pobudo Nika 
Kavčiča, s katerim  bi mu postavili pravo 

mesto v Sloveniji, čast in dobro ime, dr. 
Drnovšek ni sprejel, kar me je zelo uža-
lostilo …«
Ivan Rudolf: »S Kavčičem sem sodelo-
val od prvega dne, ko je postal predse-
dnik vlade, pa do odstavitve. Obeležitev 
90. letnice rojstva Staneta Kavčiča ne 
pomeni njegove rehabilitacije, pač pa 
pravo podobo v javnosti in mesto v zgo-

dovini slovenske politike … Kavčiča so 
z izdajo njegovega Dnevnika nekateri – 
Bavčar, Janša – izrabili za lastno promo-
cijo in vzpon na oblast, potem pa so nanj 
povsem pozabili (v daljši razpravi okoli 
obeležitve spomina 90-letnice Kavčiče-
vega rojstva in ob postavitvi njegovega 
spomenika v Ljubljani).
Zanimive in dragocene so bile izjave 
povabljenih, ki so neposredno sodelovali 
pri oblikovanju Kavčičeve politike: 
Milovan Zidar: »Kavčič v začetku ni ta-
koj sprejel temeljite reforme slovenskega 
kmetijstva, potem pa jo je v celoti podprl, 
saj je pomenila popoln preobrat, zlasti v 
odnosu do zasebnega kmeta in njegove-
ga položaja. Takrat smo določili kot stra-
teški cilj razvoja slovenskega kmetijstva 
80-odstotno samooskrbo Slovenije s hra-
no in jo praktično tudi dosegli.«
Ivan Zupan: »Kavčiča je obisk na Če-
škem pred sovjetsko zasedbo prepričal, 
da v Sloveniji in Jugoslaviji zelo zaosta-
jamo s političnimi in gospodarskimi re-
formami. Po sovjetski zasedbi ČSSR pa 
je z vsemi silami pospeševal nastajanje 
slovenske Teritorialne obrambe kot ene-
ga temeljev naše sedanje državnosti.«  
Andrej Cetinski: » … v času Kavčičeve 
vlade je Slovenija začela »drugače di-
hati«, podjetja so začeli voditi učinko-
viti managerji zelo aktivno.« Kavčičev 
program delničarstva (po katerem naj 
bi ustvarjen dobiček odvajali v posebne 
sklade) je bil sicer kasneje burno napa-
den, za partijski vrh pa je odpiranje te 
teme pomenilo pravo izdajo.   
Franci Gerbec: »Kot strokovni sodelavec 
sem se ob takratnih izkušenih gospodar-
stvenikih in članih vlade, ki jih v seda-
nji in prejšnjih vladah žal ni in ni bilo 
(so samo profesorji), naučil še za eno 
fakulteto … Domžale imamo iz  obdo-
bja Kavčičeve vlade pomembne lastne 
izkušnje: tako domžalski in kamniški 
gospodarstveniki niso dovolili ukinitve 
sicer predvidene ukinitve in odstranitve 
železniške proge do Kamnika … Za pri-
hodnost Slovenije bi bilo zelo koristno 
podrobno predstaviti ključna področja 
gospodarskih in družbenih reform Kav-
čičeve vlade, saj bi v njih lahko našli 
veliko pametnih zamisli tudi za sedanje 
čase krize.«
Dr. Repe je še opozoril, da stavek »Nič ni 
bilo pred nastankom slovenske države«, 
ki se prevečkrat pojavlja v javnosti, ko 
govorimo o polpretekli zgodovini, ne bi 
postal prevladujoč. Knjiga je v Domža-
lah zbudila precejšnje zanimanje, čeprav 
smo med publiko pogrešali nekatere 
znane obraze in tiste, ki bi o Kavčiču kot 
eni najpomembnejših osebnosti novejše 
slovenske zgodovine morali učiti mlajše 
rodove, ki niti ne vedo, da smo imeli po-
litika njegovega kova.  

Taja J. Gubenšek 

Da imajo pravniki tudi smisel za 
umetnost, je prvo nedeljsko po-
poldne dokazala Julija Karlovšek 
iz Domžal, pravnica po poklicu, ki 
jo je ljubezen do umetnosti in iz-
ražanja pripeljala do prve samo-
stojne slikarske razstave. 

V prijetnem druženju v polni kavar-
ni Veronika v Kamniku je potekala 
otvoritev likovne razstave z naslo-
vom Raznolikost. Na ogled je po-
stavljenih 15 slik, ki so si med seboj 
tematsko in stilsko zelo različne, saj 

Razstava likovnih del 
Julije Karlovšek

se je avtorica želela poigrati z različ-
nimi stili slikanja. Skupno jim je le 
to, da so narejene v akril tehniki ter 
da imajo poleg svojega imena tudi 
energetski pomen, ki ga bodo odda-
jale v prostoru, ki ga bodo krasile. 
Otvoritev so spremljali prelepi zvo-
ki pianina, ki je novost v Mestni 
Kavarni Veronika, in bo sedaj redni 
»spremljevalec« večernih druženj. 
Slike bodo na ogled še do konca 
meseca decembra. Vabljeni! 

J.K.
Foto: Vido Repanšek

DECEMBER/JANUAR
Kulturni dom Franca Bernika Domžale
sobota, 19. december 10h
Sobotna otroška matineja
Gledališče Labirint / Gledališče Glej
H. Ch. Andersen / Feri Lainšček: 
SNEŽNA KRALJICA
lutkovna predstava

Nekoč je bilo zrcalo, ki je kazalo samo 
grde stvari in ko se je nekega dne 
raztreščilo na tisoče koščkov, je enega v oko in enega v srce dobil tudi 
deček Kay ter postal hudoben. Ko ga je odpeljala Snežna kraljica, ga gre 
iskati prijateljica Gerda.

ponedeljek, 21. december 20h 
Mestni kino Domžale
SMO IMELI REVOLUCIJO ALI NE? (2006)
A fost sau n-a fost?, romunska komedija
Režija: Corneliu Porumboiu, 89 min

Leta1989 je Romunija preko televizijskih 
ekranov spremljala, kako je množica 
pregnala diktatorja Ceausescuja. 
Šestnajst let pozneje se v majhnem mestecu v bližini Bukarešte lastnik 
lokalne TV postaje pripravlja na obletnico tega dogodka, ki se spremeni 
v čisto farso.

torek, 22. december 20h - !!! tokrat izjemoma v bivši trgovini METALKA!!!
JAZZ v galeriji
NIKA VIPOTNIK 
»Billie Holiday – Lady sings the blues«
blues, jazz, VSTOP PROST
Nika Vipotnik (vokal) 
Blaž Jurjevčič (klavir)

Pesmi brezčasne Billie Holiday bo inter-
pretirala operna pevka in šansonjerka 
Nika Vipotnik, včasih solistka mariborske opere, sedaj pa se posveča 
šansonu, muzikalu in narodnim pesmim iz vsega sveta. V zadnjih letih je 
ustvarila kar nekaj odličnih glasbenih predstav, pri katerih je redno sode-
lovala z režiserko Tijano Zinajić.

sobota, 9. januar 10h
Sobotna otroška matineja
Lutkovno gledališče Jože Pengov
Dušan Čater: PETER KLEPEC
lutkovna predstava

Včasih nadležneži nagajajo in na 
vse načine matrajo šibkejše. Potem 
pa se zgodi čudo. Pojavi se dobra 
vila, šibki ugotovijo, da pravzaprav 
niso šibki, pometejo z nadležneži, 
za povrh pa še z mogočno turško 
vojsko. Za konec naredijo še koristno delo ... seveda govorimo o Petru 
Klepcu.

ponedeljek, 11. januar 20h
MESTNI KINO DOMŽALE
TIGER IN SNEG (2005)
La tigre e la neve, italijanska romantična 
komedija, režija: Roberto Benigni

Attilio de Giovanni je pesnik, ki išče 
ljubezen svojih sanj. Ko ga obišče iraški 
pesnik Fuad, jo odkrije v podobi Vitto-
rie, ki pa odhaja v Irak. Tam jo  poškoduje bomba. Ker v bolnišnici prima-
njkuje zdravil, se Attilio poda na nevarno pot, ki spominja na potovanje 
po krogih Dantejevega pekla, in se skuša dokopati do zdravil, ki bi lahko 
rešila njegovo ljubezen.

četrtek, 14. januar 19h
GALERIJA DOMŽALE
ERIK LOVKO »Tango«

Projekt z naslovom Tango vključuje 
serijo risb, tematsko navezanih na 
širok kontekst tanga, katerega del so 
tako miti in fantazme, kot politika 
in ideologija ter avtorsko umetniško 
knjigo, v kateri so te risbe povezane 
v celoto in dopolnjene s spremnimi 
besedili umetnostne zgodovinarke Mojce Grmek. Razstava bo odprta do 
29.1.2009. Vstop v Galerijo Domžale je  prost.

petek, 15. januar in 
ponedeljek, 18. januar 20h
SLG Celje
Simon Bent: ELLING
komedija
režija: Andrej Jus; igrajo: Re-
nato Jenček, Kristijan Guček, 
Aljoša Koltak, Miro Podjed, Ba-
rbara Medvešček

Elling je moški pri štiridesetih, ki 
je celo življenje preživel popolnoma izoliran z mamo. Po njeni smrti os-
tane sam in ker se ne znajde najbolje, konča v instituciji, kjer si sobo deli 
z naivnim, preprostim, s seksom obsedenim Kjellom. Ko Ellingu in Kjellu 
plačajo stanovanje v Oslu, morata dokazati, da sta sposobna vsakdanjih 
opravil in normalnega življenja med ljudmi, pri tem pa se zapletata v 
vrsto komičnih situacij.

Kulturni dom Franca Bernika Domžale 
Ljubljanska 61
Informacije in rezervacije:
t. 722 50 50, www.kd-domzale.si

  VSE DOBRO 
V LETU 2010!!!

ŽE 18 LET

POT K SEJMIŠČU 26A, 1231 LJUBLJANA - ČRNUČE
tel.: 01 561 29 47, faks: 01 561 29 48, gsm: 041 652 556

e-pošta: renata@faktura.si    www.faktura.si

Ažurnost, fleksibilnost in strokovnost!

Renata Uhan s.p.
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Naslov za kratek prispevek o leto-
šnji 5. razstavi SLOVENSKE JA-
SLICE, ki je bila od 28. novembra 
do 10. decembra 2005, v organiza-
ciji Kulturnega društva Groblje v 
Kulturnem domu Groblje, sem si 
prepisala iz Knjige vtisov, v katero 
so obiskovalci napisali tudi: Čudo-
vit. Narod umetnikov smo; Najlepša 
razstava, ocena 5; Čudovita razsta-
va, ki pričara božično vzdušje; Lah-
ko bi prišli vsako leto, pa je vedno 

Naslov prispevka sem si izposodi-
la iz teksta, ki sem ga prebrala na 
spletni strani mlade ilustratorke 
Nine Meglič (če vas zanima, pojdite 
na  www.ninart.si) s Škrjančevega, 
ki se kljub mladosti, rojena je na-
mreč v letu 1982, lahko pohvali že z 
nekaj knjigami, v katerih so mladi 
bralci prepoznali njene čudovite 
ilustracije. Za začetek sem jo vpra-
šala, od kod veselje do ilustracij in 
preberite, kaj je povedala.

Že od zgodnjega otroštva sem čutila 
močno potrebo po izražanju skozi 
umetnost, predvsem likovno, ki je 
bila vseskozi del mojega življenja. 
Kot otrok sem se vedno znova poda-
jala v pravljične svetove slikanic, ka-
sneje pa sem jih začela kreirati sama, 
najprej v mislih, nato še na papirju 
(in ostalih podlagah).

Lahko na kratko predstavite svojo 
dosedanjo življenjsko pot?
Rodila sem se januarja leta 1982  v 
Ljubljani. Po končani Srednji šoli 
za oblikovanje in fotografi jo sem 
diplomirala na Pedagoški fakulteti v 
Ljubljani, smer Likovna pedagogika, 
pri prof. Zdenku Huzjanu. Po konča-
nem študiju sme nekaj časa pouče-
vala likovno vzgojo v osnovni šoli. 
Letos sem končno zbrala pogum in 
se podala na samostojno pot. Živim 
in ustvarjam na Škrjančevem, sem 
poročena in imam dobro leto in pol 
staro hčerko. 

Zakaj?
Življenje prinaša vedno nove izzive, 
tudi poučevanje je bila pozitivna in 
bogata izkušnja, a v sebi sem nosila 
nešteto idej in ogromno energije za 
ustvarjanje … Čutila sem, da moram 
to energijo nekako sprostiti, zato sem 
se odločila za samozaposlitev. Sem 
mnenja, da lahko svetu ponudimo 
največ, če delamo tisto, kar nas vese-
li. Na takšnem področju se počutimo 
doma, obvladamo ga, in vlagamo v 
delo le pozitivno energijo.

Kaj je za vas ilustracija?
Ilustracija je prav posebna umetnost, 
ki ima moč, da nas iz vsakdanjega ži-
vljenja popelje v zanimive, drugačne 
svetove. Je vzpodbuda naši lastni do-
mišljiji, da se širi in razvija … Ogro-
mno bi še lahko povedala na to temo!

V kulturnem domu Franca Berni-
ka v Domžalah je, skoraj natanko 
po letu dni od prejšnjega koncerta, 
osemčlanska Klapa Mali grad iz Ka-
mnika, ki deluje od leta 2003 dalje 
in jo sestavljajo pevci Bojan Kotnik, 
Boštjan Kurmanšek, Franci Plahu-
ta, Marjan Plemeniti, Matej Primo-
žič, Boris Selko, Matjaž Zadravec 
in Roman Zorman, enako uspešno 
izvedla svoj celovečerni koncert. 

Za njimi je izredno uspešno leto, saj 
so nastopili na več kot 70 nastopih (s 
čimer niso najbolj zadovoljne “klapa-
vice“, spremljevalke fantov, ki so kla-
po spodbujale iz 5. vrste v dvorani). V 
posebno čast sta jim nastopa z najbolj-
šimi hrvaškimi klapami v Hali Tivoli 
in v portoroškem Avditoriju, pošteno 
pa so publiko zagreli tudi na ravnokar 
izpeljanem petem tradicionalnem sre-
čanju dalmatinskih klap v Kamniku, ki 
je bilo tokrat izvedeno kar v kamniški 
Športni dvorani. Fantje, tudi siceršnji 
glasbeniki, ki so že dodobra vpeti v 
lokalno glasbeno sceno, so občinstvo 
tudi tokrat navdušili, saj so poleg že 

Predstavljamo mlado ilustratorko Nino 
Meglič

Vsak dan se porajajo nove 
ideje, ustvarjalne energije 
pa nikoli ne zmanjka

Se morda spomnite, na kakšen na-
čin ste »dobili« prvo delo in za kate-
ro knjigo je šlo?
Za diplomsko nalogo sem napisala 
12 otroških pesmic in jih ilustrirala. 
Ilustracije sem pokazala tudi gospodu 
Janezu Mišu (založba MIŠ), v upanju, 
da bi morda kasneje dobila kakšno 
naročilo. In sem ga. Prve ilustracije 
za »pravo« knjigo so bile črno-bele, 
narisane za knjigo Slutenje (M. Sed-
gwick), ki je izšla leta 2006.

Katere knjige ste že ilustrirali?
Ilustrirala sem 8 knjig, 7 za založbo 
Miš. Ena od teh je slikanica Replja 
(S. Makarovič), pri ostalih (G. Kuijer: 
Knjiga vseh stvari, M. Hof: Majhna 
možnost in Mama št. nič, M. Sed-
gwick: Slutenje …) pa je šlo za ilu-
stracije naslovnic in manjše ilustracije 
med besedilom. Ena slikanica je izšla 
v samozaložbi avtorice, eno pa imam 
trenutno v delu in bo prav tako izšla v 
samozaložbi.

Ilustrirate samo otroške knjige, ali 
vaše ilustracije najdemo tudi v ka-
teri od knjig za odrasle (če ne, zakaj 
ne)?
Zaenkrat so moje ilustracije v otro-
ških in mladinskih knjigah. Ne bi se 
branila tudi ilustriranja knjig za odra-
sle, čeprav se bolj domače počutim v 
svetu pravljic.

Kaj še delate ob ilustraciji knjig?
Po naročilu ilustriram in oblikujem 
različna vabila, največkrat poročna, 
voščilnice (za božično-novoletne 
sem pred kratkim odprla novo sple-
tno stran www.voscilnice.info), rišem 
pobarvanke za otroke, slikam, delam 
poslikave na manjše uporabne pred-
mete ... Idej nikoli ne manjka, seveda 
pa se prilagajam različnim naročni-
kom in vložim več energije v izdelke, 
za katere dobim povpraševanje.

Ilustrirali ste tudi knjigo Svetla-
ne Makarovič, Replja, kar je bila 
najbrž za vas posebna čast. Kako 
je videti sodelovanje s tako znano 
slovensko pesnico?
Prav gotovo je drugače delati za zna-
no osebnost. Dela sem se lotila s stra-
hospoštovanjem, čeprav je tisti prvi 
del (strah) kasneje počasi skopnel. 
Predvsem na začetku je založnik 

moje ilustracije sproti pokazal gospe 
Svetlani, tudi zato, ker sem še precej 
nepoznana in nova na tem področju. 
Na moje veliko veselje je bila z mo-
jim delom zadovoljna.

Od kod ideje za posamezne ilustra-
cije? Imate morda kakšnega vzor-
nika? Katera ilustratorka vam 
najbolj ugaja?
Ideje se porajajo prav ves čas, ne 
znam pa pojasniti od kod … Morda 
so v meni že od začetka, morda pa mi 
jih pošilja nekdo od zgoraj. Prav go-
tovo imajo vpliv tudi dela ostalih ilu-
stratorjev, slikarjev … Ogromen vpliv 
ima tudi narava. Glede vzornika pa se 
ne bi mogla opredeliti.  Ilustratorjev 
je ogromno, že samo na slovenskem 
trgu jih je zelo veliko in prav vsak je 
po svoje zanimiv in kvaliteten. Če bi 

Klapa Mali grad v Domžalah
preizkušenih uspešnic – Cesarice, Vilo 
moja (pri obeh je soliral tenorist Matej 
Primožič, ki se mu  – tako kot Matja-
žu Zadravcu in Boštjanu Kurmanšku 
– pozna sodelovanje pri več zboro-
vskih sestavih), Maslina je neobrana 
(kjer je instrumentalno spremljavo 
poleg kitaristov Matjaža in Boštjana 
s harmoniko podpiral tudi Franci Pla-
huta), premierno izvedli še klapsko 
priredbo pesmi Oprosti (v originalu 
Gibboni). Prav tako občinstva ni razo-
čaral povezovalec Matej Primožič, ki 
je s ''pomočnikom'', prvim tenorjem 
Romanom Zormanom, publiko med 
samimi skladbami dodobra nasmejal s 
točkami, ki so mejili že na odrsko ko-
medijo. Člani klape so poskrbeli, da je 
občinstvo v ritmu ploskalo in spodbu-
jalo pevce, vzdušje v dvorani pa je bilo 
enkratno, saj je pri zadnjih pesmih in 
dodatkih večina občinstva pela skupaj 
s klapo. Upamo, da bo koncert v KD 
Franca Bernika postal tradicionalen, 
Klapi Mali grad pa želimo še veliko 
uspešnih koncertov.  

Špela

na tem mestu nekoga izpostavila, bi 
ostalim naredila krivico. Pri vsakem 
se najde nekaj, kar občudujem.

Je kakšna zgodba, kakšna knjiga, 
ki bi jo posebej želeli ilustrirati?
Največji izziv bi bila ilustracija ka-
kšne starejše pravljice, ki je bila že 
večkrat ilustrirana (npr. Zvezdica 
Zaspanka …). Drugače pa se prepu-
ščam. Tista pravljica, ki jo v določe-
nem trenutku ilustriram, mi je takrat 
najljubša. Ko končam, pa že iščem 
novo … 

Pred kratkim ste razstavljali v ho-
telu Mons, vaše ilustracije si bomo 
v februarju lahko ogledali na raz-
stavi v Knjižnici Domžale, najbrž 
pa to nista bili edini razstavi? Mor-
da kaj več o tem?
Razstavljala sem še na Bledu, v pro-
storih Triglavskega narodnega parka, 
udeležila pa sem se tudi razstave, ki 
se bo v kratkem odprla v Škofji Loki. 
Dejstvo je, da sem šele pred kratkim 
dobila možnost, da se bolj posvetim 
ilustriranju, torej sem bolj na začetku 
svoje ustvarjalne poti. Upam pa, in 
delam na tem, da bo pot še dolga in 
polna novih izzivov.

Vaša želja za leto 2010?
Predvsem, da bi moje samostojno 
ustvarjanje lepo teklo naprej in bi 
bilo čim bolj usklajeno z mojo vlogo 
mamice in žene. Pa seveda, da bi bila 
moja družina zdrava, zadovoljna in 
bi čim več časa preživeli skupaj!

Kaj voščite in privoščite našim 
bralcem in bralkam?
Da bi znali resnično ljubiti, sebe in 
druge! In vsem iz srca želim, da bi 
čim večkrat doživeli  male čudeže in 
čarobne trenutke, ki so resnično med 
nami prav vsak dan … Je pa potrebno 
malo vaje, da jih opazimo!

Srečno tudi vam!

Vera Vojska 

Nina Meglič sodeluje tudi z  
AMBASADORJI NASMEHA 
(društvo, ki se ukvarja s terapijo 
z živalmi). Tako je mogoče ku-
piti komplete voščilnic, pri kate-
rih gre 30 % cene v dobrodelni 
namen za to društvo. Poglejte na 
nina@ninart.si, www.ninart.si.

5. razstava Slovenske jaslice v Grobljah

Ne morem si zamisliti 
lepšega vstopa v 
predpraznični čas

znova lepo; Najlepše pa so  jaslice iz 
medenjakov.

Letošnja, že peta razstava po vrsti, je 
prinesla več kot 60 jaslic, nekaj manj 
pa je bilo razstavljavcev iz cele Slo-
venije, saj so nekateri na ogled posta-
vili po več jaslic. Težko bi med njimi 
izbrali najlepše, saj so vsake po svoje 
čudovite, izdelek pridnih rok, materia-
li pa kar se da različni. Največ ustvar-
jalcev je uporabljalo glino, keramiko, 

nekaj manj les, tudi steklo, blago, red-
kejši so jih zvarili iz železa, napletli 
iz slame, izdelali iz ličkanja, nekaj 

posebnega so bile jaslice iz gline, pri 
kateri si je izdelovalec pomagal z lon-
čarskim vretenom. Dekleta so jaslice 
izvezla, nakvačkala, napletla, upora-
bila tehniko rešeljeja. Nekatere so bile 
iz voska, posebej zanimive so bile iz 
papirja, posebej občudovane karto-
naste, stare preko 50 let. Nekaterim 
so bile posebej ljube jaslice iz lecta, 
iz testa; svoje čudovite jaslice je raz-
stavljal znani rezbar Marjan Vodnik, 
ljubitelji Velike planine pa so obču-
dovali jaslice v značilnih lesenih ko-
čah. Najbrž sem kakšen material tudi 
izpustila. Vse jaslice so lepe, izdelane 
z veliko truda in ljubezni, ki se kaže v 
prav vsaki fi gurici. Skupaj z glasbo, ki 
se vrti na razstavi, pa so obiskovalci, 
tako so tudi napisali, resnično začutili 
vso čarobnost prazničnega decembra, 
zato se ni čuditi, da prav vsako leto 
razstavo obiščejo številni obiskovalci. 
Prepričana sem, da tudi v letu 2010 ne 
bo drugače.

Vera  

NLB, NLB Vita, Prvi faktor, Skupna,  
NLB Propria, NLB Skladi, LHB Finance
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www.nlbskupina.si

Nebo ni meja, kadar želimo 
pomagati. Sredstva za voščila smo 
letos namenili otroškim oddelkom 
slovenskih Splošnih bolnišnic. 
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Osnovna šola Rodica, ki se odlikuje 
s številnimi prostočasnimi aktiv-
nostmi. Med njimi je zelo aktiven 
tudi turistični podmladek, s kate-
rim se redno srečujemo na tradici-
onalnih prireditvah. Pred kratkim 
je šola izdala zloženko Kofutnikova 
domačija v Srednjih Jaršah, v kate-
ri nam predstavljajo eno najstarej-
ših domačij na Domžalskem ter nje-
no dediščino kmečkega življenja. 

Preberemo lahko pravcato življenj-
sko zgodbo Kofutnikove domačije, 
ki se je začela 1850. leta z zgodbo 
rejenca Janeza Giovanellija in nje-
govega prihoda na Mačkovo doma-
čijo, kot se je tedaj  reklo pri hiši. 
Življenjska zgodba domačije in nje-
nih prebivalcev se nadaljuje z odho-
di v Ameriko, kamor so ljudje med 
1906 in 1920 hodili zaradi revščine 
in pomanjkanja. Sledi delček zgo-
dovine, povezan s slamnikarstvom, 
dogajanja med prvo in drugo vojno 
do sedanjosti, v kateri nam podrobno 
predstavljajo zunanjost in notranjost 
domačije, pa tudi potrebo po njeni 
ohranitvi.
Čestitke Osnovni šoli Domžale za 
zloženko – besedilo je prispevala 
Vilma Vrtačnik Marčun, fotografi je 
Katarina Škofi c, ki je zloženko tudi 
oblikovala, in arhiv OŠ, lektorirala 
pa jo je Sabina Burkeljca.  

Večnamenska dvorana Osnovne 
šole Domžale je bila v petek, 27. 
novembra, napolnjena do zadnje-
ga kotička. Ljubitelje pesmi Žen-
skega pevskega zbora Stane Habe, 
v katerem dekleta pojejo v okviru 
Društva upokojencev Domžale, so 
pevke povabile na predstavitev 
zgoščenke, izdane ob 30-letnici 
zbora, za popestritev pa povabile 
še Otroški pevski zbor Domžalčki 
iz Glasbene šole Domžale. 

Kot smo izvedeli iz prisrčnega te-
ksta povezovalke Drage Jeretina 
Anžin, je druženje pevk že zdavnaj 
preraslo le družabnost, pesem in 
glasba sta postala pevkam luč. Nji-
hovo navdušenje in zanos za petje 
predvsem ljudskih pesmi pomeni 
njihovo ohranitev za bodoče ro-

in KS Toma Brejca Vir 
vabita na 

NOVOLETNO PREDSTAVO
monokomedijo

v izvedbi Borisa Kobala

Poleg odlične monokomedije vam poklanjamo 
še 40 minut odlične Avsenikove glasbe.

Kulturni dom na Viru
sreda, 30. december 2009, ob 19. uri

Prodaja vstopnic: 051 61 61 51, 051 61 61 71
Cena vstopnice: 15 €

v izvedbi Borisa Kobala

KDO VAM JE 
PA TO DELU??

Ansambel 
Saša Avsenika

Prve prijeme na harmoniki mu je pokazal 
prav ata, legendarni Slavko Avsenik.

K

Že večkrat sem, morda samo med vrsticami, po-
vedal, da imam prijatelje, tako med »levimi« 
kot »desnimi«, niso mi pa ljubi skrajni levičarji 
in skrajni desničarji, sploh pa ne brezbarvneži. 
Vsakdo pa ima svoje želje. Dr. Janez Drnovšek je 
v svojih knjigah in razgovorih, konkretno z menoj 
in z dr. Francetom Perkom – naj bo tudi ob tej 
priložnosti počaščen njun spomin – in tudi sicer,  
omenil – navajam po smislu: Mi lahko vesoljna 
energija pomaga uresničiti željo …? Človek se 
ne rodiš, človek postaneš … Ali ni človečnosti iz 
dneva v dan manj, čeprav se odpiramo religiji, ki 
počasi prežema vse pore našega vsakdanjika. Po 
Kristusu smo vsi eno: črni ali beli, revni ali bogati 
… – In zadnjič, ko sva se srečala, bilo je kar nekaj 
mesecev pred njegovo smrtjo, je dejal približno 
takole: »Zelo me moti, ker se nezaželena drugač-
nost še vedno krona s sovraštvom …« 

Ali nas v tej druščini raznih misli ne spodbudi prav 
božično sporočilo: Bog je postal človek v Jezusu 
Kristusu in od njegove polnosti smo vsi prejeli. Boga 
torej ne moremo ljubiti brez človeka: Boga ljubimo, 
če ljubimo ljudi; Boga sovražimo, če ljudi sovražimo. 
Skratka Boga ne moremo obravnavati brez človeka. 
In ko me je neka izredno znana političarka vprašala, 
kakšno je moje mnenje o liberalcih in komunistih, 
sem ji enoglasno odgovoril, da se v Svetem pismu 
enoglasno glasi, da smo od Božje polnosti vsi prejeli: 
tam nič ne piše o kakšnih izjemah … Bila je osupla. 
Božič nas torej spodbuja, da bi postajali vedno bolj 
ljudje: ne človek človeku volk ali recimo kaktus, 
kar se nemalokrat dogaja, ampak človek s posluhom 
in razumevanjem do stisk in težav sočloveka. To je 
božič. In potencirana ljubezen do otrok, ker je tudi 
Kristus začel osvetljevati našo človeškost kot otrok – 
osvetljevati v smeri človečnosti. Dragi prijatelji, prav 
božič je čas, da odpremo svoja srca, da bomo slišali 
odgovore na naša vprašanja, s katerimi lahko zaži-
vimo polnejše, ustvarjalnejše, bolj strastno, hkrati pa 
umirjeno in ljubeče življenje. Pri vsem tem pa je ne-
obhodno potrebno, da nas ne zanimajo samo vrhovi, 
ampak tudi stopnice, po katerih do njih lahko pride-
mo. Tomaž Humar se je na svojih odpravah velikokrat 
spopadal s težavami in hodil prav po robu, drugače ni 
šlo, toda nemogočih poti ni, je bil prepričan. Seveda 
se o tem lahko pogovarjamo. Neizpodbitno pa drži, 
da je bil Tomaž človek, ki je premikal meje nemo-
gočega … In morda prav zato Bogu ni »preostalo« 
drugega, kot da ga je poklical na Najvišjo goro. In ob 
vsem tem velja slavni pregovor: »Qui ventum semi-
nat, turbinem metet – Kdor seje veter, žanje vihar«. 
Naj mi bo dovoljeno v tej zvezi povedati tole: ko sva 
se šla z učiteljico Miro Smrkolj podpisat v žalno knji-
go pokojnega Tomaža Humarja in se tako poklonila 
njegovemu spominu, sva globoko občutila piše tega 
viharja, pač na svojstven način. Človek se na različne 
načine odziva Bogu.
Vsem želim, da bi nam bližnji božič po priprošnji 
božje matere Marije pomagal, da bi postajali čim 
bolj ljudje, da bi pred nikomer ne bilo »samega vra-
ga sram«, kakor se je pred davnimi leti izrazil srbski 
publicist Knežević. 
Prikličimo si v spomin, da je božič med drugim tudi 
družinski praznik, zato ne moremo mimo izjave ko-
misije Pravičnost in mir pri SŠK, ki se je zavzela 
za ohranitev in okrepitev vrednot zakonske zveze 
in družine ter izpostavila problematiko nesklepanja 

Prireditev Gašperjev Miklavž 
v Komendi je že 7. leto zapored 
prinesla obilo glasbenih užitkov 
in smeha. Polna dvorana obisko-
valcev, med katerimi smo sre-
čali kar nekaj Domžalčanov,  je 
bila navdušena nad izvrstnimi 
slovenskimi ansambli, zato so z 
aplavzom od vsakega zahteva-
li dodatke. Svoje sta dodala še 
Podokničar in nepogrešljivi Ser-
pentinšek. 

Tudi z našega konca veliko obiskovalcev 

Miklavž čestital Slavku 
Avseniku ob jubileju

Kranjci, ki jih večina bralcev Slamni-
ka bolj pozna pod njihovim prejšnjim 
imenom Gašperji, so predstavili 
skladbe s svoje prve zgoščenke in če-
stitali Slavku Avseniku ob jubileju s 
pesmijo Stari mlin. Njegovo skladbo, 
ki so jo prav tako uvrstili na zgoščen-
ko, so zaigrali kot voščilo njegovemu 
jubileju in mu čestitali skupaj z vse-
mi obiskovalci v dvorani. 

Damjan 

Kulturnozgodovinski spomenik

Kofutnikova domačija 
v Srednjih Jaršah

Skrivnostna Kofutnikova domačija 
nas vabi, da pobliže spoznamo njeno 
bogato kulturnozgodovinsko dedišči-
no, hkrati pa od nas tudi zahteva, da to 
bogato dediščino ohranimo za bodoče 
rodove. Bomo zmogli?

Vera 

Predstavitev zgoščenke, izdane ob 30-letnici Ženskega 
pevskega zbora Stane Habe, DU Domžale

Srečen je, kdor glasbo rad ima

Božič je za vse ljudi
zakonskih zvez in odsotnost vzgoje za zakonsko in 
družinsko življenje v izobraževalnih ustanovah. Za-
konska zveza moškega, ženske in otrok je po mnenju 
komisije najprimernejše okolje za otrokov psihološki 
in telesni razvoj. Zato mora biti družina tako na za-
sebni kot tudi na družbeni ravni ustrezno ohranjena, 
zaščitena in v izobraževalnih ustanovah ter drugod 
v javnem življenju ustrezno promovirana. Komisija 
odločno nasprotuje tistim predlaganim spremembam 
družinske zakonodaje, ki bi zakonsko in družinsko 
življenje izpostavile novim pretresom in ga še bolj 
razvrednotile … Jezus Kristus je bil vendar rojen v 
družini.

Dan samostojnosti 2009 na drugi 
božični praznik
»Številčne majhnosti vašega naroda si ne jemljite kot 
preplah za njegovo, torej narodovo bodočnost, zaskr-
bljujoče pa je pretirano poudarjanje narodove majh-
nosti, zlasti s strani politikov; kaj se to pravi: saj ste v 
nogometu celo »vsemogočno« Rusijo premagali. Ne 
bojte se: Bog je na vaši strani …«, mi je med drugim 
pisala neka avstrijska teologinja. Ali ni na nek način 
žalostno ali zaskrbljujoče, da nas morajo tujci opogu-
mljati na poti krepitve večje samozavesti našega slo-
venskega naroda. Kot mogočen prispevek na tej poti 
je letos izšla knjiga našega rojaka Franceta Cerarja 
– Dogodnice in …, ki jo toplo priporočam.

Premalo se zavedamo pomena ali veličine naše samo-
stojnosti, usodno premalo. Ali smo že pozabili, da je 
bila beograjska mati federacija slaba mačeha, na ravni 
sicer deklarirane enakopravnosti slovenskega jezika 
z drugimi jeziki takrat jugoslovanskih narodov? Ne 
pustimo se zalesti angleščini v naš jezikovni prostor, 
ko smo se otresli nadvlade srbohrvaščine. Njegova 
Svetost Janez Pavel II. je našo mladino opozoril, ko 
mu je v Postojni zapela za rojstni dan v angleščini, da 
smo vendar Slovenci.

Angleške besede, ki jih mediji vrivajo med sloven-
ska besedila, pa tujcu, ki našega jezika ne obvlada, ne 
bodo dosti pomagale pri branju. Dr. Verica Trstenjak 
nazorno pravi, da nismo hlapci Jerneji, da moramo 
ravnati državotvorno, kot močna in samostojna drža-
va. Zato menim, da morajo občila z jezikom ravnati 
državotvorno. Naš jezik bo toliko enakopraven osta-
lim jezikom EU, kolikor ga bomo sami spoštovali. Za 
zgled nam je lahko, po besedah dr.Trstenjakove, nek-
danji francoski predsednik Chirac, ki je v Bruslju pro-
testno zapustil sejo, ker je eden od Francozov govoril 
angleško. Nehajmo že vendar s tem kompleksom 
majhnosti. Ali je kdo v Evropi sploh pomislil, da bo 
majhna Slovenija premagala Rusijo? Spominjam se 
dogodka, ko je bil leta 1993 na sedežu SKD na obisku 
neki nemški krščansko demokratski politik in sem mu 
na široko neko vprašanje postavil kar v nemščini. Go-
spod Peterle me je prekinil, rekoč, naj govorim slo-
vensko, češ, saj imamo prevajalca. To je bila javna 
tribuna, drugo pa je privatni pogovor.  Pomembnost 
države ni torej odvisna od njene velikosti, ampak od 
ljudi, ki v njej živijo, ter novinarjev in politikov, ki 
jo predstavljajo in na prav poseben način Cerkve, ki 
skozi stoletja naš jezik ohranja pri življenju. 
Pisatelj Jože Javoršek je v svoji knjigi Kako je mo-

goče napisal, da imajo majhni narodi zajamčeno pri-
hodnost le, če so izjemno visoko kulturni, moralno 
zgledni in če je narodni prirastek zadosti velik. Hkrati 
se zavedajmo, da smo Slovenci Slovenci zaradi slo-
venskega jezika, zato smo ga dolžni negovati v vseh 
smereh. Koliko viharjev smo že previharili in da ne bi 
še novodobnega? In da se ne bi moje pisanje izrodilo 
v nagrobni govor, zaključujem. Pristavljam pa še, da 
bi narod brez izobražene elite težko skrbel za svoj la-
stni razvoj in bi bil preveč odvisen od drugih. 
Dnevu samostojnosti posvečamo premalo pozorno-
sti! In kar je najbolj narobe – pri tej ležernosti nas 
ni prav nič sram. Ali smo se tozadevno pripravljeni 
spremeniti? Poskusimo! Ob dnevu samostojnosti 
vsem našim bralkam in bralcem iskreno čestitam.

Novo leto 2010, zakaj nismo boljši?
Ob koncu vsakega leta ponavadi kujemo načrte za 
prihodnost, v želji, da bi bili čim uspešnejši. Kaj pa 
je pravzaprav uspeh v življenju? Ali to, da smo bolj-
ši kot drugi, ali pa to, da drugim pomagamo, da po-
stanejo boljši? Za perspektivnost družbe ni dovolj, 
da smo boljši, dovolj je že to, da prostor odstopimo 
boljšim. Ljudem s srcem. Ljudem z dostojanstvom. 
In z odločnostjo. Zadnjič me je tozadevno zelo im-
ponirala Katarina Kresal s svojo odločnostjo, ko je 
izjavila, da je pogosteje v krilu kot v hlačah in da 
tudi na ta način nikakor ne skriva svoje ženskosti, 
kar pa nasprotno pri nekaterih ženskah skoraj kakor 
doživljamo – Bog je vendar ustvaril človeka kot mo-
škega in žensko. Ali ve kdo za drugačno formulo? 
Smo torej pri ženskah. Ženske so v prazničnem ali v 
predprazničnem obdobju bolj naklonjene moškim in 
so jim pripravljene marsikaj odpustiti. Morda zato, 
da bi se o njih govorilo z izbranimi besedami in da 
bi slišale, kako veliko nasprotnemu spolu pomenijo 
na tem svetu. Nam moškim to ni tako pomembno, 
kar pa včasih vzbuja napačen vtis, da mislimo samo 
nase in da sebe postavljamo v središče pozornosti. 
Kakorkoli že, ni je pa čez različnost. Uprimo pa 
se nasilju nad ženskami z vsemi razpoložljivimi 
sredstvi: tu gledanja čez prste ni, zapomnimo si to. 
Vsem, ki vas bodo dosegle te vrstice, želim zares 
doživete božične praznike, prežete z obilno Božjo 
milostjo, v novem letu 2010 pa mir z Bogom in 
vsemi ljudmi dobre volje, ne glede na ideološko 
usmerjenost ali prepričanje: vsi smo otroci sveta. 
Vse najlepše želim županu Toniju Dragarju z vso 
vladajočo ekipo in vsej Občini ter Upravni enoti z 
načelnikom Branetom Heferlom, Uredništvu Sla-
mnika z urednico Tino Drolc in sourednico Matejo 
A. Kegel, domžalski cerkvi z gospodom župnikom 
Janezom Šimencem ter vsem cerkvam v naši občini. 
Iskrena voščila tudi cerkvi v Šentjakobu ob Savi, ka-
mor Dragomelj cerkveno spada, in samostanu Sester 
Sv. Križa na Mali Loki.
Živimo v državi, kjer moramo biti zaradi nizke sto-
pnje razumevanja demokratičnih principov dialoga 
ves čas na preži, da ne bomo zlorabljeni: ne takrat, 
ko hvalimo, ne takrat ko grajamo, kajti nevarno bo-
lehamo zaradi pomanjkljive kulture argumentacije 
– pa naj kdo reče, da to ni res … Naj silvestrsko-no-
voletna noč, ko bomo mehkejši in prožnejši, otopli 
in požlahtni naše medsebojne odnose ter nas tako 
obdari z močjo odpuščanja, ker ima vsakdo nad kom 
kaj grajati, torej tudi drugi na nas; da, napravi naj 
nas kakor prerojene in pri tem naj nam Bog pomaga. 
Naj nas vse svetloba, ki jo je na svet prinesel Kri-
stus, ožarja vse dni novega leta 2010.

Ivan Kepic

dove, saj če bi teh ne pele, bi šle v 
pozabo. Pod vodstvom zborovodje 
Marike Haler so koncert začele s 
Kramolčevo V Pliberci, v jarmaci, 
nadaljevala z ljudsko Štirje fantje 
igrajo, zapele so Netopirja, sklada-
teljice Brede Šček ter Schubertovo 
Spavaj, spavaj, prvi del koncerta pa 
zaključile s pesmijo, ki je bila po-
sebej ljuba njihovemu ustanovitelju 
ter dolgoletnemu zborovodji Stanetu 
Habetu,  Lastovki v slovo, ter se ob 
tem spomnile njegovega prizadev-
nega dela. Pokonci vsi zaspanci je 
bila prva pesem Otroškega pevske-
ga zbora Glasbene šole Domžale, ki 
ga vodi zborovodja Jožica Vidic, na 
klavirju pa je mlade razigrane pevce 
spremljal Miran Juvan. Po pesmih 
Domovini in Čej so tiste stezice, se 
je pevcem v pesmi Srečen je, kdor 

glasbo rad ima, pridružila solistka 
s čudovitim glasom, Ana Hrovat. 
Sledil je drugi del nastopa Ženske-
ga pevskega zbora Stane Habe, DU 
Domžale, v katerem so se z Avseni-
kovo Slovenija, od kod lepote tvo-
je, spomnile avtorjeve 80-letnice. 
Manjkal ni niti skladatelj Matija 
Tomc, slišali smo njegov Mrazek, s 
Falo in Eto plitem mrižu svoju pa so 
se podale čez meje naše države. 
Zelo zanimiv in prisrčen je bil nji-
hov zaključni nastop, h kateremu so 
povabile vse poslušalce in poslušal-
ke, da skupaj, mladi in stari, tudi tisti 
brez najboljšega posluha, zapojemo 
in ustvarimo še lepši večer. Najprej 
sta bili na vrsti koroški ljudski: Čej 
so tiste stezice in N' mau čez Izaro, 
nato pa smo, tudi ob moči prof. To-
maža Habeta, ki je zaigral na klavir, 

kar dvakrat zapeli njegovo priredbo 
pesmi Zvončki in trobentice, prije-
ten večer pa končali z najbolj znano 
Prelepa je domžalska fara. Vmes 
sta obe zborovodkinji, Marika Ha-
ler in Jožica Vidic, od predsednice 
zbora Ilonke Šarc prejeli šopka. Za 
vse, kar je naredila pri organizaciji 
in izvedbi koncerta, ga je prejela 
tudi predsednica zbora, brez cvetja 
pa ni ostala niti povezovalka Draga 
Jeretina Anžin. Spomnili so se tudi 
treh častnih članov zbora: dr. Fran-
ca Habeta, Nandeta Starina  in Vere 
Vojska ter zahvalili družini Škabar. 
»Pojmo, pojmo, naj gre glasba do 
srca, srečen je, kdor glasbo rad ima,« 
so verzi ene od pesmi, ki smo jih 
slišali. Videti je, da jih je skladatelj 
Luigi Denza zapisal posebej za pev-
ke Ženskega pevskega zbora Stane 
Habe, DU Domžale, ki vsem želijo 
prijetno leto 2010, tudi z njihovimi 
pesmimi. Mi, ljubitelji lepe ljudske 
pesmi, pa se jim zahvaljujemo za res 
prijeten večer in jim želimo tudi v 
novem letu veliko lepega petja. 

Vera 
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Leto 2009 Območno združenje Rdečega križa 
Domžale ocenjuje kot zelo uspešno na vseh po-
dročjih, posebej pa sta bili obe krvodajalski ak-
ciji, s katerima so plemeniti ljudje s svojo krvjo 
pomagali vsem, ki to življenjsko pomembno 
tekočino potrebujejo. Rdeči križ je vsem krvo-
dajalcem neizmerno hvaležen in se prav vsem 
iskreno zahvaljuje za njihovo pripravljenost, da 
z lastno krvjo rešujejo življenja. 

Hkrati pa, spoštovani občani in občanke, krvoda-
jalci in krvodajalke, Območno združenje Rdečega 
križa Domžale vabi, da se tudi v letu 2010 udeleži-
te KRVODAJALSKE AKCIJE.

Osrednja dejavnost Turističnega 
društva Turnše-Češenik v novem-
bru je bila namenjena prijetnemu 
obisku ene najstarejših vasi, v 
kateri je tudi zelo znamenita cer-
kev, Kamnice pri Mariboru. Po 
ogledu te znamenite cerkve so se 
udeleženci udeležili  pohoda do sv. 
Urbana, zadnji del izleta pa je bil 
namenjen obisku Svečine, kjer so 
martinovali. 

Z željo, da tudi v domačem kraju 
obudijo spomine na nekdaj zelo 
znamenita martinovanja, so pripra-

V soboto, 5. decembra, smo se 
tudi letos podali na tradicional-
ni, že četrti Miklavžev pohod 
k Turistični kmetiji Pr` Soud 
v Zagorico. Letos se je pohoda 
udeležilo dvajset udeležencev. 

Najprej smo se zbrali pred gasil-
skim domom na Homcu, kjer smo 
se ogreli s toplim čajem, nato pa 
smo krenili na pot, ki nas je vo-
dila čez Radomlje in Rova, pa 
vse tja do cilja – Zagorice. Vmes 
smo imeli dva krajša postanka, 
da smo obnovili moči, ki smo jih 
rabili, da smo lahko dosegli cilj. 

Tudi letos je Miklavž obiskal in 
obdaril vse otroke iz rejniških 
družin. Tokrat na prireditvi v pe-
tek, 4. decembra, ob 16. uri, v Po-
družnični osnovni šoli Blagovica. 
Tamkajšnji učenci so nas z men-
torico in učiteljico Mileno Iglič 
uvodoma popeljali v pravljični 
svet Trnuljčice, ki ji je sledil Mi-
klavž s svojimi pomočniki angel-
čki in darovi. Otroci so z velikim 
žarom in navdušenjem čakali na 
svoj trenutek rokovanja z njim, 
mu peli pesmice, iskreno odgo-
varjali, ko  jih je spraševal, kako 
upoštevajo starše, ali izpolnjujejo 
svoje obveznosti …  Prav vsi – 123 
otrok – je dobilo lepa in praktična 
darila, ki jih je Miklavžu poma-
gal pripraviti ROTARY CLUB 
DOMŽALE. Ob odhodu se je 
vsak obiskovalec lahko posladkal 
s slavnim trojanskim krofom, s 

Dve uri dnevno, trikrat teden-
sko, vsako soboto, od marca pa 
do novembra. Ne, to niso podatki 
o treningih in tekmah kakšnega 
profesionalnega nogometnega 
kluba, ampak so to vaje in tekme 
starejših gasilcev PGD Študa.

S tem, ko smo v začetku septembra 
postali občinski zmagovalci, smo se 
uvrstili na tekmovanje starejših čla-
nov regije Ljubljana III, ki so ga 10. 
oktobra 2009 organizirali člani PGD 
Komenda. Zaradi slabega vremena so 
organizatorji tekmovanje izpeljali na 
asfaltu, kar pa nam je zelo ustrezalo, 
ker tudi vse naše vaje potekajo na tej 
podlagi. Samo vajo smo za take vre-
menske razmere izvedli zelo dobro. 
In že takoj smo bili prepričani, da 
nas bo zelo težko prehiteti. Bolj kot 
se je tekmovanje bližalo koncu, bolj 
je deževalo, zato je bilo vedno manj 
možnosti, da nas kakšna ekipa prehiti. 
Tako smo zasluženo postali regijski 
zmagovalci.
Po razglasitvi rezultatov so nam česti-
tali tudi člani drugih desetin ter pred-
sednik in poveljnik našega društva, ki 

Jesen je najlepši čas za vračanje 
spominov v sanje mladostnih dni, 
v učna leta svoje mladosti, in še 
bolj kot učenja se nekdanji sošolci 
spominjajo vragolij, ki so jih po-
čeli pred desetletji. Letos so se sre-
čale tudi jubilantke Višje gospo-
dinjske šole/VGŠ v Grobljah, ki je 
delovala od leta 1953 do 1967 in v 
tem času je diplomiralo 351 pred-
metnih učiteljic gospodinjstva.

Kot se za zlati jubilej spodobi, se je 
peta generacija, ki se sicer srečuje 
vsako leto, tokrat srečala kar v pro-
storih svojega hrama učenosti, kjer 
sedaj deluje Biotehniška fakulteta/
BF. Zbralo se je 18 udeleženk od 28 
diplomantk iz leta 1959, od katerih 
so žal štiri že pokojne. V viteški 
dvorani je vse prisotne pozdravil 
prodekan doc. dr. Dragomir Kom-
pan in orisal sedanjo dejavnost BF 
na oddelku za zootehniko.
Tedanje sošolke so se pozneje uve-
ljavile kot strokovne učiteljice go-

V soboto, 5. decembra 2009, je Nova 
generacija SLS Domžale organizi-
rala Miklavžev košarkarski turnir. 
Odvijal se je v telovadnici OŠ Dob. 

Žal moramo poročati, da udeležba 
ni bila ravno na zavidljivem nivoju, 
zato smo turnir relativno hitro zaklju-
čili. Vendar nam, pravim mladcem, 
polnim življenjskega in športnega 
duha, slab obisk ni pokvaril začrta-
nih planov. S tekmovalci smo se hitro 
dogovorili in po zaključku turnirja 
trojk odigrali pravo malo košarkar-

Čebelarsko 
društvo Domžale – 
družina Domžale 

vabi 

vse čebelarje in ljubitelje če-
belarstva, ki bi se radi na novo 
včlanili v Čebelarsko družino 

Domžale, 

da se nam pridružijo na obč-
nem zboru v prostorih gostišča 
Kanja – Prelog, Breznikova 27, 
1230 Domžale, v petek, 18. de-
cembra 2009, ob 18.00 uri.
Čebelarsko društvo Domžale – 
družina Domžale.

Ti, Slovenija!
  
Tam, kjer lepe so planine
in pa strme so višine, 
tu Slovenci smo doma.
 
Tam, kjer modri je obok,
čuje se otroški jok,
vse lepote tu so zbrane
tja od Bleda do Ljubljane.
 
Majhna si Slovenija,
zato pa si prelestna vsa.
 
Tam na trati sredi jase, 
pridna se čebela pase,
neutrudno dela, nosi,
blagoslov domov nam nosi.
 
Če si jezen in napet, v usta si 
položi med. 
Staro to je že zdravilo, kar ob-
staja ta naš svet!
 
Ljudje uporabljali so MED.
 

J. Brojan

Starejši člani PGD Študa 
– regijski prvaki

si zaradi službenih obveznosti nista 
mogla ogledati tega tekmovanja.
Sicer pa je za nami zelo uspešno leto 
v ligaškem tekmovanju za  Pokal ga-
silske zveze Slovenije, kjer smo se na 
sedmih tekmah vedno uvrstili med 
najboljšo deseterico nastopajočih. Po-
leg tega smo se udeležili tudi drugih 
tekmovanj nižjega ranga in dopolnili 
zbirko pokalov.
Vseh teh izvrstnih rezultatov pa ne bi 
bilo brez podpore društva in našega 
mentorja Igorja, ki si odreka veliko 
časa, da nam predaja svoje znanje in 
izkušnje.
Po koncu tekmovalne sezone smo od-
šli na izlet v Prekmurje, kjer smo si 
poleg kopanja v Termah 3000 ogleda-
li kar nekaj znamenitosti te slovenske 
pokrajine.
Veselimo se že naslednjega leta, ko 
bo na sporedu državno tekmovanje 
starejših članov, na katerega smo se 
uvrstili kot najboljši v regiji Ljublja-
na III.
Z gasilski pozdravom
NA POMOČ!

Starejši člani PGD Študa

Vrnitev na kraj mladosti
spodinjstva: od osnovnih, srednjih 
in visokih šol, ena je končala univer-
zitetni študij kemije in se zaposlila v 
gospodarstvu, dve pa v bančništvu. 
Ob tako lepi priložnosti se je veči-
na odzvala organizatorki srečanja, 
dr. Mariji Lap-Drozg. Popisale so 
zanimive spomine na dogodivščine 
tistega časa in tudi na svojo poznej-
šo dejavnost za objavo v internem 
snopiču Naše sanje in dejanja, bese-
de in spomini. 
Nekatera dekleta so bila že pred pol 
stoletja zelo inovativna v svojih zvi-
tih podvigih v povsem drugačnem 
času in načinu delovanja šole in 
družbe v celoti. Ob šoli je bil tudi 
internat (ki s sedanjimi dijaškimi 
domovi, zaradi svobodnejših pogle-
dov, nima dosti skupnega) za dekle-
ta iz oddaljenejših krajev, saj so bila 
zbrana iz vse Slovenije.
Po skupnem kosilu in obvezni tor-
ti ter medsebojnih pogovorih so se 
spoštovane gospe seznanile tudi z 
zgodovino kraja, ki jim pred pet-

desetimi leti ni bila poznana, saj so 
Groblje svojo identiteto med drugo 
svetovno vojno in po njej močno 
spremenile.
Ogledale so si še slikovito grobelj-
sko cerkvico sv. Mohorja in Fortu-
nata, ki je preživela težke čase in v 
času njihovega šolanja je bilo v njej 

skladišče. Po obnovi je bilo v njej 
kulturno središče s številnimi kon-
certi različnih zvrsti in namenjeno 
prvotnemu namenu – bogoslužju, 
mašam in drugim cerkvenim dejav-
nostim. 

Stane Benkovič

Območno združenje Rdečega križa Domžale 

Namenite del dohodnine Rdečemu križu
PODATKI O DAVČNEM ZAVEZANCU
_________________________________________________
Ime in priimek  davčnega zavezanca
__________________________________________________
Podatki o bivališču: naselje, ulica in hišna številka
__________________________________________________
Poštna številka, ime pošte
________________________________
Davčna številka
________________________________
Pristojni davčni urad, izpostava

ZAHTEVA ZA NAMENITEV DELA DOHODNINE ZA DONACIJE

Ime oz. naziv upravičenca Davčna številka 
upravičenca 

Odstotek (%)

Območno združenje 
Rdečega križa Domžale
Ljubljanska c. 34, 
1230 Domžale

31484239 (do 0,5)

Če se še niste odločili, komu bi  
namenili skupno 0,5 % odstotka 
vaše dohodnine, ki bi jo sicer 
pustili v državnem proračunu,  
zato je donacija za vas brezplač-
na, vas vabimo, da jo vsaj del 
odstopite Območnemu združe-
nju Rdečega križa Domžale, ki 
s svojimi humanitarnimi akcija-
mi blaži stisko socialno najbolj 
ogroženih, organizira in izvaja 
krvodajalske akcije ter tudi z 
drugimi aktivnostmi prispeva h 
kakovosti bivanja v naši občini. 
Prosimo vas, da izpolnite spo-
dnji obrazec in ga posredujete 
na naslov: MF, Davčna upra-
va RS, Davčni urad, Izpostava 
Domžale, Ljubljanska 72a, 1230 
Domžale ali Območno združe-
nje RK Domžale, Ljubljanska c. 
34, 1230 Domžale. Hvala.

Krvodajalska akcija bo v Domžalah 20. in 21. januarja 2010

Kri rešuje življenja Akcija bo v sredo, 20. januarja, in 
v četrtek, 21. januarja 2010, od 7. do 13. ure, 

v DOMŽALSKEM DOMU, 
Domžale, Ljubljanska cesta 58.

Kri lahko darujete, če je od zadnjega darovanja 
preteklo več kot tri mesece (moški) ali štiri mesece 
(ženske).
Kri je najdragocenejše, kar lahko darujete človeku.
Iskrena hvala za vašo pripravljenost in veliko zdrav-
ja, sreče in zadovoljstva v letu 2010 Vam želi

Območno združenje 
Rdečega križa Domžale.

Turistično društvo Turnše-Češenik

Tudi ob koncu leta aktivni
vili voz z novim vinom, manjkalo ni 
niti klobas, in obiskali Turnše, Češe-
nik in Dob ter nazdravili z željo, da 
bi bilo letošnje vino kar najboljše. 
Potem je bilo na vrsti tradicionalno 
miklavževanje, ki ga Turistično dru-
štvo Turnše-Češenik nameni pred-
šolskim otrokom svojih članov. Pri 
oblikovanju kulturnega programa 
so jim pomagali člani Kulturnega 
društva Miran Jarc Škocjan, Mi-
klavž pa je ob prijetnem kramljanju 
obdaril vse otroke. 

Mojca 

Miklavževa obdaritev 
otrok iz rejniških družin

katerim nas je pogostilo Gostin-
sko podjetje Trojane. 

V Centru za socialno delo Domžale 
in Društvu rejnic in rejnikov Dom-
žale se v imenu vseh otrok iz rejni-
ških družin zahvaljujemo našim do-
natorjem iz Rotary cluba Domžale 
in še posebej Katarini Cerar za njen 
prosti čas, voljo in angažiranost, ki 
jo je vložila v pripravo in pomoč 
Miklavžu pri izvedbi obdarovanja. 
Prav tako iskrena hvala vodji Po-
družnične osnovne šole Blagovica, 
Gizeli Kosmatin Ermeny, in učite-
ljici Mileni Iglič, ki sta nam z učen-
ci  prijazno ponudili prostor in lepo 
kulturno doživetje, ter Gostinskemu 
podjetju Trojane, ki se tudi tokrat ni 
izneverilo s svojimi tradicionalno 
slastnimi krofi .     

Marta Tomec

Miklavžev 
turnir v 
košarki

sko tekmo. Ker smo imeli na razpo-
lago celotno telovadnico, smo v pra-
vem športnem duhu poskakovali pod 
enim in drugim košem ter dosegali 
točke. Kot se za športno-družabno 
prireditev spodobi, je zmagovalna 
ekipa na koncu prejela pokal zma-
govalca Miklavževega turnirja, ostali 
sodelujoči pa spominske medalje. 
Upamo, da bo prihodnje leto obisk 
boljši in bo srečanje preraslo v tra-
dicionalno. 

Tadej Šinkovec 

Športno-turistično društvo Homec

Tradicionalni Miklavžev pohod
Na turistični kmetiji Pr` Soud 
nas je po prihodu čakala tradici-
onalna pojedina, ki je vsebovala 
pečenega odojka in ostale dobrote 
iz njihove kuhinje. Gospodinja 
Ančka je tudi tokrat dokazala, da 
zelo dobro obvlada mojstrovino 
dobre domače kuhinje.  Nekateri 
udeleženci so se ob zvokih glasbe 
nato tudi zavrteli, dobra volja pri-
sotnih pa je poskrbela za enkratno 
vzdušje. Tradicionalni Miklavžev 
pohod bo tudi letos vsem udele-
žencem ostal v lepem spominu.

Miha Ulčar

Študljanska cesta 5
1230 Domžale, Slovenija

tel.: (01) 72 95 750, fax: (01) 72 95 780

Vesele božične praznike 
in srečno novo leto 2010!
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VLJUDNO VABLJENI

KD Ihan vabi na Božično - Novoletni 
koncert MePZ Slamnik 

Sobota, 26. december 2009 ob 18.00 v 
domu krajanov Ihan 

Gosti: 
Eva Černe, Neža Drobnič, Dejan Praprotnik

KD Ihan vabi na Božično - Novoletni 
koncert MePZ Slamnik 

Sobota, 26. december 2009 ob 18.00 v 
domu krajanov Ihan 

Gosti: 
Eva Černe, Neža Drobnič, Dejan Praprotnik

VLJUDNO VABLJENI

Podarite 0,5 odstotka dohodni-
ne nevladnim organizacijam in 
z donacijo omogočite, da bodo 
prispevale h kakovosti bivanja v 
naši družbi. 
ZAKAJ?
Ker vas to nič ne stane in lahko 
s tem sami določite, komu boste 
namenili vaš denar. S tem nimate 
nobenega stroška, saj drugače teh 
0,5 odstotkov pustite v državnem 
proračunu.  
KDO?
Možnost donacije imate vsi, ki od-
dajate dohodninsko napoved. Če že 
plačujete dohodnino, jo namenite 
tistim, ki so vam pri srcu.  
KOMU?
Odločite se lahko za največ pet 
organizacij, ki jim boste namenili 

Turobne novembrske dni smo si v 
enoti INCE ZU olepšali z obiski in 
prirejanjem umetniških razstav.

Da lahko dobimo sveže ideje in si 
razširimo obzorja, si moramo ogle-
dati, na kakšen način ustvarjajo 
drugi umetniki. V Muzeju Šenčur 
smo si ogledali razstavo del, ki so 
nastala v okviru IV. Mednarodne 
kolonije umetniške keramike Voglje 
2009, v organizaciji Barbe Štember-
gar Zupan in Nika Zupana. Razsta-

Dnevi razstav v VDC INCE
vljena dela so nas presenetila, saj 
smo spoznali, da se z glino lahko 
ustvarja na različne načine in se jo 
kombinira z drugimi materiali, npr. 
s papirjem. Seveda pa nismo mogli 
iti mimo posebnih oblik, likov iz 
sanj in vsakdanjih predmetov, izde-
lanih na nevsakdanji način. Ume-
tniško inspirirani smo se odpeljali 
proti Bledu, kjer nas je čakal ogled 
razstave grafi čnih del Salvadorja 
Dalíja. Tudi tu smo obstali odprtih 
ust in komaj uspeli dojeti, kako ve-
liko je k umetnosti prispeval avtor 
razstave. Besede gospoda Kalana, 
ki nas je strokovno vodil po razsta-
vi in nam skušal približati avtorjev 
pogled na svet, smo kar požirali in 
poskušali v grafi kah poiskati avtor-
jeve simbole. Vsem gostiteljem se 
prisrčno zahvaljujemo za nepozab-
no doživetje.
Dvakrat mesečno nas obiščeta ki-
parja, Urban Magušar in Eva Peter-
son Lenassi, ter pripravita kiparsko 
delavnico. Vsakič nas presenetita 
z novo vrsto gline in novo tehniko 
ustvarjanja. Iz naših ustvarjalcev 
potegneta najboljše in komaj priča-
kujemo, da naše izdelke razstavita. 

Da pa ne bomo, tako vi kot mi, pre-
dolgo čakali, vas vabimo v knjižni-
co Mengeš, kjer si od 2. decembra 
2009 lahko ogledate razstavo iz-
delkov naših uporabnikov, in sicer 
slik, kiparskih del in novoletnih 
voščilnic. Če vam bo kateri od sli-
karskih ali kiparskih izdelkov všeč 
in bi ga želeli kupiti, nam to lahko 
sporočite. Vabljeni ste tudi v enoto 
ZU, v Moste pri Komendi 88 c, kjer 
si lahko ogledate, kupite ali naročite 
druge izdelke in novoletne voščilni-
ce. Če vam omenjena razstava slu-
čajno uide, pa ne skrbite, saj kmalu 
načrtujemo novo. Več o tem pa pri-
hodnjič ... 

Besedilo in foto: Teja Bandel

TEL.: 01/587-44-11
FAX: 01/528-24-74

E-naslov: info@set.si
www.set.si

• časopise
• revije
• kataloge
• brošure
• plakate
• zloženke
• letake
• knjižice (zvezke) ...

Tiskamo

• eno in večbarvni ofsetni tisk
• zgibanje
• lepljenje
• šivanje z žico
• mehko vezavo (broširanje)

Nudimo

SET-Podjetje za usposabljanje invalidov, d.o.o. 
Vevška c. 52, 1260 Ljubljana-Polje 

Vaš poslovni partner na poti k odličnosti

Vsem poslovnim partnerjem se

zahvaljujemo za sodelovanje!

Želimo Vam vesele božične praznike in 

srečno ter uspešno novo leto 2010

0,5 odstotka za NVO
skupno 0,5 odstotka vaše dohodni-
ne. Seznam upravičencev določi 
vlada na predlog Ministrstva za 
fi nance, vsako leto do 31. julija, 
za leto, za katero se namenja do-
hodnina. Seznam upravičencev je 
bil objavljen v Uradnem listu RS, 
št. 61/09 in 75/09 in ga najdete na 
spletni strani regionalnega stičišča 
NVO Srca Slovenije. 

KAKO?
To lahko storite kadarkoli, na sple-
tni strani, preko sistema e-Davki 
ali pisno oziroma ustno na zapisnik 
pri davčnem organu. Obrazec in se-
znam boste našli na www.srce-me-
povezuje.si.

Več informacij na spletni strani 
info@srce-me-povezuje.si ali tel. št.: 
059/927-619.

Kiparka Eva na obisku.Le kdo se skriva noter?

V začetku decembra se je na za-
dnjem sestanku v letu 2009 sesta-
lo vodstvo Krajevne organizacije 
borcev za vrednote NOB Dob, 
Krtina, pridružila pa se jim je tudi 
Marija Majhenič, predsednica 
Občinskega odbora borcev za vre-
dnote NOB Domžale. 
Sestanek je bil namenjen pregledu 
dela, ki ga je organizacija opravila 
v letu 2009 in prisotni so z veseljem 
ugotovili, da so v celoti uresničili 
bogat program, ki so si ga zastavi-
li na občnem zboru v začetku leta. 
Največji zalogaj je bil obnova obeh 
spomenikov, borcem prve in druge 
svetovne vojne, ki so ju s komemo-
racijo predali svojemu namenu ob 1. 
novembru – dnevu spomina na mr-
tve. Ob tem je potrebno zapisati, da 
so tretjino sredstev  prispevali člani 
in članice organizacije, za kar se jim 
vodstvo iskreno zahvaljuje. Uspešno 
so organizirali tradicionalno slo-
vesnost ob prazniku KS Dob, se v 
velikem številu udeleževali spomin-
skih slovesnosti, povezanih z drugo 
svetovno vojno v domači občini in 
tudi drugje. Med drugim je kar pre-
cej članov obiskalo tudi spominsko 
slovesnost ob obletnici osvoboditve 
koncentracijskega taborišča Ma-
uthausen, veliko število članov pa se 
je udeležilo tudi obiska Kočevskega 
Roga in njegove okolice. Redno so 

Krajevna organizacija borcev za vrednote NOB Dob, Krtina

Srečno vsem v letu 2010
obiskovali tudi vse člane in članice, 
ki so v letu 2009 praznovali okrogle 
jubileje, lahko se pohvalijo, da so 
v organizacijo vključili kar precej 
novih članov, ki želijo delovati pri 
ohranjanju tradicije in vrednot NOB.  
Potrudili pa so se tudi, da so umrlim 
članom ob zadnjih slovesih zagoto-
vili besede zahvale. Kot je poudaril 
Vlado Cerar, predsednik organiza-
cije, je bilo leto 2009 zelo uspešno 
predvsem zaradi prizadevnih članov 
in članic, ki so radi sodelovali v 
vseh aktivnostih. Marija Majhenič, 
predsednica občinske organizacije, 

je pohvalila delo v KS Dob in KS 
Krtina ter predstavila dejavnost ob-
činske organizacije in povabila člane 
krajevne organizacije, da se tudi v 
prihodnje vključujejo v delo na ob-
močju celotne občine. 
Na kratko je predsednik Vlado Ce-
rar predstavil program dela za leto 
2010, predsednica Marija Majhenič 
pa je vse člane in članice Krajev-
ne organizacije borcev za vrednote 
NOB Dob, Krtina povabila na prve 
spominske slovesnosti v spomin na 
dogodke v drugi svetovni vojni v za-
četku leta 2010  v Rudnik, v Dražgo-
še in na Oklo.

Vera 
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Po dolgem času se spet oglašam iz 
knjižnice na zgoraj omenjeni šoli. 
Pri nas še vedno radi beremo, ima-
mo veliko novih knjig in sodelujemo 
v mnogih projektih. 

Enega od njih organizira SIK Dom-
žale, v okviru mednarodnega projekta 
COMENIUS (ali bibliopreventiva). V 
njem sodelujejo učenci naše šole in OŠ 
Venclja Perka. Gre za štiri srečanja, ob 
štirih prebranih knjigah na temo spol-
nih zlorab med mladimi in v družini. 
Do zdaj sta bili izvedeni dve, izredno 
zanimivi srečanji, z dvema posebni-
ma  gostjama, s katerima so se učenci 
lahko pogovarjali. Sodelovali so naši 
vsestranski učenci: Žiga Gradišar, Žan 
Korošec, Leo Krajnc, Miha Zupančič, 
Viviana Wahl in Klara Manca Popelar.
Knjiga Guusa Kuijerja Knjiga vseh 
stvari je bila prva, ki so jo učenci pre-
brali. Pogovor je potekal v četrtek, 8. 
oktobra 2009, ob 13. uri v Knjižnici 
Domžale, vodila pa ga je Mirjam Štih. 
Pridružila se ji je tudi posebna go-
stja, Dalida Horvat, vodja društva SOS 
telefon za ženske in otroke, žrtve nasi-
lja. Vtise o srečanju in prebrani knjigi 
je strnil Leo Krajnc iz 9. c razreda.

Poročilo s pogovora, misel o knjigi
Nasilja v družinah je na žalost iz leta v 
leto več. Vedno več je odkritih prime-

V mesecu novembru smo ustvarjali 
za Nivein projekt Podajte nam roko, 
izdelovali smo ropotulje, ob katerih 
smo si veselo zapeli, poskrbeli smo za 
zdravje s sadnim krožnikom, spoznali 
novo pravljico, predvsem pa smo se 
veliko igrali in družili.

Vzgojiteljica Sabina Urbanija

Osnovna šola Rodica je letos vključena 
v več programov mednarodne izme-
njave učencev. Tako so nas od 11. do 
14. novembra 2009 obiskali  učitelji in 
učenci iz IV. Osnovne škole Brčko iz 
Bosne in Hercegovine. Prikazali vam 
bova dogajanje v teh dneh.

Začelo se je v sredo,  11. novembra 
...
Na šoli  se je v veselem pričakovanju 
zbralo približno dvajset učencev in uči-
teljev. Goste iz  Brčkega smo pričakali 
v avli, kjer je vsak našel svoj par iz tu-
jine. Skupaj smo odšli v zbornico, kjer 
nas je na mizah že čakalo sadje in slano 
pecivo. Po prigrizkih sta nas nagovorila 
ravnateljica Milena Vidovič in mentor 
naših vrstnikov, Miodrag Mančić. Za 
tem smo v učilnici slovenščine v roke 
prijeli balone in se igrali zabavne igre 
spoznavanja. Nato smo se še poskusili 

Mesec nam je prepletala pravljica 
Veliki in mali zajec, ki smo jo spo-
znavali s pomočjo aplikacij. Pravlji-
co smo povezali z vstavljanjem žog v 
veliko in majhno luknjo.

Okušali smo zelenjavo, ki jo je zajec 
(repo, zelje, korenje, jabolko, solato …)
Če nam je vreme dopuščalo, smo se od-
pravili na sprehod v okolico vrtca ali se 
prepustili igri v atriju. Manj naklonjene 
dneve pa smo izkosristili za telovadne 
minutke v garderobi in sobi.

V četrtek, 3. decembra, smo na 
Osnovni šoli Roje imeli predno-
voletne delavnice, na katerih so se 
učenci, skupaj z učitelji, preizkusili 
v svoji ustvarjalnosti in ob zvoku 
prazničnih melodij izdelovali pre-
krasne izdelke, s katerimi so sku-
šali priklicati v šolo zimski čas in 
se predati veselju prednovoletnega 
utripa.
 
Učenci so ob rokovanju z različnimi 
materiali in orodji razvijali svoje mo-
torične spretnosti in se predvsem urili 
v vztrajnosti in natančnosti pri delu. 
Navajali so se na čistost svojih izdel-

Prvi decembrski dan nas je obi-
skala violinistka Alenka.

Potreba po gibanju je otrokova pri-
marna potreba. Z gibanjem zaznava 
okolico, prostor, čas in samega sebe, 
otrok se dobro počuti ter si pridobi 
samozavest. Naloga  nas vzgojiteljic 
pa je, da otrokom omogočimo pozi-
tivne spodbude z različnimi dejav-
nostmi v prostoru in na prostem.

Otrokom iz vrtca Kekec v Radomljah  
je omogočeno, da občasno obiskujejo 
šolsko telovadnico. Tu  imamo mo-
žnost izkoristiti večji prostor za različ-
ne športne dejavnosti in gibalne igre, 
za katere nam v vrtcu primanjkuje 
prostora. Včasih nas povabijo na ka-
kšno predstavo, ki jo pripravijo otroci 
dramskega krožka, včasih pa obišče-
mo tudi šolsko knjižnico. Otroci se 
hkrati spoznavajo s stavbo, v katero 
bodo čez leto ali dve sami vstopili. 
Vzgojiteljice smo se odločile, da 
otrokom predstavimo poklic učitelja 
športne vzgoje. K sodelovanju smo 
povabile gospoda Tomaža Pajniča. V 
dogovorjenih terminih smo dve sku-
pini seznanili s potekom ure športne 

V Zasebnem vrtcu Mali princ smo v praznični december 
zakorakali še posebej svetleče in bleščeče.

V našem vrtcu so se konec novembra odvijale praznične de-
lavnice, na katerih so otroci, skupaj s svojimi starši in vzgoji-
teljicami, izdelovali najrazličnejše novoletne okraske. Izpod 
pridnih ročic so tako še pozno v popoldne nastajali snežaki, 
novoletne smrečice, bleščeči okraski, snežinke in domišljiji 
kar ni bilo konca.
Z izdelanimi okraski in zimsko dekoracijo smo v naslednjih 
dneh naš vrtec okrasili in si s tem še dodatno polepšali mrzle 
zimske dni.

Nastja Zirnstein
 Zasebni vrtec Mali princ                

Pikapolonice v novembru Zadnji teden smo namenili poklicem: 
najprej zdravnika, ki smo ga spoznavali 
s pomočjo našega medveda Miha, ki je 
zbolel in smo ga odpeljali k zdravniku. 
Spoznavali smo tudi poklic policista s 
pomočjo socialne igre stop, s hojo po 
pločniku, z varnim prečkanjem ceste na 
prehodu za pešce, barvanjem prome-
tnega znaka …
Obiskali smo tudi pobrateno skupino 
petelinčki iz sobe 12, ki so nam zaigrali 
predstavo Zrcalce in nam z njo polepša-
li naše dopoldne.

Vzgojiteljici Sabina Urbanija, 
Sanja Božjak

Svetleč začetek decembra 
v Malem princu

Igralne urice 
v Vrtcu Urša

Violinistka 
na obisku

Vrtec Kekec v sodelovanju 
z OŠ Preserje

Takoj je vzpostavila stik z otroki, 
ter jim na njim dostopen način pred-
stavila instrument in jih z igranjem 
nanj popeljala v svet klasične glas-
be.
S krajšimi in daljšimi glasbenimi 
motivi, melodijami, otroškimi pe-
smicami in zahtevnimi skladbami 
nam je pričarala bogastvo in moč 
glasbe.
Vsi smo bili očarani nad njenim 
igranjem. Hvaležni smo ji ŽOGICE 
z Marto in Sonjo, ŽELVICE z Ma-
rijo in Vesno ter RIBICE s Tatjano 
in Ireno.
Želimo si, da bi nas še kdaj obiska-
la.

Marta
Vrtec Urša

vzgoje. Za naše otroke je pripravil 
več zanimivih dejavnosti, v katerih so 
radi sodelovali. Skupaj smo se ogreli, 
skakali, plesali in se žogali. Različna 
postavitev blazin je otrokom omogo-
čala plazenje, spuščanje, skoke ali pa 
so se preizkušali v plezanju na lestev. 

Po sproščanju in ohlajanju smo si za-
služili še sokove. Ob tej priložnosti se 
gospodu Tomažu še enkrat zahvalju-
jem. 
Otroci so na njim najbližji način spo-
znali, kakšno je delo učitelja, hkrati pa 
nam je predstavil tudi pomen športa, 
čeprav so otroci so o tem že veliko ve-
deli. Tudi v vrtcu skrbimo za zdravje s 
pravilno, predvsem pa zdravo prehra-
no, z vsakodnevnim gibanjem, po mo-
žnosti tudi na prostem, če nam vreme 
to dopušča.
V zadnjem šolskem letu smo v Vrtcu 
Domžale veliko pozornosti posvetili 
pomenu gibanja in smo bili vključe-
ni v republiški projekt Mojca se giba. 
Naša cilja sta bila poiskati nove gibal-
ne možnosti na igrišču in v vrtcu za 
spodbujanje kreativnih gibalnih mo-
žnosti ter obogatiti obstoječi prostor 
za večjo gibalno aktivnost. Skupaj z 
otroki smo poskrbele, da se je projekt 
uspešno izvedel, še vedno pa z aktiv-
nostmi nadaljujemo. 

Miranda Krištof, Vodja enote Kekec

Prednovoletne 
ustvarjalnice 
na OŠ Roje

kov, saj so bili ti namenjeni za prodaj-
no razstavo, pod njihovimi pridnimi 
rokami pa so nastali zelo raznoliki in 
prav umetniški izdelki. Poleg voščil-
nic so učenci izdelovali Božičke iz 

drevesnih debel, glasne raglje, kipce 
angelov, obeske za novoletna dreve-
sca, adventne venčke, hišice in slike 
iz gline, obeske za ključe in ogrlice, 
okraske iz voska, svečnike iz slanega 
testa, vremenske hišice in še mnogo 
drugih prelepih stvari. 
Ko je prišel čas za oddajo izdelkov, 
so se mize v jedilnici prav šibile pod 
množico okrasnih predmetov in pra-
vljičnih okraskov.
Prodajni razstavi sta se odvijali v 
šoli ter v trgovskemu centru Breza v 
Sparu, kjer nam je upravnik centra, 
gospod Prelovšek, velikodušno od-
stopil stojnico, za kar se mu najlepše 
zahvaljujemo. 
Vsem, ki ste nas prišli obiskat in z 
nakupom izdelkov prispevali nekaj 
denarja v šolski sklad, lepa hvala. Za-
radi vas bo v marsikaterem otroškem 
pogledu spet zasijala lučka sreče in 
prazničnega veselja.

Petra Bogataj Ivančič

Učenci in učitelji iz BiH na OŠ Rodica

Mednarodno prijateljstvo

Osnovna šola Preserje pri Radomljah

Novice iz šolske knjižnice
rov, vedno več prizadetih žrtev. Vsako 
leto se stopnjuje in povečuje, kar lahko 
opazimo vsi. Verjetno vsak izmed nas 
pozna vsaj en tak primer. Bodisi gre 
za odraslo osebo, ki  je žrtve nasilja, 
ali pa otrok, mogoče celo kdo izmed 
naših sošolcev. Navsezadnje nasilje ni 
samo fi zično, ampak tudi psihično. Zdi 
se mi tudi, da situacije, v katerih živi-
mo, na nek način prispevajo k vse ve-
čjemu nasilju v družinah. Ljudje smo 
preobremenjeni, soočamo se z vsak-
danjim stresom in nihče več ni strpen. 
Vsaj s tega vidika lahko govorimo o 
eni izmed oblik nasilja. V tej knjigi je 
naveden dober primer nasilja v družini 
včasih in danes. Knjigo sem prebral in 
menim, da se o njej in o temi da veliko 
in široko razmišljati. To smo počeli v 
domžalski knjižnici. O knjigi smo raz-
mišljali, se pogovorili in sodelovali. 
Občutki s pogovora so dobri, lepo se 
je pogovoriti  z drugimi, sploh stro-
kovnimi poznavalci tega problema. 
Vem, da ima zelo veliko ljudi takšne in 
podobne težave, (jaz na srečo ne) in da 
skorajda nimajo rešitve. Društvo SOS 
telefon pomaga razbremeniti žrtve 
nasilja in jim pokazati svetlobo, luč, 
normalno življenje. Zelo veliko žrtev 
je žensk, a prav tako veliko je otrok. 
Ta in še marsikatera druga dejstva sem 
izvedel ob pogovoru, ki ga je vodila 
direktorica SOS telefona. Za učence 
in učenko tega pogovora iz naše šole 

je bila izkušnja čisto nova, zato smo 
imeli tudi malce treme, a smo vseeno 
kar aktivno sodelovali pri pogovoru. 
Dogodka so se udeležili tudi učenci 
drugih šol, zato je bila izmenjava misli 
še toliko bolj zanimiva. Moje mnenje 
o knjigi je, da na nek, mogoče prijazen 
način, razloži nasilje v družini. Knjigo 
bi morali prebrati žrtve nasilja, prav 
tako tudi izvajalci nasilnih dejanj. O 
samem pogovoru menim, da smo se 
lepo dotaknili tega problema in spo-
znali resnične krutosti v slovenskih 
domovih. Tega si nihče ne zasluži, še 
manj ima kdo pravico izvajati ta de-
janja. To je kruto, nehumano. Kar je 
hudo, je to, da se največkrat prenaša 
iz roda v rod, iz družbe v družbo, od 
očeta na sina. Tako smo v nekem zača-
ranem krogu, ki ga moramo zaustaviti. 
Ustavimo ga! 

Leo
Naslednje srečanje ali nadaljevanje bi-
bliopreventive je bilo s pomočjo knjige 
do rešitev. Tokrat o spolnih zlorabah, 
s pomočjo knjige Allana Strattona: 
Lesliejin dnevnik. Pogovor je najprej 
potekal o sami vsebini knjige, nato se 
nam je pridružila Katja Bašič iz Zdru-
ženja proti spolnim zlorabam, ki je iz-
jemno zanimivo spregovorila o tej še 
vedno »tabu temi«, in učenci so jo za-
res poslušali ter spraševali. Srečanje je 
potekalo, 6. novembra 2009, v knjižni-
ci Domžale. O samih vtisih s srečanja 
pa se oglasimo po novem letu.

Amanda Pokorn
OŠ Preserje pri Radomljah

v žongliranju, potem pa je vsak posebej 
vzel svojega prijatelja in ga odpeljal 
domov. 

Četrtek, 12. novembra 
Ta dan so bile na vrsti razne delavnice: 
delavnica animacije, fi lmska, novinar-
ska in kulinarična. Midve sva bili v 
fi lmski delavnici, ki jo je vodil režiser 
Janez Lapajne. Zelo smo se zabavali. 
Odločili smo se, ali bi raje igrali ali sne-
mali, nato pa smo se porazdelili v dve 
skupini. Prva skupina je snemala fi lm, 
druga pa glasbeni videospot. 

Petek, 13. novembra 
Naslednje jutro smo se odpravili v 
domžalsko občinsko zgradbo, kjer sta 
nas prijazno sprejela župan Toni Dragar 
in podžupanja Andreja Pogačnik Jarc in 
nam predstavila veliko stvari o občini. 
Skupaj smo se še fotografi rali, nato pa 

smo se odpeljali v Ljubljano. Tam smo 
si ogledali RTV Slovenija, se z vzpe-
njačo povzpeli na grad in se sprehodili 
po starem delu mesta. Popoldne smo v 
šoli poslušali, kar so ustvarili mladi no-
vinarji v novinarski delavnici.  Sledila 
je igra odbojke in plesna animacija.

Sobota,  14. novembra 
Z avtobusom smo se odpeljali do Po-
stojnske jame. Vsi smo bili navdušeni 
nad našo največjo jamo. Po ogledu smo 
si privoščili odlično kosilo v bližnji re-
stavraciji, nato pa se z avtobusom na-
potili proti Predjamskem gradu. 

Čakalo nas je še zasluženo nakupova-
nje v City Parku. Nazadnje smo si v šoli 
ogledali še fi lma fi lmske skupine, nato 
pa se odpravili do avtobusa, ki je učen-
ce iz BiH odpeljal domov. Slovo je bili 
res težko, saj se je v teh treh dneh sple-
tlo veliko prijateljskih vezi, zato smo 
ob odhodu izpustili tudi kakšno solzo. 
Zdaj pa le stežka pričakujemo marec, 
ko gremo na obisk k njim.

Meta Plaznik in Ana Lamberšek

Začeli smo nova prijateljstva.
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Nagrajuje Kulturni dom Franca Bernika Domžale 

Nagrajenci nagradne križanke številka 14 v glasilu Slamnik so: Anton 
Miklavčič, Domžale prejme brezplačni vikend najem vozil Honda Ci-
vic, Franci Hudomal, Šoštanj prejme plastično ročko 4 l olja Castrol 
SLX, Dragica Cimperman, Domžale prejme plastično ročko 4 l olja Ca-
strol GTX in Dušan Drobež, Črnuče prejme preventivni pregled vozila 
z meritvami. Čestitamo! 

Srečnim reševalcem današnje križanke bo nagrade zagotovil Kulturni 
dom Franca Bernika Domžale. Nagrade: po dve vstopnici za ogled kate-
rekoli prireditve v organizaciji KD Franca Bernika Domžale. 

Pravilne odgovore pričakujemo do četrtka, 14. januarja 2010. Do takrat 
pa lep pozdrav in veliko sreče! 

NAGRADNA 
KRIŽANKA 
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Kmetija slavnih
Tale slavnih je kmetija 
res navadna bedarija, 
sramotno to razkazovanje 
je zelo veliko sranje.

Porno zvezde in golota 
za kmetijo so sramota, 
zopet gre se za denar, 
nikomur za ugled ni mar.

Kmetija naj bila bi vzgled, 
včasih cenjen bil je kmet, 
to pa, kar ste pokazali, 
slab vzgled ste mladim dali.

Kmetija preživi od dela, 
da sita je družina cela. 
Če bi kmetovali vi, 
kmalu bi pomrli vsi.

Marija Jenc 

Parkiranje
Pošiljam vam na ogled, kako nam 
tovornjaki, ki dostavljajo v skladi-
šče Tuš trgovine na Miklošičevi 1 v 
Domžalah, vozijo po naših zelenicah. 
Seveda je krivda nekje drugje. Pri nas 
se na parkiriščih nahaja vse več jekle-
nih konjičkov. Tem našim konjičkom 
pa resno mnogokrat manjka parkirišč 
ali njihovih »stajc«. Ta zadeva se 
vleče že leta, a ni nobenega posluha 
za to. Namesto da se dušimo v smr-
dečih kontejnerjih, ki so kar naenkrat 
zasedli mnogo prostora in namesto 
da se postavljajo raznorazni količki, 
naj raje poskrbijo za dovolj parkirnih 
mest ali celo podrejo ograjo nekda-
njega univerzalskega gozdiča, in tam 
namesto parka zgradijo parkirišče ali 
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celo parkirno hišo za našo sosedsko. 
S tem bi pridobili dovolj parkirišč. Mi 
ne potrebujemo parka ob Univerzale. 
Parkov po Domžalah je kar nekaj, kar 
je dobro za vse ljudi, da na poti do tja 
vsaj malo pretegnejo svoje zakrnele 
ude. Bo Miklošičeva  1 – b, c in d do-
čakala dovolj parkirnih prostorov? 
Primer: Skoraj vsaka družina ima po 
dva ali celo več jeklenih konjičkov, 
parkirnega prostora ni dosti in mno-
gokrat se dogajajo okoli tega hude 
zmešnjave. Potem za nameček pride 
dostava in vozi po razmočenih zele-
nicah, ker se umikajo našim avtomo-
bilom. 

Stanovalci Miklošičeve ulice 
(Prispevek oddala  Ivi Bohorč)

Spoštovani odgovorni za 
investicije v Občini Domžale
Leto se preveša h koncu in občani De-
pale vasi pričakujemo korekten odgo-
vor. Kdaj se bo začelo delo za širitev 
ceste in pločnika, ker je v zelo slabem 
voznem stanju? Poleg ceste je že to 
dovolj žalostno, da dokaj velika vas 
nima ne avtobusne in ne železniške 
postaje. Kaj šele otroško igrišče.
Čas bi že bil, da tudi naša vas dobi 
končno novo cestno podobo, vključno 
z javno razsvetljavo. Čeprav se slišijo 
govorice, da je to oteženo zaradi ne-
urejenih zemljišč nekaterih lastnikov. 
Dobro veste, da je »graben« last vo-
dovodne skupnosti. Če bi bil dovolj 
velik interes s strani Občine Domžale, 
bi se tudi to dalo urediti, tako kot pov-
sod drugje.
Bil bi že skrajni čas, da možje, ki so za 
to odgovorni, pošljejo ustrezno meha-
nizacijo in da se cesta v Depali vasi 
uredit v dostojno uporabo. Tudi mi vsi 
bi radi imeli lepši in prijaznejši jutri!

Lep pozdrav, krajani Depale vasi

Brezbrižnost
Težko bi rekel, ali je brezbrižnost 
značajska lastnost Slovencev ali pa 
je značilnost današnjih družbenih raz-

mer, ko se v svoji samozadostnosti ne 
zmenimo za slaba ravnanja z naravo, 
okoljem in ljudmi okrog sebe. Po-
sledice takega odnosa do vsega, kar 
nas neposredno ne zadeva, pa so zelo 
škodljive in se nam bodo vsekakor 
maščevale. 
Brezbrižni smo do onesnaževanja na-
rave z odpadki, do zastrupljanja vode 
in tal s strupenimi snovmi, do nepo-
trebnih gradenj in posegov v kmetij-
ska in gozdna zemljišča in izpustov v 
ozračje. Brezbrižni smo do potratne 
rabe energije pri ogrevanju stavb, 
razsvetljavi in nepotrebnem hlajenju 
prostorov. Očitno nikogar ne moti, 
da je podnevi prižganih vsaj polovica 
svetilk javne razsvetljave, da večina 
gostinskih lokalov v zimskem času 
troši energijo za plinsko ali električ-
no gretje odprtih prostorov. Nismo se 
pripravljeni na vsakdanje opravke v 
bližini doma odpraviti peš, s kolesom 
ali z javnim prevoznim sredstvom. 
Dopuščamo, da v gozdovih propade 
ogromno lesa, primernega za ogreva-
nje stanovanj, zaradi naše komoditete 
pa raje s pritiskom na gumb z elektri-
ko, plinom ali kurilnim oljem poskrbi-
mo za bivalno udobje. Nepremišljeno 
se pustimo zavajati trgovcem in na-
kupujemo tudi stvari, ki jih ne potre-
bujemo, ob tem pa smo brezbrižni do 
ljudi v stiski, ki bi jim lahko pomagali 
vsaj z drobno pozornostjo, če že ne 
materialno. 
Končno smo brezbrižni tudi do naše 
oblasti, ki se brezbrižno obnaša do 
svojih državljanov ter ni v svoji pre-
vzetnosti sposobna dojeti, kakšna bo 
končna cena za vso to brezbrižnost.

Jože Nemec

JKP Prodnik zopet podražil 
odvoz smeti
V Slamniku št. 13, 13. novembra 
2009, so bile na straneh 10 in 11 
predstavljene spremembe v ravnanju 
z odpadki na območju Občine Dom-
žale, ki jih je predstavila ga. Tina 
Drolc. Ker gre za članek v Slamni-
ku – glasilu Občine Domžale, me 

seveda pomanjkanje kakršnegakoli 
kritičnega ali pač zgolj raziskovalne-
ga novinarskega pristopa seveda ne 
čudi. V naslednji številki sem zato 
pričakoval vsaj nekaj odziva obča-
nov in občank, a ni bilo niti enega. 
Pa naj bom jaz tokrat dežurni in vas 
razsvetlim – JKP Prodnik je z de-
cembrom 2009 zopet dvignil stroške 
odvoza komunalnih odpadkov! To-
krat potiho, a prav tako drastično, kot 
na prehodu v leto 2009! Dobili smo 
namreč nov zabojnik – za embalažo. 
Sedaj bodo zabojnike za embalažo in 
zabojnike za mešane komunalne od-
padke (v nadaljevanju MKO) prazni-
li izmenično enkrat tedensko, saj me-
nijo da se v zabojnikih z MKO skriva 
še precej embalaže, ki je ljudje no-
čemo reciklirati in imamo zato raje 
prevelike zabojnike za MKO in po-
sledično raje plačujemo drag odvoz 
MKO v Celje. Kje je nateg? Zabojni-
ki za embalažo so bili in so že od leta 
2003 na ekoloških otokih, z veseljem 
jih obiskujem, pred hišo ga nisem in 
ga ne bom potreboval. Dejansko je 
Prodnik količinsko prepolovil odvoz 
MKO, račun pa bo ostal enak! To je 
dejstvo, to kar predstavlja članek, 
pa je zavajanje in ovijanje megle v 
celofan. No ja, ponujajo 25-odstotni 
popust, če se odločimo in zabojnik 
z MKO oddajamo le enkrat meseč-
no – otroci v tretjem razredu vam 
izračunajo, da ti, če namesto štirikrat 
v mesecu oddaš smeti samo enkrat, 
pripada popust v višini ¾ oziroma 75 
odstotkov. Ista zgodba je pri odvozu 
organskih odpadkov, katerih odvoz 
se s tedenske frekvence v zimskem 
času spremeni v dvotedensko – tu-
kaj Prodnik celo prizna 25-odstotni 
popust, kljub temu, da odpelje za 
polovico manj odpadkov! Gre za 
podražitev in ne za popust, ki pa se 
seveda lepše čita in sliši. Dragi žu-
pani, ustanovitelji JKP Prodnik – če 
vas pot kdaj zanese v Švico, pobaraj-
te tamkajšnje ljudi o njihovem siste-
mu t. i. PAYT (Pay As You Throw/
Plačaj, kolikor odvržeš) sistemu iz 
leta 1992 – tega se je v letu 2003 po-
služevalo tudi 10 odstotkov ameriških 
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okrožij, temelji pa na ekoloških oto-
kih oziroma za končnega uporabnika 
brezplačno možnostjo recikliranja pa-
pirja, stekla in embalaže (tako kot pri 
nas) in plačljivih vrečkah za MKO. Te 
so edini strošek za končnega uporab-
nika, ki pa ga ta lahko zminimalizira s 
tem, da maksimalno ločuje, seveda ob 
zavedanju, da globa ni za plitke žepe. 

As simple as that! S tem sistemom so 
v Švici količino MKO znižali še za 
dodatnih 40 odstotkov. Kakorkoli, to-
pla voda in krapi se očitno na sončni 
strani še vedno počutijo domače. Re-
ciklirajte (se)!

Anže Lenček

Kulturni dom
Franca Bernika, p. p. 2, 
1230 Domžale. 
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Že čez slab mesec dni se bo začela 
atletska dvoranska sezona. Prvo 
tekmovanje bo 16. januarja 2010 
gostila Ljubljana, že v prvem 
mesecu leta bodo znani tudi naj-
hitrejši pionirji in pionirke U-16, 
U-14 in U-12. Želimo si, da bodo 
med njimi tudi mladi domžalski 
atleti in atletinje, ki že komaj ča-
kajo, da jim tekmovanja popestri-
jo treninge atletike.

V letu 2009 je klub prvo leto deloval 
pod vodstvom novega predsednika 
Romana Lazarja, ki si je skupaj s so-
delavci tudi za leto 2010 z vidika or-
ganizacije tekmovanj zastavil viso-
ke cilje. Medalje za naslove prvakov 
Slovenije bomo v Domžalah pode-
ljevali štirikrat – trikrat na stadionu 
in enkrat ob vznožju Šumberka.
Metalci se bodo dokazovali 6. mar-
ca, ko se bodo pomerili na Zimskem 

prvenstvu Slovenije v metih. Mlaj-
ši mladinci in mladinke ter člani in 
članice bodo metali kopje, kladivo 
in disk, prvenstvo bo odlična prilo-
žnost, da se izkaže vrsta metalcev, 
izmed katerih večina trenira pod 
vodstvom Danila Emberšiča.
Teden dni kasneje, 13. marca, se 
bodo v Domžalah ali okolici zbrali 
tekmovalci in tekmovalke, ki bodo 
tekli čez drn in strn. Na odprtem pr-
venstvu v krosu, katerega proga je 
bila lansko leto speljana v Turnšah, 
bomo Domžalčani lahko navijali 
za tekače in tekačice, izmed kate-
rih jih bo veliko iz skupine Lojzeta 
Pungerčiča, ki že zdaj pridno nabira 
kilometre.
Za ljubitelje teka v naravi bo 18. 
aprila pravi naslov Šumberk, kjer bo 
Atletski klub Domžale organiziral 
Prvenstvo Slovenije v gorskem teku 
za štafete. Ob vznožju Šumberka 

bodo startali prvi tekači tričlanskih 
štafet, z udarcem ob roko drugega 
tekača »predali palico« drugemu in 
nato še tretjemu tekaču, ki se bo po-
dal po progi trim steze in se po za-
ključku teka lahko okrepčal s čajem 
in prigrizkom, za katerega vsako leto 
poskrbijo taborniki. Izziv pa ne bo 
samo za izbrane štafete, ampak tudi 
za Domžalčane ali posameznike, saj 
se Atletski klub vedno potrudi in or-
ganizira tudi posamični tek.
Že tradicionalni miting Domža-
le open si boste na stadionu lahko 
ogledali 28. maja, prepričani smo, 
da se bo mitinga v odličnem termi-
nu udeležilo lepo število atletov in 
atletinj.
Ob štirih prvenstvih bo sodniški 
zbor Atletskega kluba Domžale so-
dil še enem tekmovanju; da ne bodo 
počitnice za začetnike in mlajše 
kategorije pionirjev, bo poskrbel 

Atletski klub Domžale

Štiri komplete medalj za državne 
atletske prvake bomo podelili v Domžalah

Miting za najmlajše, ki se bodo na 
stadionu zbrali 29. avgusta. Malo za 
ogrevanje pred septembrskim delom 
prvenstev, malo tudi zato, da bodo 
lažje prekinili počitnikovanje. Ta-
krat bodo v akciji tudi že vaditelji 
in trenerji Mojca, Alenka, Metka, 
Nataša, Domen ...

Bojana

V Atletskem klubu Domžale se 
lahko pohvalimo z vadbo najmlaj-
ših v atletiki. Zgodovina programa 
Atletske urice je še precej mlada, 
a zelo odzivna in množična. 

Veliko odraslih razmišlja o tem, 
kako bi svojega otroka vključil v 
aktivno, bazično, nevsiljivo in pred-
vsem abecedno vadbo. Torej vadbo, 
v kateri so zajeta vsa gibanja, ki so v 
nadaljnjem življenju otroka dobro-
došla s področja predizkušenj.
Najpriporočljivejša športa sta prav 

Atletske urice v Atletskem klubu Domžale
atletika in gimnastika, ki sta v osno-
vi precej povezani. Skok v višino, 
ob palici, v daljino in tek čez ovire 
so discipline, ki vsebujejo precej gi-
mnastike.
Ped tremi leti smo pričeli s štirimi 
vadečimi, starimi 4. leta dalje, da-
nes imamo vpisanih 70 otrok, le-
tnikov od 2002 do 2005, kar je tudi 
najmlajši vpisni letnik. 
Skupine so razdeljene v pet ekip, 
ki imajo lična imena, kot so Tigri  
– l. 2002, Šprinterji – l. 2004, Hitri 
tekači – l. 2005, Mišice – l. 2003, 

Atleti  – l. 2004 in 2005.
Mladi atleti trenirajo pod budnim 
očesom vaditeljic Špele, Erike, Teje 
in Mojce ter vaditelja Nejca. Vadi-
telji sledimo zadanem letnem načr-
tu, ki bazira na igri in spoznavanju 
atletskih disciplin. 
Program atletske urice je zasno-
van kvalitetno in odgovorno. Vsak 
trening bazira na atletiki, vendar v 
igri: otroci se lovijo z določenim 
predmetom, s tem urijo tekaške spo-
sobnosti, skačejo na debele blazine, 
s tem urijo sposobnosti padca, ki je 

dobrodošel v bodočnosti pri skoku 
v višino, skačejo skozi, prek ali čez 
različne pripomočke in s tem pri-
pravljajo odskočne mišične skupine 
na skok v daljino oz. višino, meče-
jo različne rekvizite (časopis, krpe, 
žoge …) in s tem spoznavajo osno-
ve metov na nevsiljiv način.
Vsem, ki sodelujete z nami, želimo 
razumevanja, samozavesti, športnih 
uspehov, sreče in veliko zdravja v 
prihajajočem letu.

S srcem v atletiki!
 

Vaditeljica in koordinatorica 
Mojca Grojzdek

Začelo se je zares, zimska sezona je 
tu. Svojo resnost je že v uvodu nove 
zimske sezone pokazal Klemen 
Bauer, na preizkušnji, ki je štela 
za Pokal IBU. V velikem slogu, z 
desetimi zadetimi tarčam in hitrim 
tekom, je premagal vse tekmece dr-
žav, ki sodijo v biatlonsko elito. Z 
zmago je Klemen nakazal, da bo v 
letošnji sezoni še kako nevaren tek-
mecem tudi na tekmovanjih najviš-
jega ranga, svetovnega pokala. 

Na prvem letošnjem prizorišču elite 
v švedskem Oestersundu je Klemen 
v šprintu s 15. mestom dosegel eno 
svojih najvidnejših uvrstitev v sve-
tovnem pokalu. A glede na formo in 
pripravljenost, ki jo Klemen kaže, 
bo v letošnji sezoni zagotovo padla 
še kakšna »desetka« in cel kup točk 
svetovnega pokala. Teh želimo tudi 
Petru Doklu, ki je stalen član sloven-
ske moške biatlonske reprezentance 
in ki je seveda kandidat za zimske 
olimpijske igre v februarju 2010 v 
Vancouvru. Olimpijske igre so seve-
da glavni cilj Klemena in Petra, a še 
prej ju čakajo nastopi na tekmah za 
svetovni pokal v Avstriji, na Pokljuki, 
v Nemčiji in Italiji. 
Klemen in Peter sta boj v elitni kon-
kurenci v avstrijskem Hochfi lznu že 
zaključila. Kako sta opravila šprint, 
zasledovalno tekmo in tekmo štafet, 

Smučarski klub Ihan

Klemen Bauer z zmago 
v novo sezono

pa najdete po kliku na www.tsklub-
ihan.si. 
Zelo dobra novica, ki ima korenine 
že iz meseca oktobra, pa je seveda 
podelitev čiste desetke Pokljuki. Z 
zgrajenim novim sodobnim biatlon-
skim centrom je Pokljuka vnovič pri-
dobila zaupanje organov mednarodne 
biatlonske zveze in s tem tekmovanja 
na najvišjem nivoju. In ravno včeraj 
se je začelo zares. Tekmovalke in tek-

movalci so se pomerili na najdaljših 
preizkušnjah. Tiste krajše, šprint, pa 
jih čakajo jutri, v soboto, zato spošto-
vane bralke in bralci, nič še ni zamu-
jeno. Najboljše biatlonce sveta si lah-
ko ogledate v živo, tudi v nedeljo, ko 
jih čaka nastop na zasledovalni tek-
mi. Vabljeni torej na Pokljuko, kjer si 
lahko poleg tekmovanj ogledate tudi 
nov športno-rekreacijski center in ga 
seveda tudi uporabite v lastne name-
ne. Ponudba je zares pestra. 
Pestra pa bo tudi zimska sezona za 
ostale tekmovalce kluba. Na med-
narodni sceni bo zastavonoša, poleg 
Klemena in Petra, tudi Anže Povirk, 
ki se bo preizkušal na tekmovanjih 
za Pokal IBU. A glavni cilj Anžeta 
je svetovno mladinsko in juniorsko 
prvenstvo na Švedskem, v mesecu 
januarju 2010. Kandidata za odhod 
na sever sta tudi Aleš Gregorin in 
Primož Pančur, katerih primarna tek-
movanja bodo tekme za Pokal RS v 
biatlonu, državno prvenstvo in alpski 
pokali. 
Za pokale se bodo na domači sceni, 
vse tja do konca meseca marca 2010, 
borili Vid Zabret, Miran Majer, Greta 
Tomšič, Maša Bahovec, Tjaša Ba-
hovec, Sara Lekan, Matevž Zlatnar, 
Luka Naglič, Jaka In David Parkelj, 
Gregor Babič, Janez Povirk, Grega 
Mali, Pia Kvas in Katarina Peterka.
Pohvalimo se lahko tudi z organiza-

www.kuhinjskenape.si    tel.: 01 7216 720

cijske plati, saj bomo kulise domače 
scene postavili ravno Ihanci. V sobo-
to, 27. decembra 2009, bomo kot prvi, 
v novo zgrajenem športno-rekreacij-
skem centru na Pokljuki, organizirali 
tekmovanje, ki šteje za Pokal Slove-
nije in državno prvenstvo v biatlonu. 
Naključje, gotovo ne, saj smo glede 
na aktivnost in vse uspehe, ki smo jih 
že dosegli za slovenski biatlon in tudi 
smučarski tek, vredni zaupanja.
Zaupanje našemu programu in dolgo-
letni uspešni tradiciji so tudi v novi 
zimski sezoni izkazali: gospodarska 
družba FARME IHAN, d.d., Občina 
Domžale, Črevarstvo Majer s.p. in 
ostali donatorji. Hvala in veliko po-
slovnega uspeha v letu 2010!
Tudi Vam, bralke in bralci, ihanski 
smučarji želimo lepe božične prazni-
ke in vse dobro v letu 2010. 

Matjaž Pavovec

Teniški klub Radomlje je bil 
ustanovljen leta 1987 in deluje 
že 22 let. Nekoliko odmaknje-
no od vrveža, sredi narave – ob 
Kamniški Bistrici, nas je okoli 
100 članov, ki na štirih igriščih 
igramo tenis, se zabavamo in 
družimo. Če je potrebno, tudi 

Teniški klub Radomlje v letu 2009

Tudi v 22. letu uspešni
družno poprimemo za orodje in 
pomagamo pri urejanju igrišč in 
okolice.

Da vidimo, kako dobri smo, tudi 
veliko tekmujemo. Poleg organi-
ziranih lig in turnirjev znotraj klu-
ba tekmujemo tudi na regionalni 

ravni in vsako leto organiziramo 
turnir dvojic. Tudi v letu 2009 smo 
s pomočjo Krajevne skupnosti 
Radomlje ponovno uspešno orga-
nizirali že priznan turnir teniških 
dvojic Radomlje open 2009, ki se 
ga je udeležilo več kot 20 dvojic iz 
bližnje in daljne okolice. Tekmo-
vali smo v treh kategorijah. V ab-
solutni kategoriji sta zmagala An-
drej Kraševec in Luka Grešak, v 
kategoriji nad 100 let Stane Zupan 
in Brane Vavpetič ter v kategoriji 
nad 120 let Janez Šarec in Milan 
Židanek.
Zaživela je tudi teniška šola za 
najmlajše, v katero je vključenih 
že 45 teniških nadebudnežev, ki 
pridno vadijo poleti in pozimi – 
v dvorani in pod budnim očesom 
teniških trenerjev. Vpis novih te-
niških nadebudnežev bo spomladi. 
Izvedli smo tudi kar nekaj investi-
cij, s katerimi smo še izboljšali in 
polepšali teniška igrišča in okoli-
co. In kar je najpomembneje, šte-
vilo članov se je povečalo na 111. 
Vse igralce tenisa ali tiste, ki bi to 
še radi postali, vabimo, da se nam 
spomladi pridružite v prelepem 
okolju ob Kamniški Bistrici v Ra-
domljah.
Teniški pozdrav in vse dobro vsem 
v letu 2010!

Peter

Plesalca 
Matej in Špela 
uspešna 
vse leto 
Brat in sestra, Matej in Špela 
Kralj, sta v letu 2009 z vidnimi 
uvrstitvami pošteno posegla  med 
najboljše plesne pare na svetovni 
ravni. Po enotedenskih pripravah 
v Bologni sta nastopila na odpr-
tem turnirju Italije. Šesto mesto 
v fi nalu standardnega tekmova-
nja vzhajajočih zvezd in uspešen 
nastop v latinskoameriških plesih 
ter uvrstitev v četrtfi nale, je bil 
uspešen zaključek enega od vi-
kendov v novembru.

Po vrnitvi iz Italije sta želela trdo 
trenirati in se udeležiti tekmovanja 
za svetovni pokal na Dunaju. Pri-
prave je prekrižal Matejev nenadni 
prehlad in celotedensko ležanje v 
postelji z visoko temperaturo. Le 
skrbni mamini negi se lahko za-
hvali, da sta s sestro še enkrat pre-
plesala cel standardni program in 
zbrala toliko moči, da sta na Dunaju 
z dobrim nastopom zasedla osmo 
mesto. Sledile so priprave na  sve-
tovno prvenstvo v standardnih ple-
sih v Arhusu na Danskem konec 
novembra. Kljub kratkim pripra-
vam in napornemu potovanju na 
Dansko, k čemur so prispevale tudi 
različne kombinacije presedanj, ki 
so zagotovile cenejši prevoz, sta si 
z dobro izvedenim tekmovalnim 
nastopom v kvalifi kacijah priborila 
pravico do večernega nastopa. V 
njem sta odlično odplesala tekmo-
valni program ter za seboj pustila 
kar nekaj starejših že uveljavljenih 
plesnih parov. V konkurenci 71 ple-
snih parov s celega sveta sta zasedla 

17. mesto in zopet potrdila, da sta 
vredna zaupanja in da uspešno za-
stopata Slovenijo. O njunih decem-
brskih uspehih boste lahko brali že 
v letu 2010. 
Mlada uspešna plesalca ob tej prilo-
žnosti želita vsem ljudem vesele bo-
žično-novoletne praznike, zabeljene 
z ljubeznijo in razumevanjem, vsem 
ljubiteljem plesa in svojim prista-
šem pa obljubljata še nadaljnje pri-
zadevanje in doseganje dobrih re-
zultatov na plesnih tekmovanjih. 
Prepričana sem, da bosta vse oblju-
be v letu 2010, v katerem jima želim 
veliko dobrih plesov in zdravja pa 
tudi sreče, izpolnila!

Vera 

Nordijska hoja je športna ak-
tivnost, ki jo lahko izvajamo na 
prostem skozi celo leto, tudi v zim-
skem času.

Nordijska hoja je varna športna ak-
tivnost in krepi največ mišic gibal-
nega sistema, priporočljiva je za vse 
ljudi, ne glede na njihovo fi zično pri-
pravljenost. Osnovne prednosti pred 
običajno hojo ali tekom so: poleg 
nog krepimo tudi trebušne in hrbtne 
mišice, predvsem pa mišice rok in ra-
menskega obroča. Pri enaki razdalji 
prehojene poti je energijska poraba 
pri nordijski hoji veliko večja zaradi 
aktivnosti večjega števila mišic med 
hojo. Zaradi aktivne uporabe palic je 
zmanjšana obremenitev hrbtenice, 
kolkov, sklepov kolen in gležnjev, 
poveča pa se gibljivost omenjenih 
sklepov in hrbtenice. Izboljšata se 
koordinacija in ravnotežje pri hoji.
Opažam vedno več rekreativnih po-
hodnikov, ki pri hoji uporabljajo pa-
lice, in dobro je, da sledimo zdravim 
rekreativnim oblikam vadbe. Vendar 
je za pravo nordijsko hojo pomemb-
no, da se pohodniki spoznajo z 
osnovnimi napotki, saj za pravo no-

Nordijska hoja
rdijsko hojo potrebujete le pravilno 
izbrane palice in nekaj pomembnih 
napotkov glede tehnike pravilne hoje 
in aktivne uporabe palic pri hoji. Za 
vse , ki bi radi spoznali nordijsko 
hojo v našem društvu, pripravljamo 
tečaje po dogovoru z interesenti. 
Prav tako se lahko dogovorimo za 
trening pohode, na katerih se utrdi 
tehnika nordijske hoje, ki jo izva-
jamo po predhodnem dogovoru v 
petkih. V letu 2010 pa pripravlja-
mo mesečne dopoldanske nedeljske 
pohode, ki bodo malce daljši. Na 
TRIM stezi na Šumberku je na vo-
ljo tudi TNT-trim nordijski trening, 
ki združuje razgibanost trim steze, 
specifi čnih vaj za nordijsko hojo in 
gibanja v naravi. V društvu TVD 
Partizan Domžale želimo s to popu-
larno in koristno rekreativno vadbo 
za vse ljudi, pod okriljem Zveze za 
nordijsko hojo Slovenije in v progra-
mu projekta Zdravo društvo – ŠUS, 
še bolj prispevati k gibalni osvešče-
nosti naših občanov. 
Informacije so na voljo pri Primožu, 
tel.: 040/259-939, in na naši interne-
tni strani: http://www.tvdrustvo-par-
tizandomzale.si/.

TVD Partizan Domžale in

· pedikura
· francoska manikura 
 in poslikava nohtov
· podaljševanje nohtov 
 z  gelom

Tel.: 041 323 686
Cesta borcev 5, Radomlje

www.lepi-nohti.si
e: irena@lepi-nohti.si

DARILNI BONI
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V ženskem košarkarskem klubu so 
nekatera dekleta svoja tekmovanja 
že zaključila, ekipi kadetinj in članic 
pa čaka še nekaj košarkarskih preiz-
kušenj. Mlajše pionirke U-12 so svoja 
tekmovanja za državno prvenstvo za-
ključila že pred časom. S tremi zmaga-
mi in tremi porazi so dosegle skupno 
četrto mesto. 

Ekipa starejših pionirk U-14 je tekmova-
nje za državno prvenstvo že zaključila. 
V celotnem drugem delu tekmovanj so 
pionirke odlično igrale, saj so zmagale 
vseh šest odigranih tekem v skupini B, 
kar pomeni, da so v končnem seštevku 
1. SKL dosegle skupno 9. mesto. Kljub 
temu, da so imele v prvem delu tekmo-
vanja malo smole, ker so odločilno tek-
mo izgubile tudi po krivdi sodnikov, so 
v drugem delu tekmovanja dokazale, da 
znajo odigrati kvalitetno košarko.
Kadetinje so v 1. SKL odigrale sedem 
tekem, od katerih so zmagale na dveh. 
Razlog za neuspeh na eni od tekem je 
bila tudi bolezen v ekipi, saj so tekmo 
odigrale v okrnjeni postavi. 
Žal pa se uspeha ne more veseliti ekipa 

Košarkarji Heliosa, ki trenutno 
zasedajo 4. mesto v slovenski ligi 
Telemach in predzadnje mesto v 
mednarodnem tekmovanju – ligi 
NLB, so v minulih dveh tednih v 
petih tekmah zabeležili dve zmagi 
in tri poraze. Začelo se je v ligi Te-
lemach, domačem prvenstvu, kjer 
so gostili ekipo PRO-TEK Zasavja. 
Helios se je srečanja lotil kot favo-
rit, vendar pa tokrat svoje vloge ni 
upravičil in košarkarji so končali 
srečanje z rezultatom 74:80 v prid 
Zasavja. 

V domačem prvenstvu je sledilo go-
stovanje Šenčurja CP Kranj v Dom-
žalah, tokrat je bil Helios uspešnej-
ši, saj je gorenjske goste premagal 
z 82:67. Najboljši strelec je bil na 
strani Heliosa Aleksej Laškevič z 21 
točkami, medtem ko je bil pri gostih 
še uspešnejši Horvat s 24 točkami, a 
jim to kljub temu ni zadostovalo za 
zmago. Še tretje srečanje v domači 
ligi pa je bilo gostovanje v Polzeli pri 
Hopsih. Helios je bil proti Savinjski 
ekipi boljši, rezultat pa je bil 68:74 

Domžalski nogometaši so konec 
jesenskega dela doživeli pod vod-
stvom novega trenerja. Pod odho-
du Vlada Badžima, ki je s klubom 
sporazumno prekinil pogodbo 
zaradi nedoseganja zastavljenih 
ciljev, je vodenje na zadnji tekmi 
proti velenjskemu Rudarju pre-
vzel sicer mladinski trener Darko 
Birjukov, s katerim pa se bo vod-
stvo kluba med zimskim premo-
rom, ki prihaja, poskušalo dogo-
voriti tudi za dolgoročno vodenje 
članskega moštva.  

So pa domžalski nogometaši jesen-
ski del vendarle zaključili z zmago 
proti Rudarju, ki je letos enkrat že 
bil »visok krvnik« moštva ob Ka-
mniški Bistrici. A gremo po vrsti.
Nogometni klub Domžale je decem-
bra odigral tri srečanja, najprej je v 
športnem parku gostovala Hit Gori-
ca, ki je slavila zmago z 2 : 3. Stre-
lec za goste je bil s trojčkom Osterc 
(24., 45., in 57. minuta), medtem 
ko sta za domače zadela Stojanovič 
(31.) in Hanžič (84., enajstmetrov-
ka). 
Gostovanje pri Interblocku v Lju-
bljani je bilo uspešnejše za nogome-
taše iz Šiške. Gostitelji so povedli 

Mlajši dečki trenerja Tomija Broniča 
so v minulih nekaj tednih, po koncu 
jesenskega dela prvenstva MNZ Lju-
bljana, dosegli vrsto zelo odmevnih 
rezultatov. Prepričljivo so dobili dva 
močna dvoranska turnirja ter nanizali 
nekaj lepih zmag velikega nogometa 
proti najmočnejšim moštvom v po-
sameznih medobčinskih nogometnih 
zvezah.

Tekme velikega nogometa sodijo tudi v 
okvir priprav na regionalni turnir Cordial 
cupa, ki ga bo v drugi polovici aprila pri-
hodnje leto gostil prav naš klub. Domžal-
čani so tako v minulem obdobju najprej 
doma premagali Hit Gorico z 1:0, nato 
pa so kar trikrat zmagali na gostovanju.
Z visokih 6:1 so odpravili Koper, nato so 
bili s 4:1 na Ježici boljši od Interblocka, 
njihova zadnja »žrtev« (izid 4:2) pa je 
bila prvouvrščena ekipa mlajših dečkov 
v MNZ Celje – velenjski Rudar.
Če je kljub zmagam na velikem travna-
tem igrišču vendarle še opaziti tudi do-
ločene pomanjkljivosti, pa fantje narav-
nost blestijo v dvoranah. V minulih dveh 
koncih tedna so več kot zasluženo dobili 
dva turnirja, in sicer v Bohinjski Bistrici 
in v Trbovljah. Skupni izkupiček: deset 
zmag in dva neodločena izida z gol raz-
liko 47:5.
Na Gorenjskem so v konkurenci osmih 
ekip v svoji skupini najprej remizirali z 
Olimpijo 0:0, nato z 8:0 ugnali gostitelje 

KK Helios 

Domen 
Lorbek v 
Domžalah! 

za Helios. Dvakrat neuspešni pa so 
bili košarkarji Heliosa v ligi NLB. 
Gostovanje pri Zagrebu, ki so ga 
imeli 5. decembra, so Domžalčani 
izgubili 84:69. Vedno je zanimivo 
srečanje, ko gostuje v Hali komunal-
nega centra Union Olimpija, čeprav 
bi tokratnemu srečanju na nedeljsko 
dopoldne težko dali oznako atrak-
tivnega srečanja. Začetek je bil sicer 
obetaven, enakovreden, minuto pred 
koncem prve četrtine še izenačen, a 
Heliosu je padla koncentracija in za-
čela se je prevlada Olimpije, ki je po 
dveh četrtinah vodila s 24:35. Čeprav 
so bili košarkarji Heliosa v 3. četrtini 
za odtenek boljši od Olimpije in so 
uspeli zmanjšati razliko na 8 točk, pa 
to ni zadostovalo za motivacijo v za-
dnjem delu srečanja, ko so popolno-
ma dogoreli. Olimpija je to ponovno 
znala obrniti v svoj prid in na koncu 
zmagala s kar 22 točkami prednosti 
(51:73). 
Medtem pa so Domžalčani dobili 
reprezentančno okrepitev, saj se je 
članom Heliosa pridružil Domen 
Lorbek, ki je barve Heliosa branil 
že pred nekaj leti. 24-letni košarkar 
naj bi razbremenil domžalske igral-
ce na zunanjih pozicijah, z moštvom 
pa je podpisal enomesečno pogodbo 
z možnostjo podaljšanja. Ob tem naj 
omenimo še odhod 22-letnega Mate-
ja Krušiča, ki se je s Heliosom razšel 
sporazumno. 

(mak)
Foto: Peter Koprivnikar

Selekcija do 12 let 
vse bolj navdušuje

turnirja, v zadnji tekmi pa s 4:0 še Jeseni-
ce. V polfi nalu so bili njihov nasprotnik 
Brda, (poleg Gorice najboljša ekipa v 
tamkajšnji MNZ). Z izjemno kombina-
torno in učinkovito igro so se z izidom 
5:2 uvrstili v fi nale, kjer pa so proti prvi 
ekipi Bled-Bohinja resnično pokazali 
vse svoje znanje. Z neverjetnih 10:0 so 
več kot prepričljivo slavili, za nameček 
pa je bil za najboljšega vratarja izbran 
naš Gašper Grošelj.
Še večji uspeh je sledil minuli konec te-
dna, ko so Broničevi fantje slavili na tur-
nirju v vroči dvorani Polaj v Trbovljah. 
Nastopilo je kar 20 ekip iz vse Slovenije, 
vendar domžalskim nogometašem nihče 
ni bil kos. Odigrati so morali kar sedem 
srečanj; najprej so v svoji skupini 1 : 1re-
mizirali z Grosupeljčani, nato pa po vrsti 
z 2:1 premagali velenjski Rudar, s 6:1 
Zagorje in z 2:0 Olimpijo-B. Najbolj-
še predstave so domžalski mlajši dečki 
pokazali, ko je bilo najbolj potrebno, in 
sicer v izločilnih bojih. Tako so v četr-
tfi nalu s 4:0 odpravili drugo ekipo Bri-
nja, v polfi nalu s 3:0 gostitelje turnirja 
trboveljski Rudar, v fi nalu za piko na i 
pa gladko, brez večjih težav, še prvo eki-
po ljubljanske Olimpije z 2:0. Najboljši 
strelec turnirja je bil naš Jasmin Korač, s 
sedmimi zadetki.

Izidor Grošelj
Foto: Sašo Repas

Rezultati tekmovanj 

Prva SKL in osnovnošolsko 
prvenstvo deklet v košarki

članic. Izgubile so vse doslej odigrane 
tekme. Doma bodo članice v decembru 
odigrale tri tekme, v januarju dve ter 
eno tekmo meseca februarja. Vse tekme 
bodo v dvorani OŠ Venclja Perka..
Poleg tekmovanj v 1. SKL so se v mese-
cu novembru pričela tudi osnovnošolska 
prvenstva za starejša dekleta. V občin-
skem prvenstvu so tekmovala dekleta iz 
OŠ Domžale, OŠ Mengeš, OŠ Venclja 
Perka in OŠ Trzin. Nekatera dekleta 
osnovnošolskih ekip so tudi klubske 
igralke, kar jim pri tekmah na šolskih 
tekmovanjih prav gotovo pomaga. Zma-
gala so dekleta iz OŠ Venclja Perka, 
druga so bila dekleta iz OŠ Trzin, tretje 
mesto so zasedla dekleta iz OŠ Domžale, 
zadnje mesto pa so zasedla dekleta iz OŠ 
Mengeš. Finalna tekma med OŠ Venclja 
Perka in OŠ Trzin je bila zelo izenačena 
in napeta, saj so se dekleta iz obeh ekip 
borila za zmago. Za dosežen uspeh obe-
ma ekipama čestitamo.
Ob tej priliki bi se v ŽKK Domžale radi 
zahvalili vsem, ki ste nam v letu 2009 
pomagali z denarnimi in materialnimi 
sredstvi ali nas kako drugače podpirali.

Barbara Grintal

NK Domžale

Trenersko taktirko 
prevzel Darko Birjukov 

že v 3. minuti, po uspešnem zadetku 
Paeza, ki je svoj prvi gol potrdil še 
z drugim v 21. minuti. A ni trajalo 
dolgo, le dobra minuta, da so Dom-
žalčani znižali rezultat po zadetku 
Drevenška in s tem postavili tudi 
končni izid tokratnemu srečanju – 
2:1. 
In končno še zadnja tekma in zmaga 
v Športnem parku Velenje. Rudar 
tokrat ni imel moči nad domžalsko 
ekipo, ki je na srečanje prišla moti-
virana. Da se ne bodo dali kar tako, 
so potrdili že po prvem zadetku v 5. 
minuti, ko je mrežo Velenja zatresel 
v prvo enajsterico nepričakovano 
uvrščeni Pekič. Čeprav smo na piko 
na i in končni rezultat čakali vse do 
90. minute, pa je tudi drugi gol padel 
za Domžale, uspešen je bil Vidovič, 
ki so na koncu slavile z 2:0. 
Domžalski nogometaši se tako za-
služeno odpravljajo na »zimsko 
spanje«, ki bo trajalo mesec dni. Po-
novno se bodo zbrali 7. januarja, že 
takoj naslednji dan (8. in 9. januar-
ja) pa bodo nastopili na malonogo-
metnem All star turnirju v Velenju.
 

(mak)
Foto: Peter Koprivnikar

Športno društvo Sonček tudi v smučarski sezoni 2009/10, 
med novoletnimi počitnicami, od 27. do 30. decembra, 

organizira  

štiridnevni smučarski tečaj na Krvavcu. 

Več informacij lahko dobite na www.sd-soncek.si. 
Prijave na tel.: 041/853-071 ali 

e-naslov: sd.soncek@gmail.com. 
Vabljeni!
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Najbrž se bralci Slamnika, po-
sebej ljubitelji zimskih športov, 
spomnite, kako smo pred leti tudi 
v našem časopisu vabili športni-
ke, da se vključijo v tekmovanje 
v bobu. Najpomembnejši pri or-
ganizaciji tega športa, v katerem 
pa imamo Slovenci kar nekaj 
tradicije, je bil prav Domžalčan, 
nekdaj uspešen atlet, Matjaž Ju-
hart.

Matej Juhart, ki nastopa za najbolj-
šo nemško posadko v evropskem 
pokalu, je z voznikom Manuelom 
Machato pred kratkim osvojil prvo 
in dve drugi mesti v bobu štirisedu, 
enkrat pa je bila njegova posadka 
tretja. Pri tem je potrebno dodati, 
da se že začenja zagrizen boj za 
olimpijske vozovnice in je zato 
konkurenca na teh tekmah še pose-
bej močna. 
Slovenski tekmovalci in tekmo-
valke v bobu redno nastopajo na 
tekmah za evropski pokal na progi 
Igls v avstrijskem Innsbrucku. Na 
progi, ki jo sedaj že dobro poznata, 
sta nastopili tudi slovenski tekmo-
valki, voznica Karolina Bratina in 
zaviralka Urška Dolinar, ki kljub 
veliko slabši opremi zaostanek za 
tekmicami vztrajno zmanjšujeta. 

Vera

Vesel božič in srečno 
novo leto 2010 vsem 
svojim članom in vsem 
Domžalčanom želi

Karate društvo ATOM 
Shotokan-Do Domžale.

Društvo upokojencev Naš dom 
Dob in Športno društvo Dob sta 
v sodelovanju z društvom Šola 
zdravja Domžale pripravila po-
seben projekt, s katerim želijo 
vse občane in občanke povabiti k 
prijetni rekreaciji, s katero bodo 
lažje uresničevali reklo Zdrav 
duh v zdravem telesu. 

Akcija z naslovom Telovadba 1000 
gibov – vaje za sklepe poteka vsako 
jutro od 7.30 do 8. ure – v vsakem 
vremenu.  Zberejo se na Športnem 
igrišču Dob in pod vodstvom pro-
stovoljcev na prijazen in neboleč 

Matej Juhart zmagal v 
evropskem pokalu!

Dobrodošli na telovadbi 1000 gibov v Dobu 

Veselimo se jutranjega 
druženja z vami!

način vadijo in skušajo vsak zase 
največ narediti za svoje zdravje. 
Dosedanji udeleženci so nad vadbo 
navdušeni, zato vabijo vse ostale – 
stare in mlade, ki želijo kaj narediti 
za svoje zdravje, da se jim pridru-
žite.
Mojca, Marija, Vida in Irena se ob 
tej priložnosti iskreno zahvaljuje-
mo skupini rekreativcev, ki vadi v 
okviru Krajevne skupnosti Ihan, ki 
so nam omogočili pridobitev prvih 
izkušenj. 

Društvo upokojencev Naš dom Dob

Med tistimi, ki leto 2009 ocenjujejo 
kot zelo uspešno, celo eno najuspe-
šnejših v več kot 60-letni zgodovini 
društva, je Športno društvo Dob. 
V letu 2009 so namreč izpolnili in 
presegli vse zastavljene cilje, in to 
ne majhne, saj jih je in jih bo tudi 
v prihodnje tekmovalnost gnala 
k še večjim uspehom, pa naj bo to 
na tekmovalnem, organizacijskem 
ali drugih področjih. Konec leta 
je priložnost, da nekaj več o tem 
uspešnem društvu izvemo v pogo-
voru z dolgoletnim predsednikom 
Bojanom Gasiorjem, ki je na moje 
vprašanje, kako ugotavljajo uspe-
šnost društva, povedal, da ocenju-
jejo tekmovalno-organizacijski del 
in vzgojo kadrov, nič manj (včasih 
še bolj) pa je pomemben investicij-
ski in fi nančni del. O tekmovalnem 
organizacijskem delu dolgoletni 
prizadevni športni delavec v Dobu 
pravi: 

Športno društvo Dob se lahko pohvali 
kot eno najbolj uspešnih društev,  re-
zultati v posameznih panogah pa ka-
žejo, da so bile vse aktivne v okviru 
možnosti, sama zagnanost pa je prine-
sla včasih boljše, včasih skromnejše 
rezultate. Najpomembnejša je bila ve-
lika množičnost in odzivnost sodelu-
jočih, kar je tudi glavni cilj delovanja 
društva. 

Danes bova govorila predvsem o 
nogometu, ki je trenutno na prvem 
mestu.
Naši nogometaši so s svojim sistem-
skim pristopom in načrtnim prizadev-
nim delom prav v letu 2009 poželi iz-
redne sadove. Dolgoročno načrtovano 
delo,  pričeto v letu 2000, je prav letos 
pokazalo, da smo na pravi poti. Re-
zultati so izjemno pozitivni, kar nam 
priznavajo tudi strokovnjaki s širše-
ga območja. Ti še posebej pozitivno 
ocenjujejo to, da smo rezultate, med 
katerimi se posebej lahko pohvalimo 
z osvojenim naslovom jesenskega pr-
vaka v 3. državni ligi – zahod,  kjer 

S predsednikom Športnega društva Dob Bojanom Gasiorjem o letu 2009

Člani Nogometnega kluba Roltek Dob 
jesenski prvaki v 3. SNL

tekmujejo celo nekdanji prvoligaši, 
obsega pa območje zahodno od Trojan 
in vse do morja, dosegli z doma načr-
tno vzgojenimi igralci. Tako smo od 
leta 2000 do letos skozi športno dru-
štvo aktivirali preko 400 otrok, ki so 
vsi po vrsti prišli prostovoljno v klub, 
bili v njem aktivni in pozitivno izobli-
kovali svojo osebnost – na športni in 
človeški ravni. 

Pa niso uspešni samo člani. 
Res je, njihovo prvo mesto v 3. držav-
ni ligi – zahod je le eden od uspehov. 
V sistemu tekmuje sedem ekip – raz-
ličnih kategorij, ki so v letu 2009 vse 
po vrsti dosegle boljše rezultate od 
prejšnjega leta. To kaže na pravilno 
usmeritev, saj smo z doma vzgojeni-
mi igralci uspešnejši od drugih, bolj 
znanih, različno sestavljenih ekip. Ob 
tem je pomembno, da so dobski nogo-
metaši  zelo zaželeni tudi v ekipah, ki 
tekmujejo v prvi in drugi državni ligi. 
Vse to daje veliko zadovoljstva, da se 
tudi na obrobju velikih urbanih krajev 
lahko kvalitetno dela, kakor tudi da, 
ne glede na bistveno manjši množičen 
potencial, mladino zainteresiramo za 
kvalitetno športno delovanje. 

Uspehi stimulirajo še mlajše nogo-
metaše in starše.
Res je, uspehi starejših selekcij so veli-
ka vzpodbuda za ostale mlajše selekci-
je, ki so dobile še večjo voljo in zagon 
do dela. Z veseljem pa ugotavljam, da 

k odličnim uspehom veliko prispevajo 
starši, ki so nosilci nalog  na področju 
organizacije, fi nanc in strokovnih na-
log. Brez njihove pomoči delovanje 
društva na tako visoki ravni in taki 
množičnosti ne bi bilo mogoče.

Pomemben je tudi drugi, investicij-
sko-fi nančni del. Največ težav je bilo 
z ... 
Športno društvo Dob je imelo v pre-
teklem daljšem obdobju kar velike 
težave s statusom društva. Ob vsem 
tekmovalnem, organizacijskem in fi -
nančnem delu se je moralo več kot de-
set let ukvarjati z denacionalizacijskim 
postopkom, ki je bil v letošnjem letu 
v obojestransko zadovoljstvo uspešen 
rešen. Tako smo zagotovili urejen sta-
tus društva, lastninske pravice uporabe 
vseh objektov v Športnem parku Dob 
ter možnost nadaljnjih vlaganj. Ob 
tem moram povedati, da smo vzpo-
redno pridobili tudi vsa gradbena in 
uporabna dovoljenja za objekte, kar 
je pomenilo velik fi nančni zalogaj – 
17.600 evrov. 

V letu 2009 je bilo kar precej investi-
cijskih vlaganj.
Ob upoštevanju množičnosti članstva 
našega društva smo morali razširiti 
garderobne prostore, urediti sanita-
rije, obnovili smo kompletne strojne 
instalacije v objektih ter vse fasade 
na objektih. Velik del investicijskih 
vlaganj je bil vložen tudi v sanacijo 

vadbenih površin, ki so namenjene 
osnovni dejavnosti kluba. Posebno 
skrb pa smo namenili ureditvi klub-
skih skupnih prostorov, klubskega 
bifeja in ureditvi okolice, vključno z 
asfaltiranjem parkirišč. Vse investicij-
sko vlaganje ocenjujemo na 110.000 
evrov, ki so bila zbrana kot donacije, 
sponzorstva in soinvestiranja. V vseh 
teh sredstvih pa ni vključenega prosto-
voljnega dela naših članov, ki za svoje 
delo nikoli niso dobili nikakršnih na-
domestil, še več, ob delu so prispevali 
celo lastna sredstva, brez katerih nam 
sicer ne bi uspelo narediti vsega, kar 
smo načrtovali.  
Vodstvo in člani društva se iskreno 
zahvaljujemo za pomoč vsem tistim, 
ki so nam pomagali in jim ob tem še 
enkrat zagotavljamo, da je prav vsak 
podarjen evro porabljen izključno za 
izboljšanje pogojev delovanja, name-
njen predvsem mladim. Ob tem pa 
smo v društvu še posebej veseli, ker 
Športni park Dob vse bolj postaja sre-
dišče ne le športnega dogajanja v naši 
krajevni skupnosti, ampak širše. 

Morda še kakšna misel za konec …
Vabimo vse krajanke in krajane Doba, 
naj kar v največjem številu koristijo 
naše objekte in površine, saj so name-
njeni za čim širšo uporabo in so vedno 
odprti za vse zainteresirane. Vesel 
ugotavljam, da je predvsem rekreativ-
cev iz dneva v dan več.

Vsi aktivni športniki, naši najbližji ter 
prijatelji športa v Dobu želimo bral-
cem Slamnika, posebej pa krajankam 
in krajanom Doba, srečno, zdravo, 
zadovoljno in s športom aktivno leto 
2010. 

Hvala in tudi vam srečno!

Vera Vojska 

V začetku decembra 2009 je 14 
članov Kluba borilnih veščin 
Domžale, v telovadnici v Zagorju 
ob Savi, poskušalo pridobiti nove 
izpitne pasove v kickboxingu. 
Komisija Kickboxing zveze Slo-
venije, v sestavi Alojz Miklavčič, 
7. dan, Bojan Korošec, 6. dan, in 
Primož Bračič, 3. dan, je odločila, 
da napredujejo naslednji dom-
žalski tekmovalci, ki jim iskreno 
čestitamo: 

6. Kyu  – rumeni pas 
Andraž Burja, Urban Matko, Miša 
Jerman, Tilen Javoršek, Zala Labo-
da, Benjamin Maselj in Rok Srša  

5. Kyu – oranžni pas
Hana Mihelčič, Teja Mihelčič, Nika 
Močnik, Boris Armeni, Jan Kresnik 
in Valentin Armeni 

Črni pas 1. Dan
Mojster v kickboxing športu je po-
stal Miha Močnik iz Doba, odličen 
tekmovalec, ki se lahko pohvali s 
petim mestom na svetovnem mla-
dinskem kickboksing prvenstvu. 

19. decembra se bodo v organiza-
ciji Boksarske zveze Slovenije, v 
tretjem kolu lige prvakov v boksu 
na Ptuju, iz Kluba borilnih veščin 
Domžale pomerili: Aljoša Šlebir in 
Matija Lipovšek med člani do 75 kg; 

Klub borilnih veščin Domžale 

Z novimi pasovi v novo leto
Anže Merič-Krnc med ml. mladin-
ci do 60 kg;  Jan Dolinar med ml. 
mladinci do 69 kg; Gregor Perušek 
med ml. mladinci do 75 kg; Miha 
Močnik med člani do 91 kg; Haris 
Fazlič med ml. mladinci do 81 kg; 
ter Matej Opara med člani do 81 kg. 
Vsem želimo veliko uspešnih borb, 
Klubu borilnih veščin Domžale ter 
posebej njegovemu predsedniku 
Marjanu Bolharju, pa srečno, zdravo 
in borbeno leto 2010. 

Vera 

V soboto, 21. novembra, so se v 
športni dvorani na Igu odvijale 7. 
državne igre Specialne Olimpiade 

OŠ Roje na tekmovanju, kjer so vsi zmagovalci
MATP. MATP (Motor Activities 
Training Program) je Specialna 
Olimpiada razvila kot dodatek 
svojemu regularnemu programu, 
da bi omogočila vsem osebam z 
motnjami v duševnem razvoju tre-
niranje in sodelovanje v športnih 
aktivnostih. Pomen tega programa 
je v tem, da omogoča tudi osebam 
z najtežjimi motnjami treniranje 
in udeležbo na športnih tekmova-
njih. Namesto regularnih tekmo-
valnih disciplin imajo tekmovalci 
možnost izkazati se v aktivnostih s 
sedmih področij.  MATP omogoča 
vsakemu udeležencu, da s prilago-
ditvijo vaj, opreme ter po potrebi s 

pomočjo trenerja doživi uspeh, saj 
je ravno uspeh tisti, ki krepi člove-
kovo samopodobo, občutek lastne 
vrednosti in veča samostojnost. Vsi 
tekmovalci so zmagovalci zaradi 
svojega truda pri izvedbi vaje, pre-
magovanju strahu, ovir in dosega-
nju cilja.

Na OŠ Roje smo se tudi letos z vese-
ljem udeležili tekmovanja, saj želimo 
našim učencem  omogočiti optimalni 
razvoj na vseh področjih življenja. 
Tekmovanja so se udeležili trije učen-
ci v starejši starostni skupini, spre-
mljali pa smo jih trije spremljevalci, 
zaradi specifi čnosti njihovih potreb. 

Ker smo se v šoli na tekmovanje 
dobro pripravili (MATP program iz-
vajamo kot projekt), smo se v soboto 
zjutraj samozavestno odpravili izzi-
vom naproti. 
Kot je napisano že v naslovu, so 
zmagovalci prav vsi udeleženci iger.  
Temu primerno so naši trije učenci, 
iz rok judoista Saša Jereba in atleta 
Luke Zakrajška, prejeli lepo medaljo 
z motivom žabice ter praktično na-
grado. Po slavnostni podelitvi, kjer 
smo se nastavljali fotografom, nas je 
navdušil še Omar Naber. 
S sloganom Če zmorem, mi dovoli, 
da se izkažem, če ne zmorem, mi pro-
sim pomagaj, so slovesno odprli za-
četek iger, mi pa zaključujemo naše 
utrinke, saj je sam po sebi dovolj 
zgovoren.

Nina Sever in Jelka Rojc
OŠ Roje
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Na črno-
belih poljih
Prvak MKK Senožeti, 
Domžale tretje
Osrednja slovenska liga je tudi 
letos sodila v množično  ekipno 
tekmovanje v Ljubljani in okoli-
ških občinah. Ekipe so tekmovale 
v super, prvi in drugi ligi. Pome-
rilo se je trideset zasedb, v vsaki 
ligi jih je bilo deset. V super ligi je 
zmagal MKK Senožeti, drugi je 
bil IBM, tretje so bile Domžale. 

Posebej privlačna je bila super 
liga, saj v njej skorajda ni bilo sla-

be ekipe. Nastopilo je več med-
narodnih mojstrov in mojstrov. 
MKK Senožeti, na čelu z med-
narodnim mojstrom Zorkom ter 
mojstri Gombačem, Črepanom 
in Kolarjem, je bil z borbenim 
pristopom ves čas na vrhu raz-
predelnice in je na koncu slavil. 
Zelo močna je bila zasedba IBM 
iz Ljubljane, z mojstri Gjuranom, 
Lazarjem in Štuclom, ki se je ne-
kako prebudila v zadnjih kolih. 
V osmem kolu je z najmočnejšo 
sestavo doma premagala Domžale 
in jih izključila z drugega mesta. 
V zadnjem kolu je v gosteh kar s 
4:0 premagala Domžale Saharo in 
se na drugem mestu le še utrdila. 
Druga zasedba Domžal je prav 
zaradi visokega poraza v zadnjem 
kolu izpadla v prvo ligo.
Domžale so v zadnjem kolu igrale 
doma z zmagovalcem MKK Se-
nožeti in izgubile tesno z 1.5:2.5, 
kljub temu pa so zaradi razple-
ta preostalih dvobojev zadržale 
tretje mesto, kar je v močni kon-
kurenci lep dosežek. Še posebej, 
ker se je ekipa še komajda zbrala 
skupaj spričo šolskih obveznosti 
mlajših članov. Med posamezni-
ki je Filip na četrti deski zbral 
tri točke iz petih partij in osvojil 
bronasto kolajno. Na peti deski je 
kapetan Jože Skok priboril sedem 
točk in srebrno kolajno na svoji 
deski ter edini odigral vseh devet 
partij. Na šesti deski je Rebernik 
zbral dve točki in pol iz petih par-
tij in bil drugi na svoji deski. Na 
drugi deski je Plaskan zbral dve, 

na tretji pa Grošljeva tri točke. Žal 
sta izpadla iz igre za kolajne, saj 
sta odigrala le štiri partije, to je 
manj kot polovico možnih. Velja 
pohvaliti akademika Ivana Bratka 
na prvi deski, ki je iztržil le pol 
točke iz štirih partij, vendar se je 
odzval, ko je imela ekipa velike 
težave pri zagotovitvi polne za-
sedbe. Druga ekipa Domžale Sa-
hara je nesrečno izpadla. Tik pred 
koncem jo je prehitela navidezno 
odpisana Višnja gora-Stična in 
to za pol točke. Ta je kolo pred 
koncem doma premagala Saharce 
s 3:1, zelo boleč pa je bil njihov 
visok poraz dom z mladimi Ižanci 
v petem kolu. Med posamezniki 
je bil najboljši Bojan Osolin, ki 
je priboril pet točk iz sedmih par-
tij in srebrno kolajno. Preostali 
Šemrl, Vavpetič, Janjič, kapetan 
Košir, Jerina in Čokan so bili pod 
polovico možnih točk, Jeran pa je 
na prvi deski zbral točko iz dveh 

partij. V prvo ligo je izpadel tudi 
DU Kamnik. Vrstni red: MKK 
Senožeti 25, IBM 22.5, D0mžale 
19.5, Ig in Komenda Popotnik s 
po 19, Vrhnika 18.5, Prigo Pod-
peč 16.5, Višnja gora – Stična 15, 
Domžale – Sahara 14.5 in DU Ka-
mnik 10.5.

Bor Dob v super ligo 
V prvi ligi je zelo dobro nasto-
pala zasedba ŠS Bor Dob, ki je 
kar s štirimi točkami naskoka 
osvojila prvo mesto pred Ko-
mendo Sumo in DU Komendo.
Levji delež k uspehu so prispe-
vali - Bohorč, ki je na tretji deski 
zbral pet in pol točke iz devetih 
partij in osvojil srebrno kolajno. 
Na četrti deski je Rihtar pometel 
z nasprotniki in osvojil kar osem 
točk iz devetih partij in  zlato ko-
lajno, na peti pa je Viktor Hribar 
iz sedmih partij osvojil štiri točke 
in bronasto kolajno. Zelo dober je 
bil Majcen na šesti deski s štiri-
mi točkami in pol iz šestih partij. 
Omeniti velja tudi Bogdana Oso-
lina, ki je na čelu ekipe zbral dve 
točki in pol iz petih partij, na vrhu 
pa so partije najtežje. Vrstni red: 
ŠS Bor Dob 24.6, Komenda Suma 
20.5, DU Komenda 19, Višnja go-
ra-Stična in Pekos pub Trzin s po 
18.5 itd. 
V tretji ligi je zmagala Vrhnika s 
26.5, pred Zelenci L.P.P 24.5 in 
Železničarjem 22.5.           

Jože Skok 

Ihanska c. 2, 1230 Domžale, 
Tel.: +386 1 72 40 600, faks: +386 1 72 40 625

hotel.krona@siol.net, www.hotel-krona.com

HOTEL - RESTAVRACIJA
KRONA 

DOMŽALE - SLOVENIJA

Območna obrtno-podjetniška zbornica 
Domžale vošči svojim članom ter vsem 
občankam in občanom vesel božič ter 
srečno, zdravo in uspešno leto 2010.

OBMOČNA OBRTNO-PODJETNIŠKA ZBORNICA DOMŽALE
Šaranovičeva 21a, Vir, 1230 Domžale

Podjetje Apeling, ki na regi-
onalnem področju združuje 
tim strokovnjakov s podro-
čja arhitekture, gradbeni-
štva, ekonomije in prava je 
prava izbira za reševanje te-
žav po mirni, enostavni in 
učinkoviti poti. 
S svojim znanjem, izkušnja-
mi in poznavanjem proble-
matike vam nudijo rešitve 
pri:
- medsosedskih sporih
- neurejenih dednih spo-

rih oz. pri nerešenih za-
puščinskih postopkih

- ureditvi parcelnih meja
- spornih zapuščinskih za-

devah pri nujnih deležih
- iskanju slovenskih izse-

ljencev po svetu pri reše-
vanju nujnih deležev

Sodobne projektne rešitve 

Apeling inženiring d.o.o.

- urejanju nerešenih slu-
žnostnih zadev za dostope 
in napeljave

- motenju posesti – urejanje 
in zastopanje stranke pri 
reševanju in pogajanju z 
»vsiljivci« na vaših parce-
lah

- sodelovanje na javnih raz-
pravah

Gotovo si ne želite nepri-
jetnih tožb,  urejanja pro-
blemov na sodiščih ter 
dolgotrajnih in dragih po-
stopkov?
Strokovnjaki s podjetja 
Apeling vas s pomočjo po-
stopkov mediacije s pravno, 
geodetsko in projektantsko 
ekipo pripeljejo do željenih 
ciljev.

Naj na koncu še omenimo, 
da podjetje Apeling hitro in 
enostavno uredi tudi vpis eta-
žne lastnine, vpis v zemljiško 
knjigo, vris v kataster, vpis in 
izbris hipotek, pridobivanje 
soglasij, pogojev in pripravo 
projektne dokumentacije za 
pridobitev gradbenega do-
voljenja,  legalizacijo črno-
gradenj ter vse storitve na 
področju nepremičninskega 
poslovanja in projektiranja 
stanovanjskih in poslovnih 
objektov.

Več o ponudbi si lahko 
ogledate na www.apeling.
net in www.sosedski-spo-
ri.si ali pa jih pokličete na 
brezplačno številko 080 88 
42. Apeling d.o.o., Puchova 
5,  Radomlje.

Reševanje in urejanje zemljiško-knjižnih zadev, med-
sosedskih sporov ali zapuščinskih postopkov

Vsem poslovnim partnerjem ter 
občanom želimo vesele božične praznike 

in veliko zdravja in sreče v letu 2010!

SVEŽE SVETLO

HLADNO

        TOPLO

HLADNO

HLADNO

SVEŽE SVETLO

        MOKRO

HLADNO

        TOPLO
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V spomin ...

Janez 
Smolnikar
Spoznavanje morja

najprej
na obali
vidiš morje

potem
daleč za obzorjem
pod jadri
vidiš sebe
sredi potovanja
v rajski vrt

nazadnje
zopet vidiš
samo morje
(T. Ramadanović)

Janez, letos mineva že deset let, 
odkar si odjadral v »rajski vrt«. 
Trenutki, ko smo skupaj odkrivali 
skrite zalive Jadranskega morja, 
trenutki, ko smo »gruntali«, kako 
nastaviti jadra, da bo šla barka bolj 
»na kanto«, trenutki,  ko smo za 
barko vlekli dolge metre laksa in 

upali, da se nam nasmehne ribiška 
sreča ..., pa se zdijo tako blizu, tako 
zelo živo se jih spominjamo.
Pogrešamo te na naših jadralskih 
potepanjih, prepričani pa smo, da 
pri tebi piha ugoden veter in ribe 
dobro prijemajo ...

Prijatelji iz Yacht cluba Domžale

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le daleč, daleč je …

V SPOMIN 
Mineva tretje leto, odkar se je od nas za 
vedno poslovil naš dragi 

Ivan Drolc
s Količevega 

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu, obiskujete njegov grob 
in mu prižigate svečke.

Pogrešamo te!
Vsi tvoji, ki te ne bomo nikdar pozabili

Bolečina, ki nam v srcih tli, 
te v življenje več ne obudi. 
V naših srcih ti naprej živiš, 
zato nas pot vodi tja, 
kjer v tišini spiš.

V SPOMIN

Tomažu Pestotniku 
z Vira

16. decembra je minilo tretje leto slovesa. Hvala vsem, ki se ga 
spominjate, ki postojite ob njegovem grobu in prižgete svečko.

Vsi njegovi 

V SPOMIN

31. decembra bo minilo 35 let 
od smrti ljubega očeta, dedka 
in tasta

Jožeta Aliča

13. decembra mineva 13. leto, 
odkar te ni več med nami, dragi 
mož, oče, brat, stric, dedek, tast 
in svak

Marjan Alič
Pekov ata z Vira

Hvala vsem, ki se ju spominjate
in postojite ob njunem grobu.

ZAHVALA
1. decembra 2009 je mirno in tiho odšel od 
nas naš dragi

Franc Kristan
Od srca hvala vsem sorodnikom, prijateljem in dragim sosedom, ki so 
mi ves čas njegove bolezni stali ob strani. Iskrena hvala za izraženo 

sožalje, darovano cvetje in sveče ter maše v njegov spomin. Hvala tudi 
gospodu župniku za lep obred.

Dedi, pogrešali te bomo.

ZAHVALA
Sporočamo vam žalostno vest, da je v 75. 
letu, po težki in kratki bolezni, prenehalo biti 
plemenito srce preljubega moža, očija in ata

Pavleta Žankarja 
iz Domžal

Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga pospremili k zadnjemu počitku 
na domače pokopališče. 

Hvala tudi vsem, ki ste darovali sveče, cvetje, svete maše in 
v dobrodelne namene, predvsem pa iskrena hvala za tolažilne besede.

Vsi njegovi 

»Vse moje drage sem neizmerno ljubila, 
posebej pa moje vnuke, ki so mi sijali kakor 
sonček v življenju. In sedaj, ko odhajam 
na drugi svet, sem izredno srečna, da se vsi 
moji med seboj tako lepo razumejo!«
To so bile njene zadnje besede. 

Mari Juvan
v spomin (1932–2008)

Minilo bo leto, ko smo se tistega hladnega zadnjega decembrskega dne 
poslovili od nje in jo pospremili na njeno zadnjo pot.

Hvala vsem, ki se je spominjate, obiskujete njen grob in ji prižigate 
svečke!

Vsi njeni

ZAHVALA
V 98. letu starosti nas je zapustil naš dragi 
ata, dedek, pradedek in tast

Venceslav Bizjak 
iz Domžal

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče ter spremstvo na 

zadnji poti. Hvala kolektivu Papirnice Količevo, pevcem, praporšča-
kom, gospodu župniku in pogrebni službi Vrbančič.

Vsi njegovi

ZAHVALA     
Ob smrti mojega očeta 

Franca Kunavarja 

se iskreno zahvaljujem župniku Jožetu Tomšiču za somaševanje pri 
pogrebni maši, sosedom iz Valvazorjeve ulice za izrečeno sožalje in po-
moč ter vsem prijateljem, znancem in sodelavcem, ker ste ga pospremili 

na njegovi zadnji poti.

Majda Cerar

Izčrpal sem svoje moči.
Zaprl trudne sem oči.

ZAHVALA
v 84. letu nas je zapustil naš ati, ata, brat, 
stric in tast

Vinko Merela st.
z Vira, Maistrova 1

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, za darovane maše, 

sveče in cvetje, za podporo, pomoč in izrečena sožalja.
Hvala organizaciji Karton Količevo, Društvu invalidov, župniku Jožetu 
Tomšiču za lepo opravljen obred, pevcem za lepo petje, trobentaču za 

zaigrano Tišino, praporščakom in pogrebni službi Vrbančič.

Vsi njegovi

Ni smrt tisto, kar nas loči,
in življenje ni, kar druži nas. 
So vezi močnejše, 
brez pomena zanje so 
razdalje, kraj in čas.

ZAHVALA

Po dolgotrajni in težki bolezni naju je v 44. 
letu mnogo prezgodaj zapustil najin

Janez Starin
iz Bišč 14 pri Domžalah

Iskreno se zahvaljujeva vsem, ki ste ga imeli radi in ga obiskovali med 
njegovo hudo boleznijo ter mu med bolečine in nemoč vnašali spomin 

na življenje, ki ga je imel rad.

Iskreno se zahvaljujeva tudi vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, darovali cvetje, 

sveče in za svete maše, nama pa izrekli ustna in pisna sožalja.

Zahvaljujeva se celotnemu osebju Abdominalne kirurgije KC Ljubljana, 
osebni zdravnici, dr. Poloni Burja, in bioterapevtu Janezu Belcu.

Hvala pevcem, pogrebni službi Vrbančič, g. župniku Andreju Pozniču 
za opravljen obred in gospe Mariji Kupec za lepe besede o slovesu.

Posebej pa bi se zahvalili:  Stanetu, Gordani, Marti, Mojci in Špeli za 
vso pomoč in podporo v težkih trenutkih.

Še enkrat hvala vsem in vsakomur posebej!

Marjana in Barbara

DRUŠTVO ZA MENTALNO ZDRAVJE
1000 LJUBLJANA
Glavarjeva 47
E-pošta: dzm.zdravljenje@gmail.com
Telefon: 031/643-782
Telefon: 041/341-081

Support skupine – skupine za 
samopomoč v Domžalah za ljudi s 

čustvenimi težavami

Obveščamo vas, da Društvo za mentalno zdravje v Domžalah or-
ganizira dopolnilno mentalno zdravljenje – skupine za samopomoč 
– pod vodstvom izkušenega strokovnjaka. Terapije potekajo v Zdra-
vstvenem domu Domžale, dvakrat mesečno, ob 18. uri. Udeležba je 
brezplačna.

Če ste depresivni, nevrotični, žalujete, imate socialno ali kakšno 
drugo fobijo, psihosomatske motnje ali kakšno drugo tovrstno te-
žavo, Vas vabimo, da nas kontaktirate na tel.: 041/341-081, da se 
dogovorimo o vaši prisotnosti na skupini.

Vljudno vabljeni!

Društvo za mentalno zdravje
Predsednik Zlatko Jajčanin

8. decembra 2009 smo se na dom-
žalskem pokopališču poslovili od 
Kruna Brumna, prave košarkar-
ske legende, Domžalčana, ki je bil 
zvest košarki vse svoje življenje. 

S košarko se je seznanil v rojstnem 
Mariboru, pri Košarkarskem klubu 
Polet, in kasneje igral tudi v KK 
Branik. Kot študent je nadaljeval ko-
šarkarsko pot pri ŽKK Ljubljana in 
z njim, kot prvim slovenskim košar-
karskim klubom, osvojil jugoslovan-
ski pokal v letu 1959. 
Velika prelomnica na njegovi ži-
vljenjski poti je bil prihod v Košar-
karski klub Domžale, kjer je prevzel 
trenersko mesto. Njegovo prizadev-
no delo je pomembno vplivalo na 
kvalitetni in množični razvoj košar-
ke v Domžalah. S svojim znanjem in 
vodenjem mladih domžalskih fantov 
je uspel ustvariti ekipo, ki si je leta 
1961 priborila pravico tekmovanja v 
tedanji prvi republiški ligi. Pod nje-
govim vodstvom je ekipa nastopala 
tudi na mednarodnih turnirjih, tudi 
v Tadentheinu in Livornu. Posebej 
nam ostaja v spominu leto 1962, ko 
je v četrtfi nalu pokala Jugoslavije v 
Domžalah gostovalo moštvo OKK 
Beograd, s tedaj najboljšimi jugoslo-
vanskimi igralci pod vodstvom zna-
menitega trenerja Ace Nikoliča.
Opravljal je tudi funkcijo sekretarja 
Zveze telesnokulturnih organizacij 
Domžale in bil tesno vpet v celotno 
športno delo in življenje občine. Nje-
gov prispevek k športu je pomembno 
vplival na razvoj tega področja, če-

V spomin

Kruno Brumen
(1931–2009) 

prav je bila njegova glavna dejav-
nost, pravzaprav kar ljubezen, name-
njena košarki. Od tod tudi njegovi 
številni uspehi na področju sojenja.
Bil je namreč eden najboljših slo-
venskih in jugoslovanskih sodnikov 
ter je sodil tudi na večjih mednaro-
dnih srečanjih, od katerih naj ome-
nimo mladinsko evropsko prvenstvo 
leta 1964 v Italiji, leta 1973 je sodil 
na univerzijadi v Sovjetski zvezi, na 
Filipinih leta 1978 na svetovnem pr-
venstvu ter na evropskem prvenstvu 
na Češkoslovaškem. 
Za delo na področju košarke je pre-
jel priznanja košarkarske zveze Slo-
venije in Jugoslavije ter mednarodne 
košarkarske zveze FIBA.
Igralec, trener, sodnik, športni funk-
cionar, predvsem pa vse svoje življe-
nje predan košarki, je domžalski in 
slovenski košarki dal največ, kar je 
mogel. Skupaj z drugimi je ustvarjal 
košarko kot eno naših najpomemb-
nejših športnih panog v Sloveniji, 
zato – dokler bo košarka, bo spomin 
na spoštovanega in priljubljenega 
Kruna Brumna, ki ga bomo pogreša-
li tudi na košarkarskih tekmah. 

Mitja dr. Šircelj 
V imenu Košarkarskega kluba Domžale 

in prijateljev 
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V skladu s 6. in 7. členom Odloka o določitvi pogojev 
za prodajo blaga zunaj prodajaln v Občini Domžale 
(Uradni vestnik Občine Domžale, št. 11/09), Občina 
Domžale objavlja 

javni razpis 

za oddajo tržnega prostora in stojnic 
v letu 2010

I.
Predmet javnega razpisa je oddaja v zakup tržnega prostora ter odpr-
tih in zaprtih stojnic na tržnem prostoru v lasti Občine Domžale.

Tržni prostor in stojnice se dajejo v zakup za prodajo:
a) vseh vrst kmetijskih pridelkov in sadja;
b) živil in pijač, za katere so izpolnjeni zdravstveno-tehnični 
 in higienski pogoji za prodajo zunaj prodajaln; 
c) suhe robe; 
d) izdelkov domače in umetne obrti;
e) cvetja, gozdnih sadežev;
f) raznih sadik;
g) izdelkov, ki so namenjeni promociji Občine Domžale;
h) sveč;
i) galanterije in pletenin lastne proizvodnje;
j) drugih izdelkov kulturnega, vzgojnega, etnološkega ali 
 estetskega pomena, če zakupna mesta niso zasedena za prodajo 
 izdelkov od alinee a do alinee i.

II.
Zakupniki so lahko trgovci za izdelke iz lastne proizvodnje, razen 
v primeru, če gre za prodajo ekoloških živil ali prodajo izdelkov 
navedenih pod alineo j. iz I. točke tega javnega razpisa, ni potrebno, 
da ima trgovec lastno proizvodnjo.

Zakupniki so lahko tudi kmetovalci ali drugi posamezniki, če izpol-
njujejo pogoje za prodajo na premičnih stojnicah v skladu z veljav-
nimi predpisi.

III.
Zakupnik lahko najame istočasno več kot eno stojnico le v primeru, 
da bosta prodaja in najem stojnic trajala najmanj 4 dni tedensko. 
Skladiščenje lastnih prodajnih proizvodov in opreme najemnika je 
v zaprtih stojnicah dovoljeno le v primeru, da dejanska prodaja in 
najem stojnice traja najmanj 3 dni tedensko. 

Zakupnina za prodajni prostor za odprto stojnico znaša 4,20 € na 
dan, za prodajni prostor za zaprto stojnico pa znaša 6,00 € na dan. 
Prosilec mora poravnati zakupnino pred začetkom prodaje na tržnem 
prostoru za celotno obdobje, za katero se sklepa zakupna pogodba. 

IV.
Uporaba stojnic in tržnega prostora je praviloma možna od pone-
deljka do sobote, in sicer od 8. ure do 17. ure, razen v času izredne 
prodaje, ko je možna tudi ob nedeljah. V času predprazničnih na-
kupov v mesecu decembru je možno podaljšanje časa prodaje na 
zakupljenih stojnicah do 20. ure oziroma uskladitev z odpiralnim 
časom ostalih prodajaln v mestu Domžale.

Izredna prodaja se odvija na določene dneve pred prazniki, in sicer:
• 8. marec (prodaja cvetja) – največ teden dni pred praznikom;
• 25. marec – materinski dan (prodaja cvetja) – največ teden dni 
 pred praznikom;
• cvetna nedelja (prodaja oljčnih vejic, butaric) – največ teden 
 dni pred praznikom;
• 1. november (prodaja cvetja in sveč) –  teden dni pred praznikom;
• božič, novo leto (prodaja novoletnih okraskov, smrečic) – 
 od 5.  do 31. decembra.

V.
Prosilec odda vlogo na obrazcu, ki ga lahko dobi v času uradnih ur 
na vložišču Občine Domžale, soba št. 4, Ljubljanska 69, Domžale 
ter na spletni strani Občine Domžale http://www.domzale.si/, pod 
rubriko Vložišče občine/Razpisi.

Obrazcu – vlogi morajo biti priložena naslednja dokazila in doku-
mentacija:
• kmetovalci, ki nimajo stalnega bivališča v občini Domžale: 
 veljavno potrdilo o lastni proizvodnji;
• trgovci, ki prodajajo izdelke iz lastne proizvodnje kot tudi ostali 
 trgovci: uradno veljavno dokazilo, da sami izdelujejo  predmete, 
 ki jih želijo prodajati (priglasitveni list oz. dokazilo o vpisu de
 javnosti v sodni register); 
• drugi posamezniki: uradno veljavno dokazilo, da sami izdelujejo  
 predmete, ki jih želijo prodajati (npr. potrdilo o vpisu v seznam 
 zavezancev, ki opravljajo osebno dopolnilno delo skladno z 
 Zakonom o preprečevanju dela in zaposlovanja na črno). 

VI.
Občinska uprava bo izmed prispelih ponudb izbrala najprimernejše 
ponudnike. Pri izboru bo upoštevana pestrost ponudbe. V primeru, 
da bo prijavljenih več interesentov kot je zakupnih mest, bodo imeli 
prednost tisti, ki ponujajo kmetijske pridelke lastne proizvodnje. Po-
nudniki bodo pismeno obveščeni o izboru. 

Izbranemu ponudniku bo izdano soglasje za prodajo zunaj prodajaln 
ter z njim sklenjena zakupna pogodba. Zakupna pogodba se sklene 
najdlje za obdobje enega leta. 

VII.
Prosilci oddajo vloge z dokazili na vložišče Občine Domžale, 
Ljubljanska 69, Domžale, soba št. 4 ali pa pošljejo po pošti, na 
naslov: Občina Domžale, Oddelek za fi nance in gospodarstvo, 
Ljubljanska 69, 1230 Domžale. Javni razpis je odprt do zasedbe 
oz. zakupa vseh stojnic.

Dodatne informacije lahko dobite v času uradnih ur na tel.: 01/7214-251.

OBČINA DOMŽALE
Župan Toni DRAGAR

INŠTRUKCIJE KEMIJE - Zelo uspe-
šno, z večletnimi izkušnjami inštruiram 
kemijo in kemijsko računstvo za osnov-
ne in srednje šole. Tel.: 031/352-124. 
ATOKEM – kem. inž., Zlatko Šorn s.p., 
Čolnarska cesta 9, 1360 Vrhnika

RAČUNOVODSKE in SVETOVALNE 
STORITVE vam nudimo ažurno, kva-

litetno in po konkurenčnih cenah. Tel.: 
040/268-090. Vezenšek Marija s.p., 
Krožna pot 62, 1230 Domžale 

INŠTRUIRAM MATEMATIKO, dipl. 
ing. mat. Tel.: 040/550-040, KECELJ 
Martin s.p., Maklenovec 3, 1225 Luko-
vica

NOVO! NADSTREŠKI ZA AVTO-
MOBILE. Izposojamo tudi vrtičkarske 
stroje, skrbimo za  urejanje okolice, ob-
rezovanje drevja, odvoz vejevja, košnjo, 
polaganje trave, prodajo zemlje, kom-
post, gnoj. PRO MOTO d.o.o., Mikloši-
čeva ul. 9, Domžale. Tel.: 041/789-711. 

SERVIS ŠIVALNIH STROJEV KLAN-
ČAR s.p. Preserje, Kajuhova 15, 1235 
Radomlje (v bližini Kemisa). Tel.: 
01/7227-897, 041/689-840

RAČUNOVODSKE STORITVE in 
DAVČNO SVETOVANJE po ugodni 
ceni nudi računovodski servis. Tel.: 
041/732-267. FRS Nahtigal d.o.o., Pot 
za Bistrico 23, 1230 Domžale

PRODAM JABOLKA ZA OZIMNICO, 
9 €/15 kg zaboj. Tel.: 031/793-136

TRAJNO LASERSKO ODSTRANJE-
VANJE DLAK, UGODNO. Kozmetični 
salon Holos d.o.o. Trzin. Tel.: 041/606-
524, www.holos.si 

ODDAM GARAŽO V NAJEM, V 
DOMŽALAH, velikosti za 2 avtomobi-
la. Tel.: 051/425-032

Odbor za občinska priznanja, proslave in prireditve v 
skladu z 12. členom Odloka o priznanjih Občine Domža-
le (Uradni vestnik Občine Domžale, št. 10/09) objavlja 

razpis 

za posredovanje predlogov za podelitev 
priznanj Občine Domžale  v letu 2010

Na podlagi citiranega odloka v Občini Domžale razpisujemo nasle-
dnja priznanja:

Naziv častnega občana
Kriteriji za podelitev naziva častni občan so izjemni dosežki življenj-
skega dela, ki ga odlikujejo: vizionarstvo, dobrobit, sodelovanje in 
skrb za blaginjo občine ali promocijo občine. 

Plakete Občine Domžale
Plakete Občine Domžale so: 
• zlata plaketa Občine Domžale; 
• srebrna plaketa Občine Domžale; 
• bronasta plaketa Občine Domžale. 

Zlata plaketa se podeli za življenjsko delo, pomembne obletnice 
uspešnega dela ali za vrhunske uspehe in dosežke, ki so pomembni 
za razvoj in ugled Občine Domžale.  
Srebrna plaketa se podeli za vrsto odmevnih dosežkov v daljšem ča-
sovnem obdobju, pomembnih za razvoj in ugled  Občine Domžale.
Bronasta plaketa se podeli za odmevne uspehe v zadnjem obdobju – 
kot spodbuda za nadaljnje ustvarjalno delo. 

V posameznem letu se lahko podeli največ ena zlata, dve  srebrni in 
tri bronaste plakete.

Nagrade Občine Domžale
Nagrado za uspešno delo se podeli na naslednjih področjih: kultura, 
šport in rekreacija, vzgoja in izobraževanje, raziskovanje, inovator-
stvo, področje socialne in zaposlovalne politike, področje gospodar-
stva, organizacijsko delo v posameznem društvu, zdravstvo, civilna 
zaščita, varnost in promocija občine ter druge dejavnosti.

V posameznem letu se lahko podeli največ pet nagrad. 

Predloge posredujejo politične stranke, posamezniki, pravne ose-
be, druge organizacije, skupnosti in društva ter drugi najkasneje do 
vključno 31. januarja 2010 na naslov: OBČINA DOMŽALE, Občin-
ski svet, Ljubljanska 69, 1230 DOMŽALE.
Ustrezne obrazce lahko dobite na spretnem naslovu www.domzale.
si ali v tajništvu občinskega sveta, soba št. 35/I. 

Predlog mora vsebovati naslednje podatke:
• podatke o kandidatu: ime in priimek oziroma naziv pravne osebe, 
 rojstni datum v primeru fi zične osebe, naslov in telefon ter 
 v primeru pravne osebe še kontaktno osebo,  če je to mogoče; 
• podatke o pobudniku: ime in priimek oziroma naziv pravne 
 osebe, naslov, telefon ter v primeru, da je pobudnik pravna 
 oseba, še kontaktno osebo; 
• vrsto priznanja in utemeljitev predloga. 

Odbor za občinska priznanja, proslave in prireditve predlogov, ki 
bodo prispeli po roku, ne bo upošteval. 

Saša Kos
Predsednica odbora

Na podlagi sklepa Odbora za občinska priznanja, 
proslave in prireditve, na 12. seji, 2. 12. 2009, ob-
javljamo

javno povabilo

za organizacijo občinske proslave 
ob 9. maju – dnevu Evrope

I.
Vabimo vsa društva na področju športa in kulture, ki izvajajo svojo de-
javnost v Občini Domžale in bi želeli organizirati občinsko proslavo oz. 
prireditev ob 9. maju – dnevu Evrope, da pošljejo prijavo.

II.
Prijavitelj mora v svoji vlogi obvezno navesti ime, sedež status društva 
ter priložiti podatke, na podlagi katerih bo mogoče odločiti o vlogi, npr.:
• opis proslave (program proslave oz. prireditve, nastopajoči, kraj 
 in čas izvedbe);
• drugo, kar bi lahko vplivalo na dodelitve sredstev iz proračuna.

Prijavitelj mora upoštevati naslednje:
• za namen proslave so v proračunu Občine Domžale namenjena 
 sredstva do višine 3.000,00 €;
• kraj proslave mora biti na območju Občine Domžale;
• organizator mora pridobiti soglasje lastnika prireditvenega prostora, 
 kjer naj bi se prireditev odvijala.

III.
Vloge, s pripisom »Za javno povabilo št. 0075-10/09«, lahko vložite 
osebno na vložišče Občine Domžale, soba št. 4 ali pošljete priporočeno 
po pošti, najkasneje do 31. januarja 2010, na naslov:

OBČINA DOMŽALE, Občinski svet, Odbor za občinska priznanja, pro-
slave in prireditve, Ljubljanska ulica 69, 1230 Domžale.

Vse dodatne informacije dobite na telefonski številki: 01/7214-561, taj-
ništvo občinskega sveta.

IV.
O organizatorju občinske proslave oz. prireditve ob Dnevu Evrope – 9. 
maju bo odločal Odbor za občinska priznanja, proslave in prireditve.
Kriteriji za izbiro izvajalca:
• ocena primernosti oz. izvirnosti;
• število pričakovanih obiskovalcev.
Vlagatelji bodo o izidu javnega povabila obveščeni predvidoma v roku 
15 dni po preteku roka.

Saša Kos
Predsednica odbora

Mama, bila najboljša si, vsi, ki te poznajo, vedo, da 
Angel bila si ti,
Mnogo let med nami ostati bi morala ti,
Ampak kruta usoda je hotela, da prezgodaj odšla si ti.

Srce naše otožno je in joče
In sprašuje se: »Je to sploh lahko mogoče?«
Le solze kažejo, kako bolečino v sebi nosimo,
Vsakič ko pogledamo tvojo sliko, Boga zate prosimo.
A v naših srcih boš živela kot nežen cvet in NIKOLI ovenela. 
 (Vnukinja Anja)

ZAHVALA 

V 62. letu starosti nas je nenadno zapustila 
naša nenadomestljiva žena, mami, babica, 
prababica, tašča, sestra in teta

Silva Rihtar 
rojena Peterc z Vira

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, 
ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, darovali cvetje, sveče ter 

darove za cerkev. 

Hvala župniku Jožetu Tomšiču za lepo opravljen obred, pevcem Kranj-
skega kvinteta za lepo petje, trobentaču za zaigrano Tišino in pogrebni 

službi Vrbančič.

Vsi njeni 

Zahvala
Zahvaljujemo se vsem gasilskim društvom, ki so sodelovali pri ga-
šenju požara, ki je 23. novembra 2009 ponoči zajel našo staro do-
mačijo.
Radi bi se zahvalili tudi KS Rova, ki nam je takoj fi nančno prisko-
čila na pomoč, in sosedom, ki so nesebično pomagali pri čiščenju in 
prekrivanju strehe. 
Posebna zahvala pa velja Repovi Jelki.

Koberšinovi

Zavetišče Horjul prosi občane za pomoč. Na območju Občine Dom-
žale nekdo redno zapušča pasje mladiče, ki imajo očitno isto mamo. 
Če kdo spozna mamo oziroma mladičke, naj sporoči podatke lastnika 
zavetišču na telefonsko številko 051/304-435. Hvala!

Zahvala
Ob življenjskem jubileju sem 
prejel številna voščila, tako iz 
Slovenije kot iz tujine. Za vsa 
osebno izrečena, pisne in ra-
dijske čestitke in dobre želje iz 
krogov prijateljev in znancev se 
po tej poti, tako v Slamniku kot 
drugih medijih, prisrčno zahva-
ljujem. Hvala za iskrene vzpod-
bude!

Leon Senger



DELOVNI ^AS:  od ponedeljka do petka od 9. do 21. ure / sobote od 8. do 21. ure / nedelje v decembru od 9. do 15. ure
 24. 12. od 9. do 19. ure / 25. 12. zaprto / 26. in 31. 12. od 9. do 13. ure / 1. 1. 2010 zaprto

Do roba si napolnite čašo življenja. Sprostite in zabavajte se, 
naj bo leto, ki je pred vami, polno ljubezni, prijateljstva in miru.
Želimo vam vesel božič ter zdravo in uspehov polno leto 2010.

10 % popust za dijake in študente ob 
predložitvi izkaznice.
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